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NÚM. 4/2023 - SESSIÓ ORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE TINGUÉ LLOC 
EL DIA 30 DE MARÇ DE 2023.

A la vila de Molins de Rei, quan són les divuit hores i dos minuts del trenta de març de 
dos mil vint-i-tres, es reuneixen a la sala de sessions de la Casa Consistorial, en primera 
convocatòria, i sota la presidència del Sr. Alcalde, Xavi Paz Penche els regidors i regidores 
que tot seguit s’esmenten, per tal de celebrar la sessió ordinària del Ple, a la qual han estat 
convocats en temps i forma.

Sr. Alcalde Xavi Paz Penche
Sra. Jessica Revestido Romero
Sr. Alex Herrero Basangé
Sra. Ainoa García Ballestín
Sr. Miguel Zaragoza Alonso
Sr. Josep Mª Puiggarí Troyano
Sra. Esther Espinosa García
Sr. Ramon Sánchez Gil
Sra. Carme Madorell Colomina
Sr. Jordi Enseñat Garcia
Sr. Jordi Pradell Obiols 
Sr. Joaquin Llort i Grau
Sr. Arnau Pedrol i Vila
Sra. Marta Espona Burgués
Sra. Cristina Rodriguez Galceran
Sr. Marc Vives Solé
Sra. Estefania Castillo Márquez
Sr. Carles Corro  Campos
Sr. Miguel Angel Pozo Soto
Sr. Gerard Corredera Rebulà
Sra. Laia Cassauba-Tircazot Rosiña

Assisteix l’Interventor accidental, Sr. Eusebi Valldaura Domenech i la Secretària de la 
Corporació, Sra. Sandra Castelltort i Claramunt, que dóna fe de l’acte.

Un cop comprovada l’existència del quòrum que demana l’article 90.1) del ROF, per a la 
vàlida constitució del Ple, el Sr. Alcalde obre la sessió, i es passa tot seguit al debat i 
consideració dels assumptes inclosos a l’ordre del dia que acompanya a la convocatòria 
d’aquesta sessió, número 04/2023 de data 27 de març de 2023. 

En aquest moment consten absents de la sessió la regidora Sra. Carme Madorell 
Colomina i el regidor Sr. Carles Corro Campos.

0.- Declaració Institucional de l’Ajuntament de Molins de Rei per expressar la 
condemna i rebuig davant els assassinats de les víctimes de violència masclista.
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DECLARACIÓ INSTITUCIONAL

“El consistori Molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics de les dones assassinades, aquest 2023, presumptament a mans de les seves 
parelles.

Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència masclista en tots i 
cadascun dels seus àmbits. Cal treballar, amb més força que mai, contra aquesta violència 
masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra societat. 

Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud violenta i 
desenvolupar plegats un marc natural d’igualtat. 

Així, i davant dels fets ocorreguts, l’Ajuntament de Molins de Rei manifesta: 

Primer.- La condemna enèrgica d’aquests assassinats i de qualsevol forma de 
violència masclista.

Segon.- Expressar el nostre condol en nom de tota la ciutadania Molinenca. 

Tercer.- Reafirmar el rebuig a les violències masclistes, en totes les seves formes, i  
fer públic el nostre compromís en l’eradicació de la violència masclista.  

*Lectura dels noms de les persones assassinades durant aquest mes de març  de 2023:

-  03/03/2023. Maria del Carmen, L., 39 anys. Villlanueva de Gállego (Saragossa, Aragó)
- 03/03/2023 Nom i cognoms desconeguts. 38 anys. Alcobendas (Madrid, Comunitat de 
Madrid)
- 12/03/2023 Tatiana Coinac. 44 anys. Oviedo (Asturies). Xifra no oficial.
- 20/03/2023 Carmen C.A. 84 anys. (Las Palmas de Gran Canarias). Xifra no oficial.
- 23/03/2023 Nom i cognoms desconeguts. 25 anys. Mora la Nova (Tarragona, Catalunya). 
Xifra no oficial.
- 26/03/2023 Anne Marie, cognoms desconeguts. 63 anys. Orihuela (Alacant, Comunitat 
Valenciana)”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Per respecte als que han vingut també a la sala de plens. Regidors i regidores, molt bona 
tarda a tots i a totes. A tothom que ens segueix, també representants de la família del 
Josep Belmonte també i representants de l'Associació de Veïns també. S'aniran 
incorporant diversos regidors que ja han avisat que arribaven justets. Per tant, secretària, 
crec que no cal excusar ningú d'entrada en aquest Ple.

I si els sembla, doncs, primer de tot i malauradament de nou, hem de començar aquest Ple 
amb la lectura de la declaració institucional de rebuig als atemptats masclistes i, en aquest 
cas, li tocaria el torn al primer tinent d'alcalde. Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:
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Molt bé, gràcies alcalde. Membres de la Junta de Riera Bonet, amics de la família 
Belmonte, amics, amigues, els que ens escolteu també a través de les xarxes socials de 
Molins de Rei. Bé, un mes més hem de continuar llegint aquest text en què expressem 
aquest condol a totes les persones, a totes les dones que han mort malauradament aquest 
mes per violència masclista. 

El consistori molinenc condemna i manifesta el seu condol i solidaritat amb familiars i 
amics de les dones assassinades aquest 2023 presumptament a mans de les seves 
parelles. Refermem el nostre compromís en la lluita contra la xacra de la violència 
masclista en tots i cadascun dels seus àmbits. Cal treballar amb més força que mai contra 
aquesta violència masclista estructural que, malauradament, segueix present a la nostra 
societat. Institucions i ciutadania hem de fer front comú per denunciar qualsevol actitud 
violenta i desenvolupar plegats un marc natural d'igualtat. Així, i davant dels fets 
ocorreguts, l'Ajuntament de Molins de Rei manifesta: primer, la condemna enèrgica 
d'aquests assassinats i de qualsevol forma de violència masclista; segon, expressar el 
nostre condol en nom de tota la ciutadania molinenca; i tercer, reafirmar el rebuig a les 
violències masclistes en totes les seves formes i fer públic el nostre compromís en 
l'erradicació de la violència masclista. 

I ara passo a llegir el nom de totes les persones assassinades durant aquest mes de març 
de 2023. El 3 de març, la Maria del Carmen, de 39 anys, de Villanueva de Gállego, 
Saragossa; també el dia 3, amb noms desconeguts, 38 anys, d'Alcobendas, Madrid; el 12 
de març, la Tatiana Coinac, de 44 anys, d'Oviedo; el 20 de març, també la Carmen, de 84 
anys, a La Palma de Gran Canària; el 23 de març, també amb noms i cognoms 
desconeguts, de 25 anys, a Móra la Nova, Tarragona; i el 26 de març, Anne Marie, amb 
cognoms desconeguts, de 63 anys, a Orihuela, Alacant.

ORDRE DEL DIA

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta del Ple ordinari  03/2023 de data 23 de febrer 
de 2023.-

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bé. Moltes gràcies. Passem ara als punts dictaminats per la Junta de Portaveus. En 
primer lloc, el punt número 1, «Aprovació de l'esborrany de l'acta del Ple ordinari 3/2023, 
de data 23 de febrer del 2023». Alguna qüestió? Alguna esmena? No? Doncs, la donaríem 
per aprovada. 

S’aprova per unanimitat dels membres presents.

En aquest moment s’incorporen a la sessió la regidora Sra. Carme Madorell 
Colomina i el regidor Sr. Carles Corro Campos.
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A – CONEIXEMENT DE L’ACCIÓ DEL GOVERN MUNICIPAL

2.- Donar compte al Ple de la Xifra oficial per Molins de Rei del Padró municipal 
referida a 1 de gener de 2022 (Expedient 7/2023/DCADC).-

DONAR COMPTE

Vist l’informe, d’11 de març de 2023, de la Cap del negociat de l’OAC s/DA 1918 de 
01/12/21 que es transcriu a continuació:

“En data 23 de març de 2022, amb Registre General d’Entrada núm. 2022006396 
l’Institut Nacional d’Estadística (INE) proposa inicialment la xifra de població a 1 de 
gener de 2022 de 26.233 habitants.

D’acord amb el previst en els articles 81 i següents del Reial Decret 1690/1986, d’11 
de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de Població i Demarcació Territorial de les 
Entitats Locals, l’Ajuntament, en data 30 de març de 2022, comunica la seva 
disconformitat i discrepància, mitjançant el fitxer “C081231AI.022”, amb una xifra 
total de 26.648 habitants, diferència principal motivada per les baixes de ciutadans 
estrangers pendents de renovació o confirmació i  baixes d’Inclusió indegudes 
pendents.

En data 13 de maig de 2022, l’INE genera el fitxer d’incidències padronals 
“R08123IA.022”. L’Ajuntament, en data 26 de maig de 2022, un cop generat i 
treballat aquest fitxer, fa les al·legacions oportunes amb el fitxer “A08123AI.022”.

En el mes de novembre de 2022 l’INE comunica la revisió i contrast del padró 
municipal mitjançant la coincidència d’ambdues bases padronals (fitxer 
F08123IA.022), per l’estimació i correcció d’errors padronals.

Finalment, en data 15 de desembre de 2022, amb Registre d’Entrada núm. 
2022028589 l’INE comunica a l’Ajuntament que, un cop finalitzat el procediment per 
a l’obtenció de la proposta de xifres oficials de població previst en la Resolució de 20 
de juliol de 2018, la xifra oficial per Molins de Rei que s’ha elevat al Govern als 
efectes d’aprovació del Reial Decret pel que es declaren oficials les xifres de 
població resultants de la revisió del Padró municipal referides a 1 de gener de 2022 
és de 26.242 habitants.”

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Únic.- INFORMAR que la xifra elevada al Govern de l’Estat per part de l’INE, per 
l’aprovació de les xifres oficials de població resultants de la revisió del Padró municipal de 
Molins de Rei, a 1 de gener de 2022, és de 26.242 habitants, la qual es difondrà al portal 
de transparència de la Corporació.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.



SEC/SCC/ALD
ACTA PLE 30/03/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 5/90

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al coneixement de l'acció del govern municipal amb el punt 2, «Donar compte al 
Ple de la xifra oficial per a Molins de Rei del padró municipal referida a l'1 de gener del 
2022». I fa aquest punt el senyor Miguel Zaragoza. Endavant. El pots fer tu? Doncs, ja el fa 
el Jordi.

Sr. Enseñat:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tothom. 

Presenta el punt 2

Sr. Alcalde:

Molt bé, moltes gràcies. Estem assabentats.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

3.- Donar compte al Ple de la Liquidació del Pressupost de 2022. (Expedient 
1/2023/LIQUI).-

DONAR COMPTE

Vist decret d’Alcaldia núm.381 de data 23 de febrer de 2023, el qual transcriu literalment:

“Xaxi Paz Penche, alcalde de la vila de Molins de Rei, vist l’expedient 1/2023/LIQUI , que 
resulta del procediment tramitat de/d’ LIQUIDACIÓ DEL PRESSUPOST 2022, dicto aquest 
decret, que es fonamenta en els fets i en les consideracions que tot seguit s’exposen:

Vist el Decret d’Alcaldia número 300 de data 16 de febrer de 2023 en el que s’aprova la 
liquidació del pressupost 2022.

Vist l’informe del Cap de Control de Gestió signat en data 22 de febrer de 2023 i 
l’Interventor accidental signat en data 22 de febrer de 2023 en el qual es conclou que cal 
modificar l’apartat E de la liquidació quedant de la següent manera:

Estimació capacitat/ necessitats de finançament:

Ingressos dels capítols 1 a 7 35.244.882,85 
Despeses dels capítols 1 a 7 37.010.598,52 
Ajustaments SEC 95 -1.931.219,90 

Capacitat (+)/Necessitat(-) de finançament -3.696.935,57 

Vist l’estat de liquidació del pressupost municipal de despeses i d’ingressos de 
l’Ajuntament de Molins de Rei corresponent a l’exercici 2022.
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Vist l’informe del Tresorer signat en data 2 de febrer de 2023 i l’Interventor accidental 
signat en data 14 de febrer de 2023, en el que es proposa l’aprovació dels Comptes de 
Gestió recaptatòria de l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona de la 
Unitat de Multes d’aquest Organisme, corresponent a l’exercici 2022.

Vist l’Informe del Tresorer signat en data 2 de febrer de 2023 i l’Interventor accidental 
signat en data 14 de febrer de 2023, en el que es proposa l’aprovació del Comptes de la 
Gestió Recaptatòria de l’Organisme de Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona 
corresponent a les liquidacions d’ingrés per rebut , liquidacions d’ingrés directe, les 
certificacions de descobert de tributs i preus públics liquidats per l’Ajuntament de Molins de 
Rei de l’exercici 2022.

Vist l’informe del Tresorer, l’Interventor accidental i el Cap de Control de Gestió de data 15 
de febrer de 2023 en el que es proposa la tramitació de l’expedient de liquidació 
corresponent a l’exercici 2022, per la seva aprovació per part de l’Alcalde de la Corporació.

Atès l’informe-proposta signat per l’Interventor accidental en data 23 de febrer de 2023 i el 
President de l’Àrea d’ESC signat en data 23 de gener de 2023.

Tenint en compte el que s’ha exposat i en virtut de les atribucions que tinc conferides per la 
legislació vigent,

DECRETO:

Primer: Deixar sense efecte el Decret d’Alcaldia número 300 de data 16 de febrer de 2023.

Segon: Aprovar la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament de Molins de Rei corresponent 
a l’exercici 2022 segons el resum següent:

A) Estat de la liquidació del Pressupost d’Ingressos.
                 

Imports
Pressupost inicial d’ingressos 35.740.774,64 €
Modificacions d’ingressos 12.775.353,67 €
Pressupost definitiu d’ingressos 48.516.128,31 €
Compromisos d’ingressos 16.157.362,89 €
Drets reconeguts 40.487.962,32 €
Drets anul·lats 346.500,02 €
Drets cancel·lats 6.705,68 €
Drets reconeguts nets 39.035.377,63 €
Devolucions d’ingressos 1.099.378,99 €
Recaptació neta 35.101.860,11 €
Drets pendents de cobrament 3.933.517,52 €

B) Estat de la liquidació del Pressupost de Despeses.

Imports
Pressupost inicial de despeses 35.740.774,64 €
Modificacions de despeses 12.775.353,67 €
Pressupost definitiu de despeses 48.516.128,31 €
Autoritzacions de despesa 42.047.219,74 €
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Compromisos de despesa 41.843.872,82 €
Obligacions reconegudes netes 39.596.968,91 €
Pagaments 34.519.864,34 €
Obligacions i pagaments ordenats 
pendents de pagament

5.077.104,57 €

C) Resultat pressupostari ajustat de l’exercici.

Drets 
reconeguts nets

Obligacions 
reconegudes netes

Resultat 
Pressupostari

a) Operacions 
corrents

33.359.163,28 € 31.610.224,21 € 1.748.939,07 €

b) Operacions de 
capital

1.885.719,57 € 5.400.374,31 € -3.514.654,74€

1-.Total operacions no 
financeres (a+b)

35.244.882,85€ 37.010.598,52 € -1.765.715,67 €

c) Actius financers 0,64 € 0 € 0,64 €
d) Passius financers 3.790.494,14 € 2.586.370,39 € 1.204.123,75 €

2-.Total operacions 
financeres ( c+d)

3.790.494,78 € 2.586.370,39 € 1.204.124,39 €

RESULTAT 
PRESSUPOSTARI DE 
L’EXERCICI (I=1+2)

39.035.377,63 € 39.596.968,91 € -561.591,28 €

AJUSTOS

3- Crèdits gastats finançats amb romanent de tresoreria
per despeses generals.................................................................3.847.727,32 €

4- Desviacions de finançament negatives de l’exercici......................1.107.864,01 €
5- Desviacions de finançament positives de l’exercici........................2.278.253,75 €

Total ajustos (II= 3+4-5)...........................................................................2.677.337,58 €

RESULTAT PRESSUPOSTARI AJUSTAT (I+II)...............................2.115.746,30 €

D) Romanent de Tresoreria.

Components
1. (+) Fons líquids 10.534.769,24 €
2. (+) Drets Pendents de Cobrament 6.862.402,44 €

                     -(+) del Pressupost corrent 3.933.517,52 €
                     -(+) de Pressupostos tancats 2.900.846,90 €

         -(+) d’operacions no 
               pressupostàries

28.038,02 €

3. (-) Obligacions pendents de 
pagament

7.106.696,39 €

                     -(+) del Pressupost corrent 5.077.104,57 €
                     -(+) de Pressupostos tancats 12.066,92 €

         -(+) d’operacions no 
                           pressupostàries

2.017.524,90 €

4. (+)Partides pendents d’aplicació. -275,00 €
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                     -(-) cobraments realitzats
                         pendents d’aplicació 
                         definitiva

334,12 €

                     -(+) pagaments realitzats
                         pendents d’aplicació 
                         definitiva

59,12 €

Romanent de Tresoreria total (1+2-3+4) 10.290.200,29 €
Saldos de dubtós cobrament 2.531.050,19 €
Excés de finançament afectat 5.318.745,71 €
Romanent de Tresoreria per a despeses 
generals (I-II-III)

2.440.404,39 €

E) Capacitat/necessitat de finançament amb criteris SEC 95.

Estimació capacitat/ necessitats de finançament:

Ingressos dels capítols 1 a 7 35.244.882,85 
Despeses dels capítols 1 a 7 37.010.598,52 
Ajustaments SEC 95 -1.931.219,90 

Capacitat (+)/Necessitat(-) de finançament -3.696.935,57 

Tercer: Iniciar la tramitació administrativa per a formar el Compte General de l’exercici 
liquidat de 2022 i diligenciar l’aprovació de documents corresponents a l’esmentada 
liquidació.

Quart: Donar compte del present acord i de l’expedient de liquidació al Ple de l’Ajuntament 
, en la primera sessió que es celebri, de conformitat amb allò que disposa l’article 193.4 del 
Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei 
d’Hisendes Locals.

Cinquè: Trametre còpia de la liquidació del pressupost de l’Ajuntament a l’Administració de 
l’Estat i a la Comunitat Autònoma , d’acord amb l’article 193.5 del Reial Decret Legislatiu 
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei d’Hisendes Locals.

Sisè: Aprovar el Compte de Gestió Recaptatòria realitzada per l’Organisme de Gestió 
Tributària durant l’exercici 2022 i corresponent a les liquidacions d’ingrés per rebut i 
liquidacions d’ingrés directe, així com certificacions de descobert de tributs i preus liquidats 
per aquest Ajuntament.

Setè: Aprovar el Compte de Gestió Recaptatòria de Multes de Circulació per sancions 
imposades per l’Ajuntament de Molins de Rei , que ha estat rendida per l’Organisme de 
Gestió Tributària de la Diputació de Barcelona i corresponent a l’exercici 2022.

Vuitè: Traslladar els acords cinquè i sisè a l’Organisme de Gestió Tributària  de la 
Diputació de Barcelona Unitat de Tributs i Unitat de Multes.

Novè: Donar compte al Ple del resultat de la dotació d’incobrables efectuat en la liquidació, 
informant del compliment de l’article 193 bis del Text Refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals.
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Desè: Donar compte al Ple de l’Ajuntament, de l’informe d’Intervenció relatiu als comptes 
justificatius dels pagaments a justificar i de les bestretes de caixa fixa de l’exercici 2022.

Onzè: Donar compte al Ple de l’Ajuntament, de l’informe resum de la fiscalització de la 
Intervenció municipal de l’exercici 2022.”

Vist el Decret d’Alcaldia núm.279 de data 13 de febrer de 2023 d’Incorporació de 
Romanents
de crèdit al Pressupost de l’exercici 2023.

Vist l’informe relatiu als comptes justificatius dels pagaments a justificar i de les bestretes 
de caixa fixa , exercici 2022.

Vist l’informe en relació als beneficis fiscals en els tributs locals i el seu impacte en els 
interessos respecte a la liquidació del pressupost de l’exercici 2022.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:

Primer: El decret núm. 381 de data 23/02/2023 i de l’expedient de la Liquidació del 
Pressupost de l’Ajuntament corresponent a l’exercici 2022, de conformitat amb allò que 
disposa l’article 193.4 del Reial Decret 2/2004, de 5 de març.

Segon: El resultat de la dotació d’incobrables efectuat en la liquidació , i del compliment de 
l’article 193 bis del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals.

Tercer: l’Informe d’Intervenció relatiu als dels comptes justificatius dels pagaments a 
justificar i de les bestretes de caixa fixa, exercici 2022.

Quart: El decret núm.279 de data 13 de febrer de 2023 d’Incorporació de Romanents de 
crèdit al Pressupost de l’exercici 2023.

Cinquè: Els beneficis fiscals en els tributs locals i el seu impacte en els ingressos respecte 
a la liquidació del pressupost de l’exercici 2022.

Sisè:L’informe resum de la fiscalització de la Intervenció municipal de l’exercici 2022.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

El punt 3 és «Donar compte al Ple de la liquidació del pressupost de 2022». I ara sí, el 
regidor de Finances. Senyor Jordi Enseñat, endavant. Ara sí, també.

Sr. Enseñat:

Gràcies, alcalde, de nou. 
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Presenta el punt 3

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Senyor Carles Corro, endavant.

Sr. Corro:

Bé. Bona tarda a tothom, a qui ens segueixi bé aquí els presents, bé telemàticament. Des 
de la CUP amb relació a la liquidació del pressupost de l'any passat, de l'any 2022, volem 
expressar un parell de preocupacions. D'una banda, ens trobem amb una xifra de 
romanent que és força baixa, que quedarà reduïda a 1,1 milions d'euros en cas que 
s'aprovin les modificacions de pressupost que avui es porten a Ple. De per si entenem que 
el romanent sigui baix no hauria de ser preocupant. Ara bé, ens preocupa en aquest cas, 
perquè el pressupost que va aprovar el govern sociovergent fa poc més de dos mesos per 
a aquest any 2023 és altament dependent de la xifra del romanent.

Ja vam posar sobre la taula en el debat mateix de pressupostos per a aquest any, que el 
pressupost que se'ns plantejava era incomplet i poc realista. Vam criticar que, tot i el clar 
increment de la inflació i de l'IPC que arrosseguem des de fa més d'un any, que denota un 
encariment de molts béns i serveis necessaris, no es toqués ni una coma en centenars de 
partides respecte del 2022, moltes d'elles partides relatives a despesa essencial i social del 
municipi. I això cal vincular-ho amb el que el Govern mateix defensa i el que se'ns va 
respondre en preguntar, abans d'aprovar-se el pressupost, sobre aquelles partides 
pressupostàries que vam detectar que o bé no es destinava un import suficient o bé inclús 
es reduïa respecte de l'any anterior, tot i tenir constància del que s'havia gastat.

Ens deien bàsicament que s'adequaran els recursos al llarg de l'any i això vol dir que o bé 
s'utilitza aquest romanent o bé es treuen diners de partides que entenem que s'han dotat 
de recursos perquè era necessari i perquè es té voluntat política d'executar-los i destinar-
ho a d'altres necessitats. En fi, caldrà veure com acaba tot plegat. Si més no, deixar 
constància, com deia, de la nostra preocupació de cara a disposar de recursos suficients 
per cobrir tota la despesa essencial i social del municipi sense haver de retallar.

I d'altra banda, la segona preocupació que volem posar sobre la taula és una dada que el 
regidor de Finances no ha exposat en parlar de la liquidació de pressupost, que és que 
l'any passat, el 31 de desembre de l'any passat es va tancar l'exercici havent engreixat el 
deute de l'Ajuntament. Segons els informes tècnics, s'ha tancat l'any 2022 amb un deute 
d'uns 16 milions d'euros, que és pràcticament la meitat del pressupost anual del consistori, 
i a això caldrà sumar-hi les operacions de deute que es facin durant l'any 2023 per finançar 
les inversions previstes en aquest pressupost. Unes inversions prioritàries i de caire social? 
Estem endeutar-nos per construir, per exemple, habitatge públic? No. No pas. No són 
inversions prioritàries, són inversions en totxo, que mantenen aquest any 2023 i ja venien 
d'anys anteriors per poder treure rèdit electoral d'aquí dos mesos. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Senyor Miguel Angel Pozo, endavant.

Sr. Pozo:

Hola. Bona tarda a totes i tots. Sí, jo res, molt ràpid, eh? Sí que és veritat que voldria 
aprofitar l'ocasió per tornar a demanar el que vaig demanar a la comissió informativa al 
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regidor de Finances, que vaig demanar un determinat document a veure si ens ho podia 
facilitar per poder nosaltres internament fer els números i càlculs possibles i que no ens ho 
han fet arribar durant tota aquesta setmana i, per tant, tornar a demanar, si us plau, aquest 
document per tal de fer una mica més fàcil, diguéssim, la vida del regidor de l'oposició. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Doncs, és el seu torn, senyor Jordi Enseñat. Endavant.

Sr. Enseñat:

Gràcies, alcalde. Començaré per l'últim. Sí que... Bé, ho revisarem, però el document el 
tenim i el vaig enviar jo personalment. Però, bé, escolta'm, si no t'ha arribat, te'l reenviem 
de seguida, no pateixis. Sobre les preocupacions dels regidors de la CUP. Jo, si em 
permeten, com que estem parlant de la liquidació del 2022, si em permeten, aclariré una 
miqueta per si... perquè puguin entendre millor algunes de les magnituds de les grans 
xifres que hem donat. I faré una miqueta de resum sobre els ingressos i les despeses i el 
que hem estat capaços d'executar en l'exercici de 2022.

Pel que fa a les magnituds... Abans de tot, posar en valor que al pressupost del 22... Si li 
haguessin de posar un adjectiu al pressupost del 22 és que és un pressupost ambiciós. I 
davant d'això... Ambiciós pel que fa a la despesa corrent i, per tant, capítols 2 i 4, i pel que 
fa a les inversions. Respecte a les magnituds, hi ha el tema de la capacitat de finançament, 
que el que els indica és la capacitat de finançament aliè que hem d'obtenir per portar a 
terme tot el que teníem previst, que, com deia, és ambiciós i, per tant, necessitem 
finançament aliè.

Sobre el romanent líquid de tresoreria, aquests 2.440.000 euros, perquè ho entenguin, 
aquest és el superàvit acumulat de tots els exercicis. I això significa que si cobréssim tot i 
paguéssim tot més els diners que tenim en caixa, ens quedarien aquests 2.440.000 euros. 
Per tant, saldo suficient. Sobre el resultat pressupostari ajustat, aquests 2.115.000 euros, 
per entendre'ns, això és una foto pressupostària a 31 de desembre que només es fixa en 
les operacions que hem dut a terme durant l'exercici i, per tant, ho situaríem en un saldo 
positiu de més de 2 milions d'euros.

I per últim, pel que fa a l'estalvi net, aquests 2.220.000 euros, aquest és l'indicador que ens 
permet saber si tenim marge suficient per fer front a la càrrega financera de l'endeutament 
i, per tant, si tenim múscul financer suficient per fer els pagaments del finançament aliè. 
Espero que els regidors de la CUP estiguin una mica menys preocupats.

Pel que fa a la liquidació. Mirin, la liquidació, si parlem d'ingressos... Què va passar amb 
els ingressos de la liquidació del 2022. Doncs, que vam tenir un sobreingrés de 
pràcticament 1.230.000 euros. Aquest sobreingrés principalment ve donat una miqueta per 
la manera de gestionar el pressupost de la regidoria de Finances respecte a l'hora de fer 
càlculs previsionals d'ingressos i a l'hora de fixar el marc financer del pressupost que, com 
saben, són els ingressos. I és aquest concepte de prudència financera. El fet de fer 
aquesta prudència financera ens ha permès no haver de patir pels ingressos. I una de les 
fotos d'exemple d'aquests coeficients correctors que hem anat afegint als càlculs 
previsionals és aquest sobreingrés d'1.230.000 euros.

Però si passem a la despesa, que crec que aquesta era una miqueta la seva preocupació 
també, regidor Corro. Què li podríem dir de la despesa? Doncs, miri, li podríem dir i em 
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refereixo una altra vegada a l'inici de la meva intervenció, a aquella idea que és un 
pressupost ambiciós, que hem estat capaços d'executar de romanent més de 3.800.000 
euros. I això no és fàcil. Per tant, dintre d'aquest model, que és un model de mandat de 
gestió pressupostària, de pressupost inicial i d'anar dotant, d'anar complimentant totes les 
partides, per una banda, per les prioritats de Govern i, per altra banda, per si hi ha despesa 
sobrevinguda, el 22 hem estat capaços d'afegir al pressupost inicial més de 3.800.000 
euros, que no és cosa fàcil. Però, a banda d'això, si anem a la despesa corrent, que és el 
més important, quant a capítol 2 i 4 hem estat capaços d'executar més de 17.780.000 
euros. I si ho passem a quin tant per cent quant a la consignació del pressupost inicial, 
estem per sobre del 95 %, per sobre del 95 %.

Per tant, tot i que no està bé que ho digui jo perquè soc el regidor de Finances, aquest 
model és un model d'èxit de gestió pressupostària. Ens permet una altíssima execució 
quant a la despesa ordinària, que és una de les nostres prioritats com a Govern, ho 
repeteixo i ho hem estat explicant tot el mandat, que els diners que posem a les partides 
arribin a les famílies de Molins de Rei. El que volem és que l'acció política se centri en el 
poble i en ajudar en serveis, millors serveis i més serveis per a les famílies de Molins de 
Rei.

Però no només això, i acabo, perquè també ha fet referència al rati d'endeutament. Jo crec 
que és un tema recurrent que ja portem parlant bastants plens, però li ho tornaré a 
clarificar. Pel que fa a les inversions, hem estat capaços d'executar, si traiem el patrimoni 
municipal del sòl, més de 8.400.000 euros en inversions el 2022. Cosa difícil també. Per 
tant, jo penso que el primer que hauríem de fer és donar-nos l'enhorabona, però, sobretot, 
felicitar tots els treballadors municipals per l'excel·lent feina que porten a terme. Això 
significa que hem executat en inversions pràcticament el 78 % del que teníem consignat. 
Elevadíssim. I elevadíssim, a més, tenint en compte que les inversions són projectes que 
no comencen i s'acaben en un mes, sinó que maduren en mesos vista i moltes vegades en 
diferents exercicis.

I per últim, per aclarir lo del rati d'endeutament, regidor Corro. Miri, el rati endeutament 
d'inici de mandat es va situar al 53,40 %. El del 2022 està situat al 47,83 %. Per tant, 6 
punts menys que el de l'inici de mandat. I aquest també era un dels objectius de Govern. I 
com veu l'estem acomplint. Però no només això, sinó perquè nosaltres podíem haver 
acomplert aquest objectiu sense fer inversió o fent poca inversió. Però nosaltres teníem 
clar que havíem de pensar en el Molins de Rei del 2030 i, per tant, fer inversió a mitjà i llarg 
termini. I el que hem fet durant aquest mandat és aplicar un dels imports més alts 
d'inversió que s'ha portat mai a la vila en un mandat, que són pràcticament 18 milions i mig 
d'euros, 12 propis i 6 i mig d'altres administracions públiques. I aquí, tot i portar a terme 
tots aquests projectes, hem aconseguit reduir 6 punts el rati d'endeutament.

Espero haver-li aclarit una miqueta més com ha anat la liquidació del pressupost. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el segon torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha cap punt, ens 
donem per assabentats

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

4.- Donar compte al Ple del Pla anual de control financer de l’Ajuntament de Molins 
de Rei per a l’exercici 2023  (Expedient 2/2023/SEECO).-
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DONAR COMPTE

Vista la proposta de l’Interventor accidental de data 15 de març de 2023, on es proposa 
donar compte a la Comissió Informativa de l’Àrea d’Economia i Serveis Centrals del Pla 
d’Actuacions de Control Financer de l’exercici 2023 i en el què es detallen els antecedents i 
fonaments de dret següents:

ANTECEDENTS I FONAMENTS DE DRET:

La Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de bases de règim local (LRBRL) preveu en el seu 
article 92, el control i la fiscalització interna de la gestió econòmico - financera i 
pressupostària de les entitats locals.

El Capítol IV, articles 213 i següents, del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel 
qual s’aprova el Text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals (TRLRHL), regula 
les funcions de control intern de les entitats locals (respecte a la seva gestió econòmica), 
dels organismes autònoms i de les societats mercantils d’elles dependents, en les seves 
modalitats de funció interventora, funció de control financer (inclosa l’auditoria de comptes 
de les entitats locals que es determinin reglamentàriament), i funció de control d’eficàcia.

Aquesta funció de control intern ha estat atribuïda a la Intervenció General segons l'article 
92.1 bis b) de la LRBRL i l'article 4) del RD 128/2018, de 16 de març, pel que es regula el 
règim jurídic dels funcionaris d'administració local amb habilitació de caràcter nacional, en 
les seves dos vessants de control financer i auditoria.

Addicionalment, la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i 
sostenibilitat financera (LOEPSF), estableix una regulació de control de la situació 
econòmica i financera de les entitats locals.

Posteriorment, el Real Decret 424/2017, de 28 d’abril, pel qual es regula el règim jurídic de 
control intern en les entitats del sector Públic, desenvolupa de manera reglamentària 
l’article 213 del TRLRHL.

El Real Decret 424/2017 limita l’àmbit d’aplicació de les actuacions de control intern, les 
formes d’exercici d’aquest,  els deures i facultats dels òrgans de control, la funció 
interventora, la funció de control financer, i els informes resums i el pla d’acció.

L’article 31.1 del Real Decret 424/2017 estableix que l’òrgan interventor ha d’elaborar un 
Pla anual de control financer que reculli les actuacions de control permanent i auditoria 
pública que s’han de dur a terme durant l’exercici.

Tanmateix, l’article 31.3 del Real Decret 424/2017 estableix també que d’aquest Pla anual 
de control financer s’haurà de remetre al ple a efectes informatius.

La Intervenció Municipal ha elaborat el Pla anual de control financer de l’Ajuntament de 
Molins de Rei per a l’exercici 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta a fi i efectes de DONAR 
COMPTE  a la mateixa i perquè sigui remès posteriorment al Ple de la Corporació:
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Primer.- Donar compte al Ple del Pla anual de control financer de l’Ajuntament de Molins 
de Rei per a l’exercici 2023.

Segon.- Donar compte al Ple del desplegament de les actuacions a realitzar en l’àmbit del 
Pla anual de control financer de l’exercici 2023.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

passem al punt 4, que és «Donar compte al Ple del Pla Anual de Control Financer de 
l'Ajuntament de Molins de Rei per a l'exercici 2023». Entenc que també ho fa el regidor de 
Finances. Endavant.

Sr. Enseñat:

Gràcies alcalde.

Presenta el punt 4

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Alguna observació? No? Doncs, molt bé. Hauríem acabat així els 
punts que afecten al coneixement de l'acció del govern municipal.

El Ple de la Corporació en resta assabentat.

B – ASSUMPTES DICTAMINATS PER LES COMISSIONS INFORMATIVES

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEIS CENTRALS I ECONOMIA (ESC) I 
DE L’ÀREA D’ALCALDIA.

5.- Aprovació de la proposta de designació del nom d’un parc del barri de la Riera 
Bonet de Molins de  Rei (Expedient 1/2023/DNVIA).-

DICTAMEN

Atesa la instància presentada per l’AAVV del barri de la Riera Bonet en data 13/01/2023 
amb registre d’entrada 2023001460 (Annex I) on sol·liciten iniciar els tràmits necessaris per 
donar el nom de Josep Belmonte Mirabete a un parc del barri de la Riera Bonet situat al 
carrer Riera Bonet cruïlla amb el carrer de Sant Pere de Romaní (Annex I bis i Annex II).

Atès que l’Ajuntament de Molins de Rei disposa del Reglament per a la concessió d’honors 
i distincions de l’Ajuntament de Molins de Rei.

Atès el Decret d’Alcaldia número 301, de data 16 de febrer de 2023, que designa com a 
instructora de l’expedient, la Sra. Jessica Revestido Romero, regidora de moviments 
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veïnals de l’Ajuntament de Molins de Rei, i designa com a secretari de l’expedient el Sr. 
Joan Montserrat Olivella, funcionari de l’Ajuntament de Molins de Rei, en qualitat de 
responsable de Serveis Generals de la Corporació; i ordena que, un cop realitzades les 
actuacions oportunes, l’instructora de l’expedient formuli una proposta de resolució a 
l’Alcaldia per, si s’escau, sotmetre-la a consideració del Ple de la Corporació.

Atesa la proposta de resolució, de data 1 de març de 2023, formulada per l’instructora de 
l’expedient, la Sra. Jessica Revestido Romero, regidora de moviments veïnals de 
l’Ajuntament de Molins de Rei qui proposa a l’alcalde de la Corporació la designació del 
nom d’un parc del barri de la Riera Bonet de Molins de Rei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) i Alcaldia la present proposta:

Primer.- Aprovar la designació del nom d’un parc del barri de la Riera Bonet de Molins de 
Rei:

· Parc de Josep Belmonte Mirabete.

Segon.- Sotmetre l’expedient al tràmit d’informació pública pel termini de trenta dies 
mitjançant edictes que es publicaran al BOPB, al DOGC i al tauler d’anuncis de la 
Corporació, durant el qual podran presentar-se al·legacions o reclamacions. En cas de no 
haver-hi cap reclamació o suggeriment, l’acord inicial esdevindrà definitiu.

Tercer.- Donar trasllat d’aquest acord a:

· Als serveis tècnics municipals, per a procedir a la senyalització i numeració 
d’aquest espai.

· A l’Institut Nacional d’Estadística de Barcelona, de cara al cens electoral.
· Als mitjans de comunicació locals i a les entitats de Molins de Rei, per al seu 

coneixement.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem als diferents punts dictaminats per les comissions informatives i com és costum, 
en primer lloc, la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis Centrals d'Economia i de l'Àrea 
d'Alcaldia, amb el punt cinquè, que és, precisament, l'«Aprovació de la proposta 
d'assignació del nom d'un parc del barri de la Riera Bonet de Molins de Rei». I faria la 
presentació la senyora Jessica Revestido. Endavant.

Sra. Revestido:

Hola, bona tarda a tothom.

Presenta el punt 5
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Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha cap intervenció, 
ara sí que aniríem a la votació.

I ara, si volen, abans de passar al punt sisè de l'ordre del dia, podrien parlar si... Han 
pensat que algú volgués parlar? Un segon que ara et donen el micro, perquè t'escolti 
tothom bé. Un segon, un segon.

Sra. (públic):

Jo, primer de tot, volia agrair a l'associació de veïns la iniciativa que sempre pensen amb 
nosaltres, amb el barri, sempre lluiten, que a vegades és molt complicat. Sempre estan 
pendents que no falti res als veïns. Ells fan el mateix que en aquell moment feia el meu avi, 
intentar ajudar els veïns amb tot el que poden. I, bé, primer de tot, agrair-los moltíssim a 
ells aquesta iniciativa i a tots vostès que hagin tingut en compte, doncs, això, donar-li un 
lloc al meu avi. Moltes gràcies.

[Aplaudiments]

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies a vosaltres. Gràcies, Josep, també ara en representació... Un segon, un 
segon, Josep, llavors, agafa el micro. No, no... Pots parlar, però...

Sr. Josep (públic):

Jo només volia dir que moltes gràcies a totes i a tots per aprovar això, vale? Estic molt 
content.

Sr. Alcalde:

Doncs, molt bé. Moltíssimes gràcies a vosaltres i ara esperem ja el dia que puguem tenir 
això enllestit. Com sempre diem, no esteu obligats a continuar aquí, podeu continuar, eh?, 
però entenem que no cal. Per tant, sí que podeu sortir. Agraïts de la visita i moltes gràcies.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 21
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

6.- Reconèixer la compatibilitat d’un funcionari de l’Ajuntament per exercir l’activitat 
privada (Expedient 3/2023/LIPEE).-

DICTAMEN

1. ANTECEDENTS

Vista la sol·licitud presentada el dia 16 de maig de 2022, amb número de registre d’entrada 
2022011158, complementada amb el formulari de compatibilitat presentat en data 26 de 
maig de 2022 mitjançant instància amb número de registre d’entrada 2022012086  i 
reiterada mitjançant instància de 13 de gener de 2023 amb número de registres d’entrada 
2023001262, pel funcionari de carrera, que ocupa el lloc de treball d’agent de vigilància 
territorial, amb una dedicació del 100 % de la jornada, adscrit al servei de Guàrdia Urbana, 
mitjançant la qual sol·licita la compatibilitat per l’exercici d’activitats privades, concretament 
per desenvolupar tasques d’organització d’esdeveniments esportius relacionats amb el 
motociclisme, aquesta activitat es realitzaria a través de la societat mercantil Paddock 
Events, SL, en horari que no coincideixi amb la jornada laboral i amb estricta subjecció a 
les limitacions que la Llei d’incomptabilitats estableixi per a la seva concessió.

2. FONAMENTS JURÍDICS

1.- La Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’Incompatibilitats del personal al servei de les 
Administracions públiques, estableix com a regla general el de la incompatibilitat en el seu 
article primer, núm.1 i 3: “1.- El personal comprendido en el ámbito de aplicación de esta 
ley no podrà compatibilitzar sus actividades con el desempeño, por sí o mediante 
sustitución, de un segundo puesto de Trabajo, cargo o actividad en el sector público, salvo 
en los supuestos previstos en la misma... 3.- En cualquier caso, el desempeño de un 
puesto de Trabajo por el personal incluido en el ámbito de aplicación de esta Ley serà 
incompatible con el ejercicio de cualquier cargo, profesión o actividad, público o privado, 
que pueda impedir o menoscabar el estricto cumplimiento de sus deberes o comprometer 
su imparcialidad o dependència”.

D’altra banda, aquesta norma és d’aplicació a tot el personal de les entitats locals (article 
2.1, c) de la mateixa Llei.

2.- La doctrina dels diferents Tribunals superior de justícia, específicament el de Catalunya, 
en sentència de 23 d’octubre de 2018, ha consolidat la doctrina de relativitzar la 
incompatibilitat dels membres dels cossos de policia tot mantenint que “la incompatibilidad 
no es absoluta desde el momento que se permite, como excepción, la compatibilidad 
siempre que no se afecte a intereses generales, esto es, de la pròpia Adminisrtración 
Pública en que está encuadrado el interesado y tampoco afecte al horario del puesto de 
trabajo correspondiente en el organigrama administrativo”.

2.- A partir de la informació documental, en concret de l’objecte social de la companyia 
d’organització d’esdeveniments esportius en l’àmbit del motociclisme, es constata que 
aquesta activitat no suposa incompatibilitat material en tant no impedeix ni menysté 
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l’estricte compliment dels deures de l’empleat públic ni tampoc compromet la seva 
imparcialitat o independència (article 1.3 de la Llei 53/1984 i articles 8 al 15 del RD 
598/1985).

No s’aprecia que aquesta activitat privada tingui cap connexió amb el servei de policia local 
de Molins de Rei: article 11.1 de la Llei 53/1984. Es a dir, que impliqui sotmetiment a 
informe, decisió, ajut financer o de control, ni tampoc es tracta d’activitats respecte 
d’assumptes en els quals el funcionari hagi d’intervenir: article 12.1, a) de la Llei 53/1984. 
Tampoc la societat pot resultar contractada per part de l’Ajuntament de Molins de Rei, ni 
desenvolupa llur activitat en el sector públic: article 12. 1, b) de la Llei 53/1984.

3.- Constatada la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per aquella activitat privada 
sorgeixen les limitacions de caràcter retributiu. D’una banda, no es pot reconèixer l’exercici 
d’activitats privades quan la quantia del complement específic superi el trenta per cent de 
les retribucions bàsiques, exclosos els triennis, ni tampoc si dins el complement específic 
s’hi computa el factor d’incompatibilitat. Tanmateix, tant l’import corresponent al factor 
d’incompatibilitat, com l’escreix de complement específic en general, es renunciable per 
part del funcionari que aspira al reconeixement de la compatibilitat. Així ho preveu la 
Resolució acordada pel Consell de Ministres de 16 de desembre de 2011 (BOE de 
23/12/2011) respecte del personal funcionari de l’Estat pertanyent al grup C. Acord 
aplicable al personal funcionari de l’Administració local d’acord amb l’article 145 del Text 
refós de règim local, aprovat per RD legislatiu 781/1986, de 18 d’abril. En concret és 
d’aplicació als funcionaris dels cossos de Policia Local de l’escala bàsica: article 24.2 de la 
llei 16/1991, de 10 de juliol, de Policies Locals de Catalunya.

Respecte a aquest punt, cal dir que el sol.licitant no està percebent cap plus o complement 
d’incompatibilitat.

Pel que fa a la limitació de que el complement específic no superi el trenta per cent de les 
retribucions bàsiques, val a dir que aquesta limitació és interpretable la seva aplicació al 
personal de les entitats locals a Catalunya, donat que la Llei 21/1987, de 26 de novembre, 
d’incompatibilitats del personal al servei de l’Administració de la Generalitat, no preveu 
aquesta limitació pel supòsit de reconeixement de la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, si en el cas d’activitats públiques i amb una graduació segons el grup 
professional, molt més coherent a nivell retributiu.

Hem de recordar que aquesta Llei és d’aplicació al personal al servei dels ens locals de 
Catalunya: article segons, núm. 2, lletra d). 

Atès que fins a la data en supòsits de reconeixement de compatibilitat per activitats 
privades s’ha aplicat la norma catalana i, per tant, no s’ha condicionat aquell 
reconeixement al límit en la quantia del complement específic en relació a les retribucions 
bàsiques, no es podria limitar ara ,en aquest cas, donat que això suposaria un tracte 
discriminatori respecte del funcionari que ara sol·licita el reconeixement.

4.- El reconeixement de la compatibilitat s’haurà de sotmetre a la condició de que les 
activitats privades no puguin suposar coincidència d’horari amb l’activitat pública: articles 
1.3, 12.2 i 13.14 de la Llei 53/1984 i article 10 i 14 del RD 598/1985.
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El reconeixement de la compatibilitat no pot modificar en cap cas la jornada de treball i 
l’horari del funcionari. 

5.- Correspon al Ple de l’Ajuntament el reconeixement de la compatibilitat per l’exercici 
d’activitats privades: article 14 de la Llei 53/1984.

Vist l’informe proposta a la comissió informativa signat pel Cap de Personal i Organització 
en funcions el dia 17 de març de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació

Primer.- RECONÈIXER al funcionari la compatibilitat per a l’exercici de l’activitat privada a 
través de la societat Paddock Events, SL que constitueix el seu objecte social actual 
d’organització d’esdeveniments esportius.

Segon.- El reconeixement resta condicionat als següents requisits:
1.- Que la societat Paddock Events, SL no pugui esdevenir adjudicatària de 
contractes amb l’Ajuntament de Molins de Rei.
2.- Que la societat no desenvolupi cap activitat dins el terme municipal de Molins de 
Rei que requereixi llicència, autorització, declaració responsable o qualsevol altra 
activitat administrativa per part de l’Ajuntament.
3.- Que l’activitat privada del funcionari no interfereixi en la jornada i horari d’aquest 
com a funcionari de Molins de Rei.
4.- Que no es percebi pel funcionari, en tant estigui vigent el reconeixement de 
compatibilitat, el factor d’incompatibilitat del complement específic.

Tercer.- NOTIFICAR aquests acords al funcionari amb l’advertiment de que constitueixen 
un acte definitiu en la via administrativa, expressant els recursos que correspondrien contra 
el mateix.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, passem i anem al punt sisè de l'ordre del dia, que seria «El reconeixement 
de la compatibilitat d'un funcionari de l'Ajuntament de Molins de Rei per exercir l'activitat 
privada». I en aquest cas fa l'explicació d'aquest punt el regidor de Recursos Humans. 
Senyor Miquel Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tots els que ens escolten i a totes.

Presenta el punt 6
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Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, obriríem el torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha cap intervenció, 
passaríem a la votació. Però abans el regidor vol explicar una qüestió.

Sr. Zaragoza:

Bé, per un tema processal de fa molt de temps, jo no participaré en la votació, tot i que 
defenso que s'ha d'aprovar aquesta incompatibilitat. Com aquest senyor... vam tenir una 
situació processal i podem considerar que qualsevol actuació meva en aquesta votació 
podria perjudicar la institució, no a mi, sinó a l'Ajuntament, jo no voto, encara que ho 
defenso, eh? Que quedi clar.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, regidor. Esperem que s'absenti d'aquesta votació. Moltes gràcies. Són 
aquestes coses dels procediments que s'han de respectar. Per tant, ara sí que passem a la 
votació. 

[Votació]

En aquest moment consta absent de la sessió el regidor Sr. Miguel Zaragoza Alonso.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 6

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 15 5

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (6), JxM (4), ERC (4), C’s (1) i 5 abstencions de la CUP (3), Molins 
Camina-Podem (1) i MEC (1).

En aquest moment s’incorpora a la sessió el regidor Sr. Miguel Zaragoza Alonso.
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7.- Modificació de l’acord de Condicions del personal funcionari per l’adequació 
llocs de treball per raons psicofísiques o malalties a Guardia Urbana (Expedient 
2/2023/RELAB).-

DICTAMEN

Antecedents

Vist que en comissió paritària negociadora de data 10 de març de 2023 es va acordar un 
annex a l’acord de condicions del personal funcionari per regular l’adequació del lloc de 
treball per raons psicofísiques o malalties a Guàrdia Urbana, en els termes següents:

“Annex que regula l’adequació del lloc de treball per raons psicofísiques o malalties a la 
Guàrdia Urbana

Els funcionaris que passin a una Adequació de lloc de Treball estaran adscrits a una Unitat 
específica dins del Cos de la Guàrdia Urbana, previ informe mèdic del servei de prevenció 
de riscos laborals i vigilància de la salut de l’Ajuntament que dictamini la idoneïtat de la 
sol·licitud del treballador.

Condicions i característiques de la unitat específica a la qual estaran adscrits el personal 
que tingui dret a aquesta adequació

Ø Aquesta Unitat dependrà orgànicament i funcionalment del comandament 
que en tingui la responsabilitat.

Ø S’haurà de distribuir als agents als llocs de treball  adequats al seu perfil i 
formació.

Ø Els funcionaris que passin a una Adequació de Lloc de Treball,  prestaran el 
seu servei amb arma de foc.

Ø El catàleg de tasques de treball  determinarà els llocs que podran ser 
coberts amb el personal en aquesta situació. Quedaran definits per a cada 
lloc la funció, horari, ubicació, perfil necessari, la formació adequada i 
qualsevol altra circumstància adient, la qual podrà canviar-se i adaptar-se en 
funció de les necessitats, amb criteris uniformes i adequats a la demanda i 
necessitats reals, respectant la voluntarietat del funcionari, l’estabilitat als 
torns assignats, garantint la idoneïtat de l’agent per a l’exercici de les 
funcions del lloc.
L’ampliació, disminució o modificació del nombre i tipologia de tasques de 
treball, serà potestat exclusiva del Cap del Cos de la Guàrdia Urbana.

Catàleg de tasques adequades al lloc de treball

1.- Tasques administratives, com gestió d’objectes extraviats, expedients d’entrades i 
sortides de vehicles, expedients de vehicles abandonats, expedients de vehicles 
immobilitzats, citacions judicials...
2.- Cobrir Sala d’Operador.
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3.- Gestió i manteniment de les instal·lacions policials, del materials, vehicles, uniformitat.
4.- Observació de deficiències a la Via Publica, propostes de senyalització.
5.- Seguiments, supervisió i retirada de vehicles abandonats.
6.- Monitor de tir, gestió de formació, de pràctiques de tir dels comandaments i d’agents, 
suport a l’adquisició del material corresponent.
7.- Medi Ambient amb vigilància rural per urbanitzacions i zona riu.
8.- Oficina de denúncies i atestats.
9.- Educació viària
10.- Col·laboració amb diferents departaments de Serveis Socials. 
11.- Altres situacions que es puguin valorar.”

Fonaments de dret

D’acord amb l’article 31 i següents del TREBEP, aprovat pel Decret Llei 5/2015, de 30 
d’octubre, en els quals es regulen la negociació col·lectiva i els pactes i acords.

D’acord amb l’article 87 i següents del Reial Decret Legislatiu 2/2015, de 23 d'octubre, pel 
qual s'aprova el text refós de la Llei de l'Estatut dels Treballadors, en els quals es regulen 
la negociació col·lectiva i els convenis col·lectius.

D’acord amb l’article 37m) del TREBEP que estableix com a matèria objecte de negociació 
els horaris, jornades, vacances, permisos mobilitat funcional i geogràfica, així com els 
criteris generals sobre la planificació estratègica dels recursos humans , en aquells 
aspectes que afectin a les condicions de treball dels empleats públics.

D’acord amb les atribucions que confereix l’article 52.2 r) del Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya 
al Ple. I segons allò previst a l’article 38.3 del TREBEP que disposa l’aprovació expressa i 
formal de les matèries objecte de negociació col·lectiva per l’òrgan de govern competent.

Vist l’informe proposta a la comissió informativa signat pel Cap de Personal i Organització 
en funcions el dia 17 de març de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- Aprovar l’Annex que regula l’adequació del lloc de treball per raons psicofísiques 
o malalties a la Guàrdia Urbana, en els següents termes:

“Annex que regula l’adequació del lloc de treball per raons psicofísiques o malalties a la 
Guàrdia Urbana

Els funcionaris que passin a una Adequació de lloc de Treball estaran adscrits a una Unitat 
específica dins del Cos de la Guàrdia Urbana, previ informe mèdic del servei de prevenció 
de riscos laborals i vigilància de la salut de l’Ajuntament que dictamini la idoneïtat de la 
sol·licitud del treballador.

Condicions i característiques de la unitat específica a la qual estaran adscrits el personal 
que tingui dret a aquesta adequació
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Ø Aquesta Unitat dependrà orgànicament i funcionalment del comandament que en 
tingui la responsabilitat.

Ø S’haurà de distribuir als agents als llocs de treball  adequats al seu perfil i formació.

Ø Els funcionaris que passin a una Adequació de Lloc de Treball,  prestaran el seu 
servei amb arma de foc.

Ø El catàleg de tasques de treball  determinarà els llocs que podran ser coberts amb 
el personal en aquesta situació. Quedaran definits per a cada lloc la funció, horari, 
ubicació, perfil necessari, la formació adequada i qualsevol altra circumstància 
adient, la qual podrà canviar-se i adaptar-se en funció de les necessitats, amb 
criteris uniformes i adequats a la demanda i necessitats reals, respectant la 
voluntarietat del funcionari, l’estabilitat als torns assignats, garantint la idoneïtat de 
l’agent per a l’exercici de les funcions del lloc.
L’ampliació, disminució o modificació del nombre i tipologia de tasques de treball, 
serà potestat exclusiva del Cap del Cos de la Guàrdia Urbana.

Catàleg de tasques adequades al lloc de treball

1.- Tasques administratives, com gestió d’objectes extraviats, expedients d’entrades i 
sortides de vehicles, expedients de vehicles abandonats, expedients de vehicles 
immobilitzats, citacions judicials...
2.- Cobrir Sala d’Operador.
3.- Gestió i manteniment de les instal·lacions policials, del materials, vehicles, uniformitat.
4.- Observació de deficiències a la Via Publica, propostes de senyalització.
5.- Seguiments, supervisió i retirada de vehicles abandonats.
6.- Monitor de tir, gestió de formació, de pràctiques de tir dels comandaments i d’agents, 
suport a l’adquisició del material corresponent.
7.- Medi Ambient amb vigilància rural per urbanitzacions i zona riu.
8.- Oficina de denúncies i atestats.
9.- Educació viària.
10.- Col·laboració amb diferents departaments de Serveis Socials. 
11.- Altres situacions que es puguin valorar.”

Segon.- Publicar l’acord aprovat pel Ple al BOPB i al DOGC .

Tercer.- Notificar aquest acord als membres de la Mesa de Negociació i a qualsevol altre 
interessat.
 
L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Per tant, si algú pot avisar el senyor Zaragoza? Endavant. Passem al punt setè, que, a 
més a més, és que l'explicació l'ha de fer ell també, que és la «Modificació de l'acord de 
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condicions del personal funcionari per a l'adequació de llocs de treball per raons 
psicofísiques o malalties a la Guàrdia Urbana». Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies, alcalde. I perdoneu.

Presenta el punt 7

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. S'obre el torn d'intervencions. Doncs, si no n'hi ha cap, passaríem a la 
votació.

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

8.- Modificació de la Plantilla i creació d’un nou lloc de treball d’auxiliar tècnic/a 
d’estrangeria (Expedient 2/2023/PLANT)

DICTAMEN

Antecedents:

Vist que segons informe de la secció sociocultural de l’Àrea de l’ASP de data 15 de març 
de 2023 en el qual sol.liciten la creació d’una plaça i lloc de treball d’auxiliar tècnic 
d’estrangeria, adscrita al Negociat de Programes específics (3280), per assumir de forma 
directa la prestació del servei de primera acollida al municipi atenent a la obligació de 
garantir aquest servei, juntament amb la Generalitat, d’acord al que estableix el Decret 
150/2014, de 18 de novembre, que regula els serveis d'acollida de les persones 
immigrades i de les retornades a Catalunya. D’aquesta manera es podrà atendre a les 
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persones que sol·licitin aquest servei d’una forma eficient i continuada, aportant la seva 
expertesa i coneixement sobre el tema.

Fonaments jurídics:

Respecte a la plaça que es sol.licita crear, comprovada l’existència de la plaça 0374 
Auxiliar tècnic de la plantilla de personal laboral del grup C2 que es troba vacant, es 
proposaria la seva requalificació per transformar-la en plaça de la plantilla de personal 
funcionari i del mateix grup C2, amb les següents característiques:

Això és així perquè atenent a les funcions que caldrà desenvolupar correspon a funcions 
que requereixen entre d’altres la tramitació d’expedients amb estrictes premisses 
d’objectivitat, imparcialitat i independència.

Vist l’article 92 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, que 
estableix en el seu apartat segon que amb caràcter general, els llocs de treball en 
l’administració local seran desenvolupats per personal funcionari, amb el tenor literal 
següent:

“Artículo 92. Funcionarios al servicio de la Administración local.

1. Los funcionarios al servicio de la Administración local se rigen, en lo no dispuesto en 
esta Ley, por la Ley 7/2007, de 12 de abril, del Estatuto Básico del Empleado Público, por 
la restante legislación del Estado en materia de función pública, así como por la legislación 
de las Comunidades Autónomas, en los términos del artículo 149.1.18.ª de la Constitución.

2. Con carácter general, los puestos de trabajo en la Administración local y sus 
Organismos Autónomos serán desempeñados por personal funcionario.

3. Corresponde exclusivamente a los funcionarios de carrera al servicio de la 
Administración local el ejercicio de las funciones que impliquen la participación directa o 
indirecta en el ejercicio de las potestades públicas o en la salvaguardia de los intereses 
generales. Igualmente son funciones públicas, cuyo cumplimiento queda reservado a 
funcionarios de carrera, las que impliquen ejercicio de autoridad, y en general, aquellas 
que en desarrollo de la presente Ley, se reserven a los funcionarios para la mejor garantía 
de la objetividad, imparcialidad e independencia en el ejercicio de la función.
Pel que fa al lloc de treball, es proposa la creació del lloc de treball 3280.03 Auxiliar 
Tècnic/a d’estrangeria, que ha estat negociat i consensuat amb la representació sindical, 
que tindria les següents característiques:

374 Auxiliar tècnic/a Adm. Especial Tècnica C2

Classe GrupNúm.plaça Denominació 
plaça Escala Subescala
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Lloc de treball: 3280.03 Auxiliar tècnic/a d'estrangeria
Departament: Programes específics
Responsable: Director/a de serveis de l'àrea de Serveis Personals
Classe de personal: Funcionari/a
Grup: C2
Nivell destinació: 15
Nivell compl. específ.: 41
J ornada de treball: Ordinària, segons conveni /acord.
Dedicació: Setmanal ordinària, segons conveni /acord.
Horari: Laborables de 08:00 a 15:00
Missió: Donar suport, atendre i orientar a totes les persones

nouvingudes que necessitin informació per a la
tramitació, suport social, coneixement del territori per a
la seva millor integració a la ciutadania de Molins de
Rei, dins del pla d’acollida que té el municipi.

Funcions 1.Informar i assessorar a totes les persones
estrangeres en el procés per a la regularització de la
seva documentació administrativa necessària per
poder residir a Molins de Rei: informació general,
ajudar a la tramitació dels diferents permisos de
residència, etc.
2.- Ajudar en el registre de la documentació i sol•licitud
de cita a la comissaria de la Policia Nacional i a
delegació de govern d’Espanya per a la seva
tramitació.
3.- Informar, donar a conèixer i donar suport al servei
del “Centre d'informació per a treballadors estrangers:
"CITE". Coordinació amb l'advocat del CITE i
programació de la seva agenda de visites.
4.- Donar suport i orientació a les persones
estrangeres per fer diferents tràmits que s’han de
realitzar telemàticament (demanar cita prèvia, treure
certificats...etc.).

Funcions 5..- Donar suport als Serveis Socials de l’Ajuntament
com a traductora i intèrpret d’àrab, amazigh i francès
per a persones que no dominen els idiomes oficials.
També en la interlocució per demanar cita, modificarla
o anul•lar-la, tant telefònicament com presencialment.
6..- Donar suport a les persones nouvingudes amb
menors a càrrec que necessiten escolaritzar els
infants, amb coordinació amb l’Oficina Municipal
d’Educació.
7.- Donar informació, acompanyar en cas necessari, a
les persones que han d’acudir al Servei Local de
Català per la preceptiva formació en la llengua pròpia
de Catalunya.
8.-I , en general, altres de caràcter similar, dins la seva
categoria, que li siguin atribuïdes.

Forma de provisió: Concurs
ESO, graduat escolar, FP 1r grau, cicles formatius
grau mitjà o equivalent
Nivell C de català.

Requisits:
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Vist que correspon al Ple de l’ajuntament l’aprovació de la plantilla de personal i de les 
relacions de llocs de treball, d’acord a l’article 22.2.i) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local(LRBRL) i l’article 52.2.j) Decret legislatiu 2/2003, de 
28 d’abril pel qual s’aprova el Text refós de la llei municipal i de règim local de 
Catalunya(TRLMRLC) però l’article 21.1.k LRBRL i l’article 53.1.k) TRLMRLC atribueix a 
l’alcalde la potestat d’exercir competències del ple en cas d’urgència, donant compte al ple 
en la primera sessió que aquest convoqui per a la seva ratificació.

Vist que la plantilla de personal pot ser modificada durant l’exercici atenent a criteris 
d’organització administrativa interna, d’acord a l’article 27.1 del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, pel qual s’aprova el reglament del personal al servei de les entitats locals, quan 
disposa:

“1 La plantilla es pot modificar amb posterioritat a l’aprovació del pressupost durant l’any de 
la seva vigència, per respondre a l’establiment de nous serveis, per a l’ampliació, supressió 
o millora dels existents que no admetin demora per a l’exercici següent, com també si 
respon a criteris d’organització administrativa interna.”

Vist que s’ha negociat i acordat amb la representació sindical la creació de la fitxa de 
treball 3280.03 Auxiliar tècnic/a d’estrangeria.

Respecte a la despesa derivada del nou lloc de treball creat, en expedient de modificació 
de pressupost que es gestiona en els mateixos terminis que aquesta proposta, està 
prevista la despesa per cobrir la plaça de forma interina durant el darrer trimestre de l’any 
en curs.

Pel que respecta al tràmit que es requereix per la modificació de la relació de llocs de 
treball, qui subscriu considera que té un tràmit homologable al de la modificació de la 
plantilla i per tant cal estar a l’article 126.3 del Reial decret Legislatiu 781/1986, de 18 
d'abril, pel qual s’aprova el Text Refós de les Disposicions vigents en matèria de Règim 
Local, que  estableix que la modificació de la plantilla durant la vigència del pressupost 
requerirà el compliment dels tràmits establerts per a la modificació del mateix. 

El Text  Refós  de  la  Llei  Reguladora  d'Hisendes  Locals  aprovat  per  Reial  decret 
Legislatiu  2/2004,  de  5  de  març, regula en els articles 168 i 169 el procediment per 
l’aprovació del pressupost, i l’article 177 i 179 per la modificació del pressupost en els 
casos de crèdits extraordinaris i suplements de crèdit i transferències de crèdit, establint 
que caldrà una aprovació inicial, que s’haurà d’exposar al públic, previ anunci en el butlletí 
oficial de la província, durant 15 dies hàbils, a comptar des de l'endemà al de publicació de 
l’anunci. Durant aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar 
reclamacions davant del ple de l’Ajuntament. En cas de no presentar-se reclamacions es 
considerarà definitivament aprovat.
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Vist l’informe proposta a la comissió informativa signat pel Cap de Personal i Organització 
en funcions el dia 22 de març de 2023.

Vist l'informe favorable i sense observacions de l'interventor accidental signat en data 22 
de març de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

 
Primer: Aprovar la modificació de la plaça 374 Auxiliar tècnic de la plantilla de personal 
laboral de l’Ajuntament per tal de requalificar-la en plaça de la plantilla de personal 
funcionari i del mateix grup C2, amb les següents característiques:

Segon: Aprovar inicialment la creació del lloc de treball 3280.03 Auxiliar Tècnic/a 
d’estrangeria amb les següents característiques:

374 Auxiliar tècnic/a Adm. Especial Tècnica C2

Classe GrupNúm.plaça Denominació 
plaça Escala Subescala

Classe de personal: Funcionari/a
Grup: C2
Nivell destinació: 15
Nivell compl. específ.: 41
J ornada de treball: Ordinària, segons conveni /acord.
Dedicació: Setmanal ordinària, segons conveni /acord.
Horari: Laborables de 08:00 a 15:00
Missió: Donar suport, atendre i orientar a totes les persones

nouvingudes que necessitin informació per a la
tramitació, suport social, coneixement del territori per a
la seva millor integració a la ciutadania de Molins de
Rei, dins del pla d’acollida que té el municipi.
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Tercer: Exposar al públic, previ anunci en el Butlletí oficial de la província de 
Barcelona(BOPB), durant 15 dies hàbils la present modificació de plantilla i de la relació de 
llocs de treball, a comptar des de l'endemà al de publicació de l’anunci al BOPB. Durant 
aquest termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar reclamacions o 
al·legacions que considerin davant l’Ajuntament. En cas de no presentar-se reclamacions 
es considerarà definitivament aprovat.

Quart: Notificar el present acord a la Junta de personal i al Comitè d’Empresa de 
l’Ajuntament

Funcions 1.Informar i assessorar a totes les persones
estrangeres en el procés per a la regularització de la
seva documentació administrativa necessària per
poder residir a Molins de Rei: informació general,
ajudar a la tramitació dels diferents permisos de
residència, etc.
2.- Ajudar en el registre de la documentació i sol•licitud
de cita a la comissaria de la Policia Nacional i a
delegació de govern d’Espanya per a la seva
tramitació.
3.- Informar, donar a conèixer i donar suport al servei
del “Centre d'informació per a treballadors estrangers:
"CITE". Coordinació amb l'advocat del CITE i
programació de la seva agenda de visites.
4.- Donar suport i orientació a les persones
estrangeres per fer diferents tràmits que s’han de
realitzar telemàticament (demanar cita prèvia, treure
certificats...etc.).
5..- Donar suport als Serveis Socials de l’Ajuntament
com a traductora i intèrpret d’àrab, amazigh i francès
per a persones que no dominen els idiomes oficials.
També en la interlocució per demanar cita, modificarla
o anul•lar-la, tant telefònicament com presencialment.
6..- Donar suport a les persones nouvingudes amb
menors a càrrec que necessiten escolaritzar els
infants, amb coordinació amb l’Oficina Municipal
d’Educació.
7.- Donar informació, acompanyar en cas necessari, a
les persones que han d’acudir al Servei Local de
Català per la preceptiva formació en la llengua pròpia
de Catalunya.
8.-I , en general, altres de caràcter similar, dins la seva
categoria, que li siguin atribuïdes.

Forma de provisió: Concurs
ESO, graduat escolar, FP 1r grau, cicles formatius
grau mitjà o equivalent
Nivell C de català.

Requisits:
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L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:
I ara passaríem al punt vuitè, que és la «Modificació de la plantilla i creació d'un lloc de 
treball d'auxiliar tècnic o tècnica d'estrangeria». I fa l'explicació d'aquest punt també el 
regidor de Recursos Humans. Senyor Miquel Zaragoza, endavant.

Sr. Zaragoza:

Presenta el punt 8

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Vots en contra? Perdó, perdó. Torn d'intervencions. Ja anava... és 
que pensava ja que... Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Bona tarda a tothom. Gràcies, alcalde. Bé, en aquest cas en concret, tenint en compte... 
estem parlant del servei d'acollida i, per tant, de l'esforç d'integració i d'acolliment de les 
persones nouvingudes. Creiem que és molt important, doncs, realment reconèixer aquesta 
plaça, sobretot tenint en compte també, tal com deia el regidor, que porta molt de temps no 
sent capítol 1. Tot i així, volem insistir un cop més, tot i que ja sé que em respondrà el 
regidor, que lamentem que en aquesta legislatura no hem pogut, de moment, en tot cas, no 
tenim encara l'auditoria completa i la valoració dels llocs de treball, cosa que ens hauria 
agradat tenir. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? No sé si vol respondre o... Sí? Endavant, senyor 
Zaragoza.

Sr. Zaragoza:

És veritat que nosaltres en alguns casos hem anat fent durant aquest mandat 
incorporacions d'aquest tipus i les hem posat aquí damunt de la taula sense cap mena de 
discussió. I, de fet, és a posteriori d'un debat intern i d'una negociació que fem amb els 
sindicats, que és amb qui nosaltres anem parlant contínuament. Jo, si se'n recorden, els hi 
vaig fer una primera proposta de document, que és el que nosaltres hem treballat amb els 
representants dels treballadors. Entenc que no és l'auditoria, es refereix a l'estudi 
organitzatiu de l'Ajuntament i de la variació de llocs de treball, que són dues coses 
diferents. Vam dir, estudi organitzatiu per una banda, valoració de llocs de treball. Que 
justament la setmana passada sortint d'una reunió i ens vam creuar, tancàvem una... No, 
no, no dic que ho sàpiga, eh? No... Però que va ser aquell dia. No, no, no, va ser aquell 
dia, perquè t'ubiquis, eh? Va ser aquell dia el que vam tancar amb els representants dels 
treballadors el document d'acord en què fèiem el full de ruta, tant de la proposta 
organitzativa, que és el que els hi enviaré jo una vegada pràcticament hem consensuat 
amb els sindicats, i el document d'aplicació de la valoració de llocs de treball, que és el que 
ens vam comprometre en el mandat anterior amb la moció. Exactament és aquest el 
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document que vam aprovar l'altre dia a la Comissió paritària i que es va aprovar per 
unanimitat amb tots els sindicats. I aquí estem.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, doncs. Pot parlar. Endavant, senyora Marta Espona.

Sra. Espona:

No, si de cas, com que la trobada va ser a les escales i jo no sé què feien, doncs, en tot 
cas, perquè evidentment no tenia perquè saber-ho, eh? Però sí que, en tot cas, demano o 
demanava aquesta informació, perquè, en tot cas, doncs, era un compromís que hi havia 
durant aquesta legislatura i per tenir-ho. Per tant, si s'hi està arribant, doncs, perfecte. I 
espero, doncs, que d'aquí a poc nosaltres també puguem tenir la informació. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies.

Sr. Zaragoza:

Només ho he explicat com a anècdota. No per res, evidentment, a la regidora no li vaig 
poder explicar res, però era per ubicar-nos, això va ser divendres. No, no. Sí, sí, va ser 
divendres. El divendres pel matí vam aprovar... Ara estem en el procés de signatura del 
document, eh? I quan tots els representants que ens van asseure allà tinguin signatura, jo 
els hi enviaré el document, els hi enviaré l'estudi organitzatiu i els hi enviaré tota la 
documentació de l'expedient, perquè nosaltres fem el nostre procés d'elaboració i de 
discussió.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Moltes gràcies. Ara sí, esgotats els dos torns d'intervencions, passem a la votació.

[Votació]

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 21
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

9.- Aprovació del Suplement de Crèdit 1/2023 i del Crèdit Extraordinari 3/2023  
(Expedient 29/2023/MOPRE i Expedient 30/2023/MOPRE).-

DICTAMEN

El Ple de l’Ajuntament, en sessió extraordinària duta a terme el dia 11 de gener de 2023, 
va aprovar inicialment el Pressupost General de la Corporació per a l’exercici 2023. Al no 
haver-se presentat cap al·legació ni reclamació al mateix, el Pressupost General de la 
Corporació per a l’exercici 2023 es considera aprovat definitivament mitjançant la 
publicació del mateix al BOP del dia 6 de març de 2023.

Tanmateix, i mitjançant DA núm. 381 de data 23 de febrer de 2023 es va aprovar la 
liquidació de l’exercici 2022, la qual, entre d’altres magnituds, estableix que el romanent de 
tresoreria per a despeses generals disponible és de 1.994.465,76 €.

Vistes les instruccions de l’Alcalde de la Corporació per tal d’incoar un expedient de 
modificació del Pressupost General de l’exercici 2023 per donar resposta a necessitats de 
consignació pressupostària, i finançat amb càrrec al romanent de tresoreria per a despeses 
generals.

Vistos els informes tècnics obrants en l’expedient.

Vist l’informe favorable emès pel Cap de Negociat de Control de Gestió en data 22 de març 
de 2023.

Vist que d’acord a l’article 13.2.a) de les Bases d’Execució del Pressupost vigents, els 
crèdits extraordinaris i els suplements de crèdit es poden finançar amb romanent de 
tresoreria per a despeses generals i amb anul·lacions o baixes de crèdits d’altres 
aplicacions pressupostàries de despesa del pressupost no compromeses, les dotacions de 
les quals s’estimin reductibles, sense pertorbació del servei.

Per tot el que ha estat exposat, es presenta davant de la Comissió Informativa de l’Àrea de 
Serveis Centrals i Economia (ESC) la present proposta a fi i efectes emeti informe previ 
perquè sigui remés al Ple de la Corporació:

Primer.- APROVAR inicialment l’expedient de modificació del Pressupost 2023 següent:

TIPUS NÚMERO IMPORT
SUPLEMENT DE CRÈDIT 1/2023 814.208,94 €
CRÈDIT EXTRAORDINARI 3/2023 61.200,00 €

Segon.- Publicar aquest acord en el Butlletí Oficial de la Província i en el Taulell d’anuncis 
de la Corporació per un període de quinze dies. Es considerarà definitivament aprovat si 
durant aquest termini, comptat a partir de l’endemà de la seva publicació en el BOP, no es 
presenten reclamacions.
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L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passaríem al darrer punt de la Comissió Informativa d'Economia i Serveis Generals, 
que és el punt 9, amb l'«Aprovació del suplement de crèdit 1/2023 i de crèdit extraordinari 
3/2023». I fa l'explicació d'aquest punt el regidor de Finances. Senyor Jordi Enseñat, 
endavant.

Sr. Enseñat:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a tothom de nou. 

Presenta el punt 9 

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Bé, tal com el regidor Enseñat ens exposava, la majoria de partides que 
conformen l'expedient de suplement de crèdit són de gestió de manteniment municipal o 
bé relacionades amb retribucions al personal municipal. Així mateix, en el crèdit 
extraordinari també n'hi ha de relacionades amb les llars d'infants. Per tant, ni les unes ni 
les altres no tenen discussió. Al costat seu, però, n'hi ha d'altres per a les quals no 
compartim el motiu o la manera d'executar-les. Poso exemples concrets, eh?, però no les 
repassaré totes. Però uns exemples en concret podrien ser, no entenem per què 
novament, doncs, la celebració del Dia de la Dansa apareix en dos conceptes diferents; la 
poca destinació de recursos per a altres festes populars, no el conjunt, sinó per a altres 
festes populars; o els 60.000 euros de registre d'una reparcel·lació a La Rierada, sense 
cap més explicació que el fet d'haver de registrar aquesta modificació. Reiteradament s'ha 
justificat l'ús de romanents com una pràctica normal i habitual que no qüestionem, però, 
com dèiem, la priorització en la destinació d'aquests recursos fa que en ocasions com les 
d'avui, nosaltres com a mínim, no hi puguem votar a favor. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Carles Corro, endavant.

Sr. Corro:

Sí. Bé, com el regidor de Finances ens ha explicat, avui se'ns plantegen dues 
modificacions més del pressupost municipal de l'any 2023. Un pressupost que, recordem, 
com avançava abans, es va aprovar el dia 11 de gener d'aquest any i dos mesos i mig més 
tard ja s'ha hagut d'incorporar prop d'1,5 milions d'euros de romanent per cobrir algunes 
necessitats de despesa que des de la CUP i, segurament, la resta de membres d'aquest 
plenari sabem que eren previsibles i que, per tant, ja haurien d'haver quedat cobertes 
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llavors. A tall d'exemple, destaquem els recursos que s'han de destinar ara a garantir els 
serveis d'enterrament, els complements de productivitat de la plantilla de l'Ajuntament o per 
cobrir les retribucions del personal de reforç de l'Oficina Municipal d'Habitatge, que, tal i 
com diu l'informe tècnic, se sabia que el crèdit disponible cobria fins al 31 de març de 
2023, o sigui, fins demà. Aquestes entre d'altres. 

El cas més sonat en aquest sentit el trobem en els prop de 40.000 euros que es destinen a 
despeses diverses de turisme on l'informe tècnic corresponent dona un toc d'atenció quan 
diu que ja es va avisar que els recursos destinats al pressupost inicial, només 1.000 euros, 
eren clarament insuficients. Però bé, entenem que aquesta és la lògica pressupostària de 
la que es vanta el Govern sociovergent, no?, plantejar-nos el pressupost municipal a 
trossos.

I no només això, sinó com hem dit abans, i no ens cansem de repetir-ho, se'l fa altament 
dependent d'un romanent, l'import total del qual, a data d'aprovació del pressupost inicial, 
encara no es coneix ni tan sols de forma aproximada. No coneixem l'import a data del 
pressupost de forma aproximada, o almenys això és el que se'ns diu als regidors i a les 
regidores de l'oposició. I després ens parlen de prudència financera de cara a manegar el 
pressupost.

I en última instància, volem tornar a posar sobre la taula, perquè no és el primer cop que 
passa i que ho alertem, que no pot ser que es moguin diners públics amb una justificació 
tècnica minsa i amb el que és pitjor, sense una explicació política prèvia exhaustiva, més 
quan l'hem demanada abans del Ple i no se'ns ha facilitat. És el cas de la modificació, ja 
l'ha comentada la companya d'Esquerra, de la partida de despeses de planejament i 
urbanisme, on es requereixen 60.000 euros per a una actuació que se'ns exposa en una 
línia però no s'explica tècnicament en cap cas. Per aquest motiu, demanem ara que se'ns 
expliqui el perquè d'aquesta modificació. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Gerard Corredera, endavant.

Sr. Corredera:

Bona tarda a tots i a totes, a la gent que ens escolta per la ràdio, a la gent que ens mira pel 
canal de Youtube. Porto mascareta perquè estic molt encostipat i, per tant, avui intentaré 
no contagiar a la resta de la sala de plens, val? Així que parlaré amb la mascareta. En 
primer lloc, el regidor de Finances ens demanava suport als grups de l'oposició per a 
l'aprovació d'aquestes modificacions de pressupost i és el que ha de fer. Però entendrà, 
doncs, que els grups de l'oposició per donar suport a unes modificacions del pressupost 
han de participar-hi d'ells. I, evidentment, doncs, en algunes partides inclús ja estan 
executades, com és el de la Volta a Catalunya i, per tant, doncs, demanar suport 
postexecució és una mica estrany i difícil d'entendre, eh? Segur que si ho féssim a la 
pràctica habitual de les nostres famílies, tampoc ho entendrien.

Dit això, doncs, una mica seguint en la línia del meu company Carles Corro i de la Marta, 
no?, hi ha despeses que, evidentment, hi estarem a favor i que compartim que són 
necessàries complementar o ampliar. Però n'hi ha d'altres, també com deia el Carles, que 
se'ns fa difícil d'entendre, no?, com les despeses del turisme o les despeses del 
planejament i de l'urbanisme, eh? 
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I després en algunes ens falta algun tipus d'informació. Nosaltres no sé si és perquè no ho 
hem sabut veure, però ens falten alguns informes d'algunes partides, en concret un 
informe, el número 9, 10 i l'11 de l'àrea DSC i l'informe número 22 de SIT. Ah, i després, 
no?, el que dèiem també una mica amb relació al tema del planejament, aquest 60.000 
euros del planejament i urbanisme, no? Una mica hi ha una queixa formulada d'unes 29 
parcel·les del barri de La Rierada, que demanaven, doncs, nul·litat de ple dret i que al 
menys se'ns comunica que no se'ls hi ha donat resposta i, per tant, doncs, que caldria que 
sabéssim en quina situació està. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Doncs, a partir d'aquí s'inicien les respostes per part del Govern. 
Endavant.

Sr. Enseñat:

Gràcies, alcalde. Primer de tot, agrair a tots els regidors de l'oposició que posin en valor les 
partides en què coincidim, que crec que en aquesta modificació de pressupost no són 
poques. I, per tant, un agraïment. Per altra banda, benvingudes aquelles amb què no 
estem d'acord, perquè si no, doncs, això no tindria sentit i, per tant, la discussió política 
forma part de la nostra feina i, per tant, doncs, benvingudes també algunes que no estem 
d'acord. Sobre el tema del model, no tornarem a explicar el model i a defensar el model, 
penso que és un discurs que ja està explicat i que, a més, està demostrat que és un model 
que funciona i, per tant, jo penso que denota poc argumentari polític d'algun grup 
municipal. 

Per altra banda, el que penso que és important per a la ciutadania i per a les famílies de 
Molins és on posem els diners i per fer què? Jo penso que és d'això de què hauríem 
d'estar parlant en aquest Ple, on posem els diners i per fer què. Més que quins models i 
pressupostos i demés. És a dir, on posem els diners en aquesta modificació de pressupost 
i per fer què, no? I per altra banda, penso que tal com està estructurada aquesta 
modificació de pressupost, doncs, hi ha moltes partides amb què podem coincidir i, tal com 
heu comentat, coincidim.

Sobre la partida de planejament, Miguel, et cedeixo la paraula i avances.

Sr. Zaragoza:

Sí. Bé, jo crec que al final, evidentment, estem aquí per aclarir els dubtes o aquests dies 
per aclarir els dubtes que sorgeixen. Els companys de la CUP ens vam demanar més 
informació sobre això, jo li vaig contestar aquest matí, bé, doncs, amb un correu als 
companys de la CUP. Però de totes maneres no tinc cap problema, eh? És veritat que el 
correu ens el van fer arribar fa dos dies, nosaltres al dia següent contestem. És molt 
complicat, eh? Anem a diferenciar entre PERI i Pla parcial. Miri, jo entenc que si un no està 
al dia és molt difícil. I si no ha assistit a cap reunió de les que es fan amb els veïns, és molt 
difícil diferenciar. Perquè vostè confon un conflicte... No, no... Jo explico, confon un 
conflicte d'uns veïns, que és la zona del Pla parcial que fan unes al·legacions i la del PERI, 
que és aquesta, que no tenim cap al·legació i, en tot cas, hi ha un procediment i una 
sentència judicial, que hi ha uns veïns que es queixen i una sentència judicial que diu que 
dona per finalitzat el contenciós, no els hi dona la raó, eh? I el que es procedeix en aquells 
moments, que és el correu que fem aquest aclariment, que és una sentència ferma, i s'ha 
de fer la inscripció de la parcel·la. I això és el cost que té la inscripció de les parcel·les al 
registre [Es perd el so] ferma des del 2020, ok? Això ho hem anat explicant durant aquest 
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temps en comissions informatives, però sobretot en reunions amb els veïns. Vull dir que els 
que més o menys han seguit tots aquests temes en tenen coneixement, no?

Jo sé que és un tema feixuc, però és que ara el que toca és això, per poder fer aquesta 
inscripció al Registre Civil, necessitem posar diners perquè té un cost i aquest és el cost 
que ens diu el Registre de la Propietat. El Registre de la Propietat ens diu que hem de 
sufragar per poder fer aquestes inscripcions d'aquesta reparcel·lació. Saben vostès que 
ara tenim com tres zones dividides més enllà de Vallpineda, la divisió entre el PERI i el Pla 
parcial de La Rierada, que són coses, hi insisteixo, diferents. 

Es fa una mica difícil arribar aquí i escoltar algun grup dir que el Govern ha de posar 
solució i que quan ha tingut aquesta possibilitat han utilitzat la mateixa eina 
complementària del romanent. Aleshores, si vostès quan governaven van ser incapaços de 
ficar aquesta eina que hem utilitzat sempre tots els ajuntaments i que aquí sembla que 
l'anem recuperant, no?, i ara sembla que no ha passat mai. No, escolti, hem viscut 
situacions surrealistes, molt més surrealistes de les que vostès plantegen, eh? Hem vist 
com algun grup que governava explicava abans la modificació de la RLT que l'aprovació 
de la RLT per part del Ple i ho treia en un butlletí municipal i ho explicava i complementava 
el pressupost municipal amb això. 

En el tema del capítol 1, és que ja ho vam explicar. No és plantilla. I jo crec que no ens 
hem amagat mai que estem complimentant. L'acord de la complementació del QDC la fa el 
Govern al final de l'anterior mandat, i amb el compromís de la incorporació de romanents 
perquè sap que no hi ha una altra fórmula per incorporar un increment del capítol 1 per 
posar aquests diners dins del pressupost municipal. Amb la qual cosa, quan expliques per 
activa i per passiva quines són les eines. I per activa i per passiva continuen amb aquest 
debat, bé, ens trobem amb això. És a dir, vostès poden tornar a repetir allò que quan se'n 
van a l'oposició diuen que està malament, però que quan estan al Govern ho fan, i ja està i 
ens quedem tan panxos, no? Però la realitat és la que és. La realitat és que durant dos 
anys vostès governant, aprovant pressupostos i aprovant romanent feien exactament igual 
que el que estem fent ara. I nosaltres, a diferència de vostès, aquí sempre ho expliquem. 
Perquè nosaltres quan vam fer l'aprovació del pressupost ho vam explicar. Jo crec que 
més exercici de transparència és una mica difícil.

Sr. Alcalde:

Doncs, s'obriria el segon torn d'intervencions. Endavant, senyor Corredera.

Sr. Corredera:

Bé, com sempre, la culpa el 2011 o dels pobres companys que van governar un any i mig. 
Malauradament, jo a les reunions de veïns no sé si estic convocat i no sé si hi haig d'anar a 
tota les reunions de veïns que tenen l'equip de Govern amb les associacions de veïns i els 
veïns. En tot cas, si volen que assisteixi, em convoquen i ja veurem si puc anar-hi o no. 
Però, en tot cas, les explicacions jo crec que s'han de donar on s'han de donar, que és en 
els òrgans que pertoca als regidors i regidores. I com vostè sap, i ho sap molt bé, diguem-
ne, que la modificació de pressupost va ser un punt sobrevingut a una comissió informativa 
on se'ns va enviar un mail quatre hores abans, no?, que se'ns informava de què anava 
això. I, a més a més, l'informe que hi ha respecte al punt d'urbanisme, doncs, és justet, és 
molt justet per poder-nos fer una idea de què estan parlant i que estan vostès justificant 
aquests 60.000 euros.
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Dit això, bé, sí que és veritat que ens va dir «Ens podeu fer les consultes que vulgueu». Ja, 
home, sí, clar. Sí, sí. Bé, escolta, jo li diré que m'ho passi un mes abans i llavors m'ho 
prepararé i li faré les preguntes a la comissió informativa. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? No? Doncs... Sí? Senyor Marc Vives, endavant.

Sr. Vives:

Bé, molt ràpid, eh?, no repetiré el que ha dit el company Gerard, que hi estic molt d'acord, 
precisament perquè és una qüestió que ve de lluny, com molt bé ha explicat. Per tant, 
tampoc ara aquí calia potser anar amb presses un informe tal com està, un mail que sí, 
l'enviem a tres dies al Ple, però perquè tenim la informació a 5 o 6 dies del Ple. És 
complicat, eh? I al final és una cosa que sabent lo delicada que és tant a nivell social com 
a nivell ambiental, sense entrar a valorar, eh?, doncs, bé, creiem que cal més delicadesa a 
l'hora d'explicar-ho. I ja està. Això és el que demanem, no?

Sr. Zaragoza:

Està bé, no?, que algú que encara parla de les retallades del senyor Mas o parla de les 
retallades de l'època del PP, ens digui quan i no podem parlar de les coses quan es fan. 
Escolti, cap problema. Jo tinc tot el dret a explicar d'on venim, què hem patit durant aquest 
temps, qui hem tingut d'acompanyants en tot aquest procés, de la mateixa manera que el 
seu grup, quan està al Parlament, explica que venim d'on venim i que les culpes... o 
aprovem mocions aquí dient que les culpes eren del senyor Aznar o del senyor no sé què. 
No passa res i ho podem fer. O és legítim quan vostè critica les coses que van passar fa 
20 anys i no ho podem fer nosaltres quan parlem de quan vam arribar al govern el 2011 o 
quan hi ha hagut algú que ha estat governant el mig? Què passa? Que la legitimitat la 
tenen alguns i nosaltres no? Jo puc explicar-ho? O no puc fer-ho? Aleshores, de què 
estem parlant? Per què aquesta insistència en dir «la culpa»... No, jo dic el que passa. Jo 
no he dit la culpa és de ningú. He dit el que ja, he dit la realitat. A lo millor a vostè li pot 
molestar, però aquesta és la realitat. Però aleshores no digui el que jo puc dir o el que no 
puc dir. Jo en cap moment he dit la culpa és de... He dit hi ha una cosa que expliquen els 
companys que estan governant, que ells quan estan fent allò, doncs, és una pràctica 
habitual que han fet ells quan han governat i que no han canviat per res. I ja està. Miri que 
no ha anat més enrere. Però, home, respectin la meva posició. Jo puc, al final, de la 
mateixa manera que ho poden fer vostès i ho fan i no es recriminable.

I, miri, les reunions amb els veïns dels barris de muntanya són públiques, poden anar quan 
vulguin, perquè se n'han fet moltes. I això, el regidor de Barris de Muntanya, el primer 
tinent d'alcalde i l'alcalde que han anat a totes ho saben. Ja està, és públic, està a l'agenda 
municipal, es convoquen, es poden fer. Escolti, no... En la resta de coses, jo hi insisteixo, 
és veritat, a vegades pequem d'incertesa. Jo puc rebre un correu. Jo no li estic dient que 
sigui tard, eh?, però jo vaig rebre un correu, crec que va ser abans d'ahir o el dilluns, si no 
recordo malament, i jo el contesto el dilluns per la tarda, el dimarts li demano a la tècnica 
més informació i el dimecres és quan el faig enviar, li envio jo personalment. Sobre tota la 
informació que em demanen, perquè al final la voluntat d'aquest Govern és explicar sense 
cap mena de problema les situacions. Que algú pot pensar que són temes més delicats o 
no. Sí, jo no dic que no, eh?, però nosaltres no tenim res a amagar. En tot cas, d'explicar i 
de situacions molt concretes, no?, com és aquest cas.

Sr. Sánchez:
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Sí, per a mi com a president de l'Àrea de Sostenibilitat i Territori, en tot cas, sí, jo, si més 
no des del 2015 assisteixo a les reunions. Això és veritat. Que les reunions són en dissabte 
i que el dissabte tothom té moltes coses a fer, i és veritat que a vegades no trobem temps, 
però, en tot cas, hi anem. Jo només, clar, quan algú diu "clar, és que no venia d'un mes». 
Home, és que no venia d'un més, ve de 8 anys. És que el recurs es posa el 2015. I des del 
2015 hi ha una sèrie de veïns que estan esperant poder inscriure les seves parcel·les en el 
registre. És això. Per tant, si estan esperant 8 anys, disculpin, eh?, sí que ve d'un mes, sí 
que ve d'un mes. I, en tot cas, el que fem és, en un moment en què el 2020 hi ha una 
sentència que dicta en contra dels que van presentar el contenciós, el que fa és esmenar 
una sèrie de condicionants que també es demanaven i, per tant, es treballa durant tots 
aquests mesos per esmenar aquestes qüestions que també el registrador ha posat sobre 
la taula. Per tant, el projecte ja està sobre la taula de registrador, que és cert que porta uns 
mesos en què ell no respon i, per tant, aquí també estem tenint un alentiment d'aquest 
procés. Però, en tot cas, el que posem són ja aquests diners per poder, ara sí, inscriure el 
projecte en el registre. I per al Govern, que ens dediquem i entenem que vostès també, 
perquè són regidors d'aquest consistori que es dediquen a lo públic, entenc que atendre 
aquelles peticions de la ciutadania que són legítimes crec que és allò que ens hauria de 
conformar com a regidors. Ens dediquem a això, a intentar ajudar els veïns i veïnes, i això 
és del que va aquesta modificació i per això posem aquests 60.000 euros.

I, escolti'm, nosaltres hem anat treballant amb els tres sectors, tant amb La Rierada, tant 
amb el Pla parcial com amb el PERI, que també respondrem properament ja les 
al·legacions dels 38, llargament esperada, certament, i aquí sí que li dono la raó. I, en tot 
cas, igualment estem treballant amb Vallpineda per intentar arribar a una solució amb 
aquell projecte que ells van presentar d'intentar millorar des de l'associació, de la AACUP, 
per tal d'intentar fer un barri més sostenible, no només des del punt de vista ambiental, 
sinó també des del punt de vista econòmic. Per tant, ho hem treballat durant aquesta 
legislatura. No és fàcil. A vegades les interpretacions que un té quan les plasmem en un 
paper en blanc sobre negre, doncs, és evident que provoquen incongruències. Això és 
també el que hem anat fent. I, per tant, des del punt de vista del que seria el tercer sector, 
que seria Vallpineda, possiblement properament podrem donar notícies més que 
satisfactòries. Per tant, un projecte llargament esperat que possiblement arribarà a bon 
port. Igual que el PERI de La Rierada i ara esperem que també el del Pla parcial també 
arribi a bon port. 

I sí, senyora Espona, la mostra de dansa Entretemps tindrà continuïtat i, per tant, anirem 
dotant-la de contingut per intentar que la dansa sigui el més coneguda possible dins del 
nostre municipi i que aquelles entitats que a la vila participen, doncs, que tinguin el seu 
espai. Sent conscients que en aquest procés de desestacionalització el que hem d'anar és 
també pensant molt més enllà, que és com es va marcar aquest projecte d'intentar parlar 
de dansa també, no només veure dansa, sinó també parlar de cap a on avança la dansa 
en les seves diferents facetes.

Per tant, intentarem, des d'aquest punt de vista, continuar amb el projecte de 
desestacionalització, a l'igual que Molins, Terra de Bruixes, que és un projecte que va 
començar l'any passat, que va funcionar molt i molt bé i que aquest any també ampliarem 
amb dos dies. Per tant, creiem que és una modificació potent, que és important, que també 
portem unes altres coses que el regidor no ha dit, que és un altre compromís llargament 
esperat també per les entitats que utilitzen el pavelló de la Sínia, com són el poder dur a 
terme unes grades que permetin que hi hagi més gent assentada veient els partits de 
bàsquet, els partits de futbol sala. Per tant, una pista que donem compliment a quelcom 
que ja ve reivindicant-se des de fa molt de temps per part de les entitats. Per tant, una molt 
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bona modificació de pressupost. I, evidentment, agrair també a tota l'àrea Economia la 
feina feta.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, fet el debat, passaríem la votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 11 3 7

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 11 vots a 
favor del PSC (7), JxM (4), 7 abstencions d’ERC (4), Molins Camina-Podem (1),  MEC 
(1) i C’s (1) i 3  vots en contra de la CUP (3). 

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SOSTENIBILITAT I TERRITORI

10.- Adjudicació de la cessió d’ús de 37 parcel·les municipals destinades a horts 
urbans a Molins de Rei (Expedient 3/2022/CEUBE).-

DICTAMEN

Atès que el Ple de l'Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 23 de maig de 2019, va 
aprovar el Reglament regulador del règim d’ús dels horts urbans del municipi de Molins de 
Rei (Reglament, en endavant), publicat íntegrament en el BOPB en data 16 d’octubre de 
2019, corresponent a diverses parcel·les  individuals de 50m2 situades a la finca amb 
referència cadastral 08122A012000030000YQ (polígon 12, parcel·la 3, del cadastre de 
rústega), de titularitat municipal (“carrer de Felip Canalias, s/n”), exclusivament pel seu 
conreu agrícola i amb destinació dels productes obtinguts a l'autoconsum.
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Atès que, mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 1999, de 18 de novembre de 2019, es van 
nomenar els membres tècnics de la Comissió de Valoració, d’acord amb l’art. 25 del 
Reglament. 

Atès que el Ple de l’Ajuntament, en sessió ordinària que es va dur a terme el 23 de juliol de 
2020 va adoptar, entre d’altres acords, l’aprovació de les cessions d’ús de les 33 parcel·les 
municipals destinades a horts urbans corresponents a la primera convocatòria aprovada 
per Decret d’Alcaldia núm. 2043 de data 25 de novembre de 2019. 

Atès que mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 1309, de 21 de juliol de 2022, es va aprovar la 
segona convocatòria per les cessions d’ús de 37 parcel·les municipals més destinades a 
horts urbans a la finca de referència.

Atès que el 26 d’octubre de 2022 es va fer el sorteig públic per establir l’ordre de les 
sol·licituds en cas d’empat, així com l’ordre de la futura llista d’espera. 

Atès que, d’acord amb els arts. 25 i 26 del Reglament, la Comissió de Valoració, en 
sessions de dates 18 i 30 de gener de 2023, va dictaminar sobre l’admissió de les 
sol·licituds presentades, establint l’ordre d’assignació de les parcel·les per cadascun dels 
lots definits i la llista d’espera per possibles vacants.

Atès que els llistats de futurs adjudicataris, exclosos i en espera s’han exposat al públic 
durant 15 dies hàbils per tal que es puguin presentar al·legacions. En concret, ha existit un 
primer període d’exposició pública del 2 al 23 de febrer de 2023, ambdós inclosos.

Atès els acords de la Comissió de Valoració, de data 18 i 30 de gener de 2023, on es 
proposa: 

- Aprovar la relació de sol·licituds que queden excloses del procediment en no 
haver esmenat les deficiències documentals prèviament requerides.

- Adjudicar la cessió d’ús dels horts urbans d’acord amb la numeració i el llistat que 
consta a la part expositiva. 

- Aprovar la llista d’espera per possibles vacants d’acord amb la numeració i el llistat 
que consta a la part expositiva. 

Atès que, d’acord amb l’art. 27 del Reglament, l’òrgan competent aprovarà les 
adjudicacions de les diverses cessions d’ús dels horts municipals a partir de la proposta 
emesa per la Comissió de Valoració, i la relació definitiva de les adjudicacions s’exposarà 
al públic mitjançant el tauler d’anuncis de l’Ajuntament de Molins de Rei i a la seu 
electrònica municipal.

Vist l’art. 5 del Reglament, segons el qual els adjudicataris, prèviament a la recepció de la 
parcel·la, quedaran obligats a satisfer la quota establerta per les ordenances fiscals en 
concepte d’utilització d’un bé públic, així com a ingressar una fiança retornable. 

Vistos els arts. 28 i 29 del Reglament, que disposen que els adjudicataris hauran de recollir 
el títol acreditatiu del seu dret, formalitzat, un cop rebuda la notificació de l’adjudicació i 
constituïda la fiança establerta, i amb anterioritat a la data en què l’òrgan competent hagi 
fixat com a inici de l’execució de la cessió d’ús.

Vist l’art. 214 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de 
la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLC) i l’art. 73 del Decret 336/1988, 
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de 17 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament del patrimoni dels ens locals (RPEL), que 
estableixen que la competència per acordar la cessió dels béns patrimonials és del Ple de 
la Corporació amb el vot favorable de la majoria absoluta.
 
Vist l’informe jurídic de data 7 de març de 2023, amb la nota de conformitat emesa per la 
Secretària de l’Ajuntament amb data 8 de març de 2023, d’acord amb els arts. 3.2 lletra c) i 
3.4 del RD 128/2018, de16 de març, pel qual es regula el règim de funcionament dels 
funcionaris de l’Administració Local amb habilitació de caràcter nacional.

Atès l’informe-proposta a la Comissió Informativa de SiT, signada el 10 de març de 2023 
per la cap del negociat de l’Oficina Administrativa, amb els informes de l’assessora jurídica 
de data 10 de març de 2023 i de l’interventor accidental de data 13 de març de 2023.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT signada pel seu president en data 14 de 
març de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió informativa Àrea de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

 Primer.- APROVAR definitivament la llista de sol·licituds excloses d’acord amb l’article 25 
del Reglament i l’establert a l’article 68 de la Llei 39/2015, d´1 d’octubre, del procediment 
administratiu comú, en el sentit següent: 

LOT NÚMERO 1: DONES MENORS DE 35 ANYS
NOM NIF
LARA JIMENEZ, JULIA 7537-G
ALMATO CAMPS, RAQUEL 6959-Y
CATALA SABATE, ROSER 05285-X
TORIL ORTEGA, ARIADNA 5137-M
LOT NÚMERO 1: HOMES MENORS DE 35 ANYS
NOM NIF
PORRAS MELENDEZ, DAVID 7487-Y
CAZORLA CORRALES, OMAR 2688-M
BARGALLO JIMENEZ, FRANCESC 5185-D
MARTINEZ TARAFA, JORDI 9046-J
LOT NÚMERO 2: DONES MAJORS DE 35 ANYS 
NO JUBILADES  
NOM NIF
MARMANEU DONOSO, PRISCILA DEL PILAR 0350-P
CAMPS DACHS, MARIA TERESA 8995-A
JIMENEZ COLAS, MARIA PILAR 9536-W
CASAS GARCIA, MARIA EULALIA 6251-L
LOT NÚMERO 2: HOMES MAJORS DE 35 ANYS 
NO JUBILATS  
NOM NIF
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ALMATO PI, GERARD 6402-A
SANCHEZ PRIETO, ANTONIO 1398-J
GARCIA FUNES, FERNANDO 4141-E
RECUERDA SANCHEZ, SERGI 6839-J
LARA VAZQUEZ, JOSE LUIS 6572-J
GUILLAMON BEL, JOSEP 5380-J
MONTESINOS PICHOTO, FRANCISCO JAVIER 8412-C
VILLALBA BORROMEO, MIGUEL ANGEL 6746-S
LOT NÚMERO 3: DONES JUBILADES  
NOM NIF
PLANCHUELO BARRABES, MARIA DEL CARMEN 2847-C
LOT NÚMERO 3: HOMES JUBILATS  
NOM NIF
BACARISAS CASANOVAS, ANTONIO 6759-F
RAVENTOS ORTELLS, ESTEVE 0098-Y
LOT NÚMERO 4: SERVEIS SOCIALS  
NO HI HA CAP  
LOT NÚMERO 5: ENTITATS  
NO HI HA CAP  

Segon.- ADJUDICAR la cessió d’ús dels horts urbans de l’Ajuntament de Molins de Rei, 
corresponents a diverses parcel·les individuals de 50m2 situades a la finca amb referència 
cadastral 08122A012000030000YQ (polígon 12, parcel·la 3, del cadastre de rústega), de 
titularitat municipal (“carrer de Felip Canalias, s/n”), exclusivament pel seu conreu agrícola i 
amb destinació dels productes obtinguts a l'autoconsum, d’acord amb la proposta emesa 
per la Comissió de Valoració, en el sentit següent:

LOT NÚMERO 1: DONES MENORS DE 35 ANYS  
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
34 NEFZAOUI MANSI, AICHA 7260-Q
35 CRESPO MONTAÑO, BRENDA 5075-P
36 RODRIGUEZ VAQUERA, PAULA 6963-Z
37 MARTINEZ ARECO, LEILA CAROLINA 4462-J
38 CAMPAÑA MARTINEZ, ALBA 5205-E
39 CONEJERO BELTRAN, MARIA 4619-F
LOT NÚMERO 1: HOMES MENORS DE 35 ANYS  
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
40 LARA JIMENEZ, XAVIER 7534-R
41 CASAMITJANA I VICENTE, JOAN 2015-W
42 MARQUEZ JIMENEZ, XAVIER 7611-Z
43 MARQUEZ JIMENEZ, MARC 7612-S
44 MENDEZ RAMS, ALBERT 4615-M
45 JIMENEZ HERRERO, ALEJANDRO 6243-A
LOT NÚMERO 2: DONES MAJORS DE 35 ANYS NO JUBILADES
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
46 BERMEJO RUIZ, MARIA REMEDIOS 4590-G
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47 MARTI MARTINEZ, NEREA 4749-E
48 GUZMAN PUENTE, JHASCARA DORIS 2553-L
49 MAÑE RAVENTOS, MONTSERRAT 3508-K
54 RESQUIN ALMADA, VIRGINIA LIBRADA 9626-F
55 CLAPES DE ARQUER, MARIA ANTONIA 8693-J
66 RODRIGUEZ LOPEZ, MONICA 7150-N
70 MANGARING SUPLEO, VIOLETA 1363-V
LOT NÚMERO 2: HOMES MAJORS DE 35 ANYS NO JUBILATS
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
50 PABLO DE CASTRO, JUAN CARLOS 2334-C
51 GUILLAMON BEL, MANEL 5379-N
52 CHEDADI, ANOUAR 8355-L
53 GARCIA ANTON, VICENTE 6517-P
LOT NÚMERO 3: DONES JUBILADES  
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
56 ALMADA FARIÑA, NILDA-SATURNINA 2277-K
57 CARRILLO PEREZ, CARMEN 3583-H
58 FORNOS SANTIAS, MARIA DEL CARMEN 5027-N
59 GOMEZ RODRIGUEZ, MARIA DEL CARMEN 1280-Q
LOT NÚMERO 3: HOMES JUBILATS  
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
60 VEGA JUAREZ, ANGEL ADOLFO 7833-M
61 LLANGOSTERA BATISTE, SANTIAGO 8016-P
62 FUENTES ALONSO, JOSE ANTONIO 2592-W
63 PEREZ MARTI, ANTONIO JOSE 4631-V
64 MARQUEZ ORTUÑO, JULIO 4084-G
65 CAMERO MATA, SEBASTIAN 2426-Q
LOT NÚMERO 4: SERVEIS SOCIALS  
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF
67 CA,J 5948-Y
69 PM,C 2553-D
LOT NÚMERO 5: ENTITATS  
PARCEL·LA NÚM. NOM NIF

68 ASSOCIACIO MOLINS DE REI AMB EL 
SAHARA G-(...)8382

Recordar als adjudicataris que si els béns cedits no es destinen a l’ús previst en l’apartat 
anterior o deixen de ser-hi destinats, revertiran automàticament de ple dret al patrimoni de 
l’Ajuntament, el qual té dret a rebre, si s’escau, el valor dels danys i els perjudicis causats i 
el del detriment experimentat pels béns. 

Tercer.- APROVAR definitivament la llista d’espera en previsió de cobrir les possibles 
vacants que es puguin produir en les parcel·les d’horts, d’acord el sorteig públic de data 26 
d’octubre de 2022, en el sentit següent: 

LOT NÚMERO 1: DONES MENORS DE 35 ANYS
NO HI HA CAP
LOT NÚMERO 1: HOMES MENORS DE 35 ANYS  
NÚM. ORDRE NOM NIF
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1 RAVENTOS PUJOL, OTGER 0026-Z
2 OLIVERA SALGUERO, RUBEN 6474-C
LOT NÚMERO 2: DONES MAJORS DE 35 ANYS NO JUBILADES 
NÚM. ORDRE NOM NIF
1 POL BARCELO, JOANA MARIA 0640-W
2 RUZ ONDARRA, MIRIAM 4637-V
3 LAZARO CAÑABATE, JOSEFA 8535-A
4 GONZALEZ CLAROS, AMPARO 2471-T
5 LOPEZ MUNTANER, ALBA 4531-K
6 MASSE MINCHERO, NATALIA SOFIA 6448-R
7 MARTINEZ PEREZ, ANA 8620-A
8 BERNES OÑATE, MIREIA 9790-V
9 BARBERA PUIG, ANNA 9552-E
10 MARIN ARNAU, LAURA 2108-Z
LOT NÚMERO 2: HOMES MAJORS DE 35 ANYS NO JUBILATS 
NÚM. ORDRE NOM NIF
1 BAREZ DIAZ, PABLO DANIEL 4193-M
2 AREVALO BARRAGAN, FCO. JAVIER 5959-W
3 REDONDO GARCIA, EDUARD 4890-B
4 LAGUNA YUSTE, DAVID 9101-B
5 CECILIA FUENTES, JUAN ANTONIO 3994-D
6 IZQUIERDO BARJA, SERGIO 7704-R
7 CALATAYUD SANCHIS, DAVID 4561-D
8 LOPEZ ALVAREZ, MIGUEL ANGEL 2335-B
9 PALOMINO INGLES, CARLOS 7602-M
10 APARICIO DE MIGUEL, SANTIAGO 5831-C
11 MERNICH BOUZINE, SALAH 3226-A
LOT NÚMERO 3: DONES JUBILADES
NO HI HA CAP
LOT NÚMERO 3: HOMES JUBILATS
NO HI HA CAP
LOT NÚMERO 4: SERVEIS SOCIALS
NO HI HA CAP
LOT NÚMERO 5: ENTITATS
NO HI HA CAP

Quart.- ACORDAR que, per a les futures possibles renúncies de les parcel·les individuals 
de 50m2 situades a la finca amb referència cadastral 08122A012000030000YQ, serà 
necessari decret d’alcaldia que acordi la cessió individual al candidat corresponent i la 
posterior formalització de la mateixa.

Cinquè.- PUBLICAR la relació de sol·licituds excloses del procediment d’adjudicacions i les 
llistes d’espera al tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a la seu electrònica, d’acord amb l’art. 27 
del Reglament.

Sisè.- REQUERIR als adjudicataris de les cessions d’ús de les parcel·les destinades a 
horts urbans, d’acord amb l’art. 5 del Reglament, per a que, en el termini de 15 dies hàbils, 
dipositin una fiança retornable de 100€. 
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Setè.- FORMALITZAR cada cessió d’ús en document administratiu, un cop efectuat 
l’ingrés de la fiança requerida i abans de la data en què l’òrgan competent fixi com a inici 
de l'execució de la cessió d’ús. A aquests efectes s’autoritza a l’alcalde per a la 
formalització del document de cessió d’ús, que determinarà, així mateix, la data del seu inici.

Vuitè.- PRACTICAR en relació a l’exteriorització i difusió interna d’aquest acte els tràmits 
següents:

- NOTIFICACIONS als interessats.
- COMUNICACIONS INTERNES: als departaments de Rendes, de Serveis Jurídics i 

de Custòdia de l’Entorn.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, resoldrà no 
obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem d'informativa, passem a la Comissió Informativa de l'Àrea de Sostenibilitat i 
Territori amb el punt 10, l'«Adjudicació de la cessió d'ús de 37 parcel·les municipals 
destinades a horts urbans a Molins de Rei». I fa l'explicació d'aquest punt al senyor Àlex 
Herrero. Endavant.

Sr. Herrero:

Gràcies, alcalde. Bona tarda a totes i a tots.

Presenta el punt 10

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Alex. S'obriria el torn d'intervencions. Sí? Senyor Miguel Angel 
Pozo, endavant.

Sr. Pozo:

Gràcies. Molt ràpid, eh?, de comentar. Sí que és veritat, bé, es donen ara les adjudicacions 
dels horts, sí que és veritat que com tots sabem estem amb el decret de sequera, amb la 
qual cosa jo tinc certs dubtes de com acabarà gestionat tot això, no?, la part de la sequera 
si al final, avui és dijous, demà divendres em sembla que hi ha una reunió al Parlament de 
Catalunya amb tots els grups polítics per parlar una altra vegada d'això de la sequera i a 
veure si posen encara més restriccions, i depèn com avanci la primavera i l'estiu, 
evidentment, no?, amb la pluja, doncs, no sé com acabarà. Sí que és veritat que en aquest 
senti... A veure, nosaltres estem d'acord amb aquest punt, però nosaltres tenim certs 
dubtes de com acabarà finalment l'ús d'aquests nous horts que es donen. I si no acabarà 
passant el que possiblement ha passat ara, que és que hi ha gent que o els deixa o no els 
utilitza i queden allà, diguéssim, mig abandonats. Davant d'això també demanem una mica 
més, per part de l'Ajuntament, insistir en la bona gestió d'aquest espai, que aquest espai, si 
passem, que s'està utilitzant i tal, però sí que és veritat que hi ha certes circumstàncies que 
encara no se'ls dona solució, que existeixen problemes a què no es dona solució i que, 
evidentment, tot sembla que va una mica lent, però que evidentment els usuaris no és que 
puguin esperar. D'acord? Llavors jo crec que en aquest sentit caldria, diguéssim, per part 
nostra, per part de l'Ajuntament, insistir o, com a mínim, fomentar que els adjudicataris 
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utilitzin els horts i, sobretot, també donar solució als problemes que es generen, diguéssim, 
a la zona. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? No sé si vol afegir alguna cosa, senyor Herrero? 
Endavant.

Sr. Herrero:

Sí. Gràcies, alcalde. Gràcies en principi a tots perquè crec que sortirà endavant òbviament 
aquest punt. Responent al Miguel Angel Pozo, el regidor, primer simplement confirmar que 
l'ús o la cessió d'ús d'aquests horts urbans és per dos anys més una possibilitat de dos 
anys més de pròrroga. Respecte a la sequera, no sabem el que passarà, no sabem si al 
setembre continuarem en aquest estat. Esperem que no. Actualment, sabeu que pel tema 
d'aigua estan regant... Tenen permís per regar dues hores al matí i dues hores a la tarda. I, 
com sabeu, el reglament dels horts urbans demana expressament a tots els usuaris que 
tinguin i posin un reg a gota, reg a gota. I és més, se'ls hi està dient actualment que a més 
del reg a gota que han de posar per normativa del reglament, que posin també un 
programador. És a dir, que si algú té l'excusa de dir «És que no puc venir a primera hora o 
a última hora», perquè estem donant aquestes alternatives d'aigua, que ho puguin fer amb 
un programador. 

A més a més, tenim una persona contractada de la cooperativa de L'Ortiga, que és la que 
està fent tot el seguiment dels horts urbans, de les parcel·les. I no és cert que no hi hagin 
amos. Quan una persona, un usuari que té la cessió d'ús no vol o renuncia, hi ha tot un 
procediment al darrere, que és la renúncia. I, evidentment, hi ha una llista d'espera de la 
primera convocatòria, que sempre hi ha gent que ens està demanant que volen un hort. 
Per tant, és un tema que estem perseguint perquè el que no volem, evidentment, és que hi 
hagin parcel·les buides, val? Aquestes 70 parcel·les sempre estaran conreades per algun 
usuari.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, si no hi ha cap intervenció? Sí? Senyor Miguel Angel Pozo, endavant.

Sr. Pozo:

Sí. Bé, només per aclarir, eh? Sí, entenc que sí que s'intenta fer el procés, però insistir, 
eh?, sí que existeixen parcel·les que porten mesos i mesos sense ser utilitzades. Em 
consta molt fefaentment, eh? O sigui, em consta. Em consta molt, val? Per això ho dic, 
insisteixo que l'Ajuntament intenti, en aquest sentit, que es porti tot i que es gestioni de la 
millor manera possible. Ho torno a repetir, em consta molt.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, prendrem nota, senyor Miguel Angel Pozo. Passem a la votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:
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Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 21

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

11.- Aprovació de l’addenda a l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei 
a Molivers Societat Municipal, SL per al manteniment i neteja de la Riera de 
Vallvidrera des de la Bassa de Can Rabella i fins al Riu Llobregat (Expedient 
3/2023/ENGES).-

DICTAMEN

Atès l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la societat municipal Molins 
Energia, SL, per a la gestió integral de la neteja i manteniment dels espais verds, les zones 
de jocs infantils i les àrees de socialització canina municipals, redactat pel Coordinador 
Provisional de l’Àmbit d’Espai Públic i l’assessora jurídica, en data 27 d’octubre de 2021.

Atès que mitjançant Acord número 8 del Ple de l’Ajuntament de Molins de Rei, en sessió 
ordinària que es va dur a terme el 25 de novembre de 2021, es va adoptar entre d’altres 
l’acord d’aprovació de l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a la societat 
municipal Molins Energia, SL, per a la gestió integral de neteja i manteniment dels espais 
verds, les zones de jocs infantils i les àrees de socialització canina municipals, per un 
període de 5 anys, a partir de l’1 de desembre de 2021 i fins al 30 de novembre de 2026.

Atès que mitjançant escriptura notarial número 17.631, de 17 de desembre de 2021, es 
procedeix al canvi de denominació de la societat de Molins Energia, SL, a Molivers 
Societat Municipal, SL.

Atès l’informe de necessitat signat en data 14 de març de 2023 pel Cap de Negociat de 
Custòdia de l’Entorn, que es transcriu a continuació:

“L’encàrrec de gestió a la societat municipal MOLIVERS SL, aprovat en data 25 de 
novembre de 2021 pel Ple municipal per a la gestió integral de la neteja i manteniment dels 
espais verds, les zones de jocs infantils i les àrees de socialització canina municipals, té 
una durada inicial de 5 anys, a comptar des de l’1 de desembre de 2021. Si bé per acord 
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exprés del Ple de l’Ajuntament es podrà acordar la seva pròrroga amb caràcter anual i per 
un màxim de dues anualitats més. 

Atès que hi ha en tràmit una modificació del projecte d’urbanització de l’obra de restauració 
de la riera de Vallvidrera aprovat definitivament per la Junta de Govern Local de data 19 
d’octubre de 2021, que donarà lloc a la modificació del contracte per les obres adjudicades 
per la Junta de Govern Local en data 19 de juliol de 2022, es preveu que caldrà fer un acta 
d’ocupació parcial dels terrenys de l’obra, prèvia a la seva recepció. Això suposarà fer el 
manteniment inicial de tot l’àmbit de l’obra excepte el següent tram:

Aquest tram quedarà incorporat a l’encàrrec de gestió una vegada recepcionada la totalitat 
de l’obra. 

El projecte d’urbanització de l’obra de restauració de la riera de Vallvidrera aprovat 
definitivament per la Junta de Govern Local el 19 d’octubre de 2021, preveu (apartat 6.8 de 
la memòria del projecte, Pla de conservació i manteniment) la necessitat de fer un 
manteniment, durant 3 anys, a tot l’àmbit de l’obra, per tal d’assegurar l’arrelament correcte 
de la nova plantació i la retirada dels possibles rebrots d’Arundo donax (canya americana). 

L’inici del manteniment inicial de l’obra de restauració de la riera de Vallvidrera, des de la 
bassa de Can Rabella fins el riu Llobregat, es preveu sobre l’1 d’abril.

La manera més ràpida i eficient per assegurar un manteniment correcte dels primers 3 
anys de l’obra de restauració de la riera de Vallvidrera, des de la bassa de Can Rabella fins 
el riu Llobregat, per tal d’assegurar l’arrelament correcte de la plantació i la retirada dels 
possibles rebrots de Arundo donax, es tramitar una addenda a l’encàrrec de gestió a la 
societat municipal MOLIVERS,  SL aprovat en data  25  de novembre de 2021 pel Ple 
municipal.

La durada de l’addenda de l’encàrrec serà per tres anys a partir de la signatura de l’acta 
d’ocupació parcial dels terrenys de l’àmbit de l’obra de restauració de la Riera de 
Vallvidrera.

La no prestació del Pla de conservació i manteniment de l’obra de restauració de la riera 
de Vallvidrera, des de la bassa de Can Rabella fins el riu Llobregat, podria comportar la 
mortalitat de la nova plantació i la recolonització de la llera per Arundo donax.

Així mateix, de conformitat amb el que disposa l'article 116.4 lletra f) de la de la Llei 
9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic, per la qual es transposen a 
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l’ordenament jurídic espanyol les directives del Parlament Europeu i del Consell 
2014/23/UE i 2014/24/UE, de 26 de febrer de 2014 (LCSP), està total i objectivament 
justificada la necessitat d’acudir a la contractació de personal extern per fer front al Servei 
de neteja i manteniment dels espais verds, zones de jocs infantils i àrees de socialització 
canina, mitjançant el corresponent contracte de serveis, ja que l’Ajuntament no disposa 
dels suficients mitjans tècnics i humans per cobrir aquesta necessitat. 

Pels motius exposats, i en compliment de l’art. 28 LCSP, es fa constar la necessitat de 
contractar externament la prestació del Servei de conservació i manteniment de l’obra de 
restauració de la riera de Vallvidrera, des de la bassa de Can Rabella fins el riu Llobregat, 
durant 3 anys, mitjançant la tramitació d’una addenda a l’encàrrec de gestió a la societat 
municipal MOLIVERS,  SL, aprovat en data  25  de novembre de 2021 pel Ple municipal, 
per a la gestió integral de la neteja i manteniment dels espais verds municipals, 
considerant que l’actuació que es pretén contractar és l’adequada al fi perseguit.”

Atès que l’Ajuntament de Molins de Rei no disposa de mitjans tècnics i personals propis 
per dur a terme el manteniment i neteja de la riera de Vallvidrera des de la bassa de Can 
Rabella i fins al riu Llobregat.

Vist el document d’Addenda a l’encàrrec de gestió per a la gestió integral de la neteja i 
manteniment dels espais verds, les zones de jocs infantils i les àrees de socialització 
canina municipals, signat en data 15 de març de 2023 pel Cap de Negociat de Custòdia de 
l’Entorn i per la cap de Serveis Jurídics e. f., relatiu al manteniment i neteja de la Riera de 
Vallvidrera, des de la bassa de Can Rabella i fins al riu Llobregat.
Atès que l’Ajuntament de Molins de Rei, com a adjudicador respecte al seu mitjà propi, podrà 
donar instruccions permanents en l’execució de la prestació i extingir l’encàrrec quan ho 
consideri oportú.

Atès l’article 32 de Llei 9/2017, de 8 de novembre, de contractes del sector públic (LCSP), 
en virtut del qual els poders adjudicadors es poden organitzar executant de manera directa 
prestacions pròpies dels contractes de serveis sempre que la persona jurídica que utilitzin 
mereixi la qualificació jurídica de mitjà propi personificat respecte d’ells.

Atès que la societat Molivers Societat Municipal, SL,, segons consta a l’art. 2.6 dels seus 
estatuts, modificats mitjançant acord núm. 6 del Ple de l’Ajuntament en sessió de 19 de 
juliol de 2018, “(...) és un ens mitjà propi i servei tècnic de l’Ajuntament de Molins de Rei, i 
resta obligat a executar els encàrrecs que li pugui conferir (...)”, als efectes de l’article 32 
LCSP. Les tasques que se li encomanin s’acompanyaran de la corresponent dotació 
pressupostària per al cobriment de tots els costos que la seva execució comporti per a la 
societat d’acord amb els imports que es mostren a la taula que segueix, en concepte de tarifa 
segons l’establert a l’article 32.2. a) de LCSP.

Real Estimació

Any
2023
(abril-
desembre)

2024 2025 2026
(gener – març)
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Tarifa
32.500,00 € 49.425,00 € 49.425,00 € 12.356,25 €

Atès que per fer front a la despesa corresponent a l’exercici 2023 existeix la reserva de crèdit 
12023000009981, per import de 32.500 € a l’aplicació pressupostària 4210/172201/21200 
“Manteniment restauració Riera Vallvidrera”.

Vist l’art. 32.1 de la LCSP en virtut del qual l’encàrrec no tindrà la consideració de 
contracte.

Atès que la societat Molivers Societat Municipal, SL reuneix els requisits legals per a ser mitjà 
propi, d’acord amb l’art. 32.2 de la LCSP.

Vist que, d’acord amb l’esmentat art. 32 de la LCSP, es pot considerar a la societat 
Molivers Societat Municipal SL com a mitjà propi i servei tècnic de l’Ajuntament, perquè 
aquest ostenta un control anàleg al que pot exercir amb un propi servei, per la qual cosa la 
societat està obligada a acceptar les encomanes de gestió que li confereixen l’entitat que la 
controla i és d’execució obligatòria.

Vist l’art. 32.6.b) de la LCSP, que estableix que l’encàrrec ha de ser objecte de formalització 
en un document que s’ha de publicar a la Plataforma de Contractació corresponent en els 
supòsits que preveu l’art. 63.6.

D’acord amb la distribució competencial en aquesta Administració, correspon al Ple 
l’autorització de despeses superiors el 10% dels recursos ordinaris i quan la seva durada sigui 
superior a 4 anys, de conformitat a la Disposició addicional segona de la LCSP i a l’article 23 
de les Bases d’execució del pressupost.

Atès l’informe-proposta a la Comissió Informativa de SiT, signada el 15 de març de 2023 
per la cap del negociat de l’Oficina Administrativa, amb els informes de l’assessora jurídica 
de data 15 de març de 2023 i de l’interventor accidental de la mateixa data.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT signada pel seu president en data 16 de 
març de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió informativa Àrea de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- APROVAR l’addenda de l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de Molins de Rei a 
Molivers Societat Municipal, SL, per a la gestió integral de la neteja i manteniment dels 
espais verds, les zones de jocs infantils i les àrees de socialització canina municipals, per 
al manteniment i neteja de la Riera de Vallvidrera, des de la bassa de Can Rabella i fins al 
riu Llobregat, per un període de 3 anys, a partir de la signatura de l’acta d’ocupació parcial 
dels terrenys de l’àmbit de l’obra de restauració de la Riera de Vallvidrera

Segon.- APROVAR la minuta de l’addenda a l’encàrrec de gestió de l’Ajuntament de 
Molins de Rei a Molivers Societat Municipal, SL, per a la gestió integral de la neteja i 
manteniment dels espais verds, les zones de jocs infantils i les àrees de socialització 
canina municipals, relativa al manteniment i neteja de la Riera de Vallvidrera, des de la 
bassa de Can Rabella i fins al riu Llobregat, que s’adjunta com a Annex únic.
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Tercer.- AUTORITZAR I DISPOSAR la despesa corresponent al pressupost base estimat 
de l’encàrrec amb càrrec a l’aplicació o aplicacions pressupostàries següents:

APLICACIÓ 
PRESSUPOSTARIA

IMPORT
(IVA 
INCLÒS)

EXERCICI
COMPTABLE

OBSERVACIONS
I NOTES

4210.172201.21200 32.500,00 € 2023 De l’1 d’abril al 31 de desembre 
A DETERMINAR 49.425,00 € 2024 De gener a desembre 
A DETERMINAR 49.425,00 € 2025 De gener a desembre 
A DETERMINAR 12.356,25 € 2026 De gener a març

La despesa corresponent a l’exercici 2024 i posteriors restarà suspesa d’executivitat i 
condicionada la seva eficàcia a la disponibilitat de crèdit pressupostari suficient i 
idoni.

Quart.- INFORMAR a Molivers Societat Municipal, SL que, en tot cas, ha de vetllar pel 
compliment de la Llei 9/2017, de contractes del sector públic, en les relacions que aquest 
hagi de desenvolupar en el marc de les prestacions encomanades, així com altra 
normativa vigent, essent responsabilitat de la pròpia societat el dit compliment; tot fent 
constar que, en cas que aquest dugui a terme alguna actuació contrària a la dita normativa, 
i en especial, aquella que comporti la pèrdua de la consideració d’aquest com a mitjà propi 
de l’Ajuntament, el present encàrrec quedaria immediatament rescindit.

Cinquè.- PUBLICAR al perfil del contractant la formalització d’aquest encàrrec, d’acord 
amb l’art. 63.6 LCSP. 

Sisè.- NOTIFICAR aquest acord a Molivers Societat Municipal, SL,  i TRASLLADAR-HO a 
l’Àmbit d’Espai Públic, Serveis Jurídics, Intervenció, Tresoreria i al Negociat de 
Transparència per a la inclusió al web municipal (Portal de Transparència).

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem al punt 11 de l'ordre del dia, que seria l'«Aprovació de l'addenda a l'encàrrec 
de gestió de l'Ajuntament de Molins de Rei a Molivers Societat Municipal per al 
manteniment i la neteja de la riera de Vallvidrera des de la bassa de Can Rabella i fins al 
riu Llobregat». I fa l'explicació del punt també al regidor Àlex Herrero. Endavant.

Sr. Herrero:

Molt bé. Gràcies, alcalde. 

Presenta el punt 11

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies, senyor Herrero. Passem ara al debat. Senyor Marc Vives, endavant.

Sr. Vives:
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Bé, bona tarda. Bé, nosaltres creiem que és el més intel·ligent, que el manteniment i neteja 
de la riera de Vallvidrera des de Can Rabella al riu, un cop finalitzades les obres, doncs, 
s'incorpori dins de les tasques ordinàries del servei de jardineria i manteniment municipal. 
Es contractarà una persona durant els tres anys que està previst aquest manteniment, que 
s'encarregarà a jornada completa de l'espai. Es preveu que aquesta persona es mantingui 
en plantilla del servei municipal de jardineria un cop finalitzat aquest període, que això 
també és important. Ens fem, però, dues preguntes que no ens semblen menors. La 
primera és si serà suficient una persona per cobrir tot el manteniment de l'àrea. L'encàrrec 
de gestió mateix preveu que es pugui augmentar la periodicitat de regs en cas de sequera, 
com la que estem patint, per assegurar l'arrelament de la nova flora plantada. I la segona 
pregunta seria si en tres anys tindrem un espai, com es pretén tenir, sense canyes i amb la 
fauna ben arrelada, amb la flora, perdó. Veient el precedent del fracàs inicial de la 
restauració de Goodman dins la seva zona d'actuació, creiem essencial ser molt curosos i 
preveure escenaris adversos per no acabar llençant diners d'aquesta obra de restauració. 
Per acabar, vull preguntar quan està previst que finalitzin les obres i es faci l'entrega 
definitiva, per tant, s'incorpori la totalitat de l'àrea a mantenir dins les tasques d'aquesta 
persona. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyor Gerard Corredera, endavant.

Sr. Corredera:

Bé, bona tarda un altre cop. En primer lloc, també, evidentment, votarem a favor d'aquest 
encàrrec a Molivers del tema de la neteja de la riera. Una mica, com comentava el Marc, 
també aquesta necessitat d'ampliar el servei. Però, sí que aprofitant que parlem dels 
encàrrecs que hi ha a Molivers, el que sí que m'agradaria, i atès que per les raons que 
siguin en aquesta convocatòria no s'ha donat compte dels decrets d'alcaldia, tot i que ja els 
hi he dit als portaveus que creia que és una cosa que és obligatòria per ROM fer-ho. En tot 
cas, m'han comentat que ho farem el mes que ve. I bé, més enllà que això pot semblar una 
manca de transparència, entendrem que és una errada humana i subsanable en el proper 
Ple. 

Dit això, jo volia parlar d'un decret d'alcaldia que tractava una mica, diguem-ne, la 
modificació dels encàrrecs que estan a Molivers. I en referència al Palau de Requesens, 
no?, han fet una modificació d'aquest encàrrec, de l'encàrrec que hi havia a l'Ajuntament 
amb Molivers i parlava del servei de gestió dels museus, no?, contemplava, doncs, en 
aquella època, a l'acabament, en el mes de desembre. I, per tant, doncs, com que no s'ha 
acabat al mes de desembre, no sé si s'acabarà el març, entenc que fareu una recepció 
parcial per poder fer els debats i les exposicions que s'estan plantejant ara. El que sí que 
es modificava és aquest encàrrec, no? I després hi havia com una espècie de modificació 
dels conceptes amb què es modificava aquest encàrrec. I jo crec que aquestes 
modificacions més enllà, segurament legalment deu ser correcte fer-ho per un decret 
d'alcaldia, segur que és correcte, no volia posar en dubte això, que llavors em diran que ho 
poso en dubte, no, no vull posar-ho en dubte, segur que és correcte. Però, en tot cas, 
doncs, vist que encara no han modificat els estatuts de Molivers i realment totes les 
modificacions dels encàrrecs les estem fent per Ple, doncs, potser aquest també, eh? 

I concretament, no?, aquí el que acabem fent és, diguem-ne, modificant unes partides que 
s'anaven a Molivers de dos-cents vint i pico mil euros, traient gairebé cent mil euros i, 
diguem-ne, traspassant les despeses del museu al pressupost municipal. Jo crec que 



SEC/SCC/ALD
ACTA PLE 30/03/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 53/90

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

aquestes coses s'haurien de portar aquí a Ple o n'hauríem de parlar a comissions 
informatives. Vam tenir una reunió amb Molivers no fa gaire, farà tres setmanes, no?, 
debatent els estatuts i potser totes aquestes modificacions dels encàrrecs. Més enllà que 
alguns els portem a Ple i altres es facin per decret d'alcaldia, doncs, sí que demanaria que 
en un exercici de transparència es parlessin i es debatessin amb els grups de l'oposició. 
Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Bé, nosaltres ens abstindrem en aquest punt perquè sí que entenem que una ampliació del 
servei de jardineria té sentit que s'hi incorpori el que és la riera de Vallvidrera, però 
entenem que el plantejament que s'està fent d'una sola persona, el comentari que feien els 
companys de la CUP, i les feines no menors que s'han de fer, perquè no és només, com 
deia el regidor Herrero, el reg, sinó el desbrossat, el canyissar, etcètera, una persona sola 
nosaltres entenem que és just. I, per tant, tots els càlculs fets que hi ha en l'informe de 
l'addenda, doncs, creiem que aleshores no hi estem d'acord perquè, en tot cas, creiem que 
s'hauria d'estudiar la possibilitat d'entendre si realment tot això ho pot dur a terme una 
persona o no. De fet, és la mateixa esmena o el mateix dubte que vam plantejar quan 
s'encarregava el servei de Museus Molins, en què també ens semblava que s'estava fent 
un càlcul dels recursos necessaris i, per tant, de les despeses que es calculaven, a la 
baixa tenint en compte, doncs, tot l'encàrrec de gestió que s'hi feia. Per tant, en aquest 
cas, estem d'acord que assumeixi l'empresa municipal l'encàrrec, però entenem que el 
plantejament, doncs, es queda curt. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, senyor Herrero, endavant.

Sr. Herrero:

Bé. Gràcies, alcalde. Bé, gràcies per totes les aportacions. Contestant una mica al regidor 
Marc. Bé, una persona serà suficient o no és el que els tècnics han cregut oportú ara en un 
principi, que amb una persona serà suficient per al reg. Us informo també que el tema del 
reg es farà amb una cuba, però ja hi ha canonades, tenim canonades distribuïdes per tot al 
llarg de la riera i, llavors, la qual cosa farà més fàcil o serà més fàcil el reg. Que siguin tres 
anys o no, en principi seran tres anys, el que no volem que sigui... no serà un jardí urbà, el 
que volem és... Aquest reg, serà un reg perquè la planta o l'arbre arreli, no?, però després 
ha de ser la natura com ella per si sola. En tres anys no tenim la bola, si el canvi climàtic, 
que ja el tenim, que és un fet, si d'aquí tres anys continuem amb el dèficit hídric que tenim 
actualment, evidentment, allò serà un desert. Però igualment dades que han sortit 
últimament és l'any 2022 el mes més plujós va ser el mes d'agost. Per tant, el canvi 
climàtic és cert i el que intentarem és adaptar-nos al canvi, evidentment, mitigar el que 
puguem i en aquest cas de la Riera, doncs, fer el reg inicial. I com sempre es fa en 
qualsevol plantació d'aquesta importància sabem que dels gairebé cinc-cents peus, entre 
arbres i arbustos, que haurem plantat sempre, i això els tècnics ho saben millor que jo, al 
final viuran els que viuran, sobreviuran els que sobreviuran i s'hauran de tornar a replantar 
els que morin. Però és un fet. La natura és com és. Nosaltres volem que s'arrelin, però, al 
final... 
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Quan s'acabaran les obres, senyor Vives? En principi es farà ara una recepció parcial, 
perquè no sé si passen habitualment tots els regidors i regidores d'aquesta sala, però ara 
s'està fent una actuació amb el talús que hi ha des del pont de Can Baruta cap amunt. 
Segurament recordaran vostès també un talús que ara el treure tota la canya més que mai 
s'ha vist la perillositat que hi havia, que va provocar segurament el Glòria fa uns anys. I el 
que s'està fent és un entramat que els tècnics li diuen crainer, un entramat vegetal per 
intentar protegir aquell talús. I, per tant, això està portant que fem una recepció parcial fins 
que no acabin aquest entramat d'aquest talús per protegir davant de possibles avingudes. 
Res més. Ho deixo aquí.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Doncs, si no hi ha més intervencions, passaríem a la 
votació. Sí? Doncs, endavant Carles Corro.

Sr. Corro:

Tornant una mica a la qüestió que ha sortir per part també d'altres companys i companyes 
del plenari sobre la suficiència, no?, del personal que es vol destinar amb aquesta addenda 
a Molivers i una mica el que comentava el regidor Herrero que els tècnics han dit que això 
era suficient. Bé, aquí també ens agradaria exposar una vegada més que hem demanat 
per activa i per passiva des de la comissió informativa i de la setmana passada l'informe 
tècnic que justificava la suficiència d'aquest personal, però a data d'aquest Ple no se'ns ha 
facilitat. Gràcies. 

Sr. Alcalde:

Molt bé. Alguna qüestió més? Passarem a votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 15 6
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 15 vots a 
favor del PSC (7), JxM (4), la CUP (3), i C’s (1) i 6 abstencions d’ ERC (4),  Molins 
Camina-Podem (1) i MEC (1).

12.- Verificar i donar conformitat al text refós del pla especial urbanístic de Can 
Pahissa (Expedient 1/2020/PLAES).-

DICTAMEN

Verificar i donar conformitat al Text Refós del Pla Especial Urbanístic de Can Pahissa

Vist l’informe emès en data 28 de febrer de 2023 per l’Assessora Jurídica, la transcripció del 
qual  és la següent:

“INFORME JURÍDIC

ASSUMPTE: Aprovació i verificació del Text Refós del Pla Especial Urbanístic de 
Can Pahissa.

1. Motivació de l’informe

Aquest informe s’emet per a la tramitació del text refós del Pla Especial Urbanístic de 
Can Pahissa..

2. Normativa aplicable i planejament vigent més destacat

- Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei 
d’urbanisme de Catalunya (en endavant, TRLUC), d’acord amb el redactat 
consolidat després de les modificacions introduïdes per la Llei 3/2012, de 22 de 
febrer.

- Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament de la Llei 
d’urbanisme (en endavant, RLUC).

- Llei 6/2009, de 28 d’abril, d’avaluació ambiental de plans i programes.
- Pla Territorial Metropolità de Barcelona (PTMB).
- Pla General Metropolità de Barcelona (PGM).
- Modificació puntual del Pla general metropolità en l’àmbit del parc natural de la 

serra de Collserola (MPGMCo)
- Pla Especial de Protecció del Medi Natural i del Paisatge del Parc Natural de la 

Serra de Collserola, PEPNat

3. Antecedents

El Ple, en sessió ordinària de data 23 de desembre de 2021, acorda aprovar 
provisionalment el document refós del Pla Especial Urbanístic plurimunicipal de Can 
Pahissa.

D’acord amb l’art. 80 del Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei d’Urbanisme (TRLUC), es tramet la documentació tècnica i administrativa 
relativa al Pla Especial Urbanístic d’àmbit plurimunicipal de Can Pahissa a la Direcció 
General d’Urbanisme del Departament de Territori i Sostenibiliat de la Generalitat, per a la 
seva aprovació definitiva i posterior executivitat.
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La Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Àmbit Metropolità de Barcelona, en la sessió de 7 
de novembre de 2022, acorda el següent:

-1 Suspendre l’aprovació definitiva del Pla especial urbanístic de Can Pahissa, de Sant 
Feliu de Llobregat, promogut i tramès per l’Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat, fins que 
mitjançant un text refós, verificat per l’òrgan que ha atorgat l’aprovació provisional de 
l’expedient i diligenciat, s’incorporin les prescripcions següents:

-1.1 Cal remetre novament la documentació al Real Canal de la Infanta per tal que valori 
el document en relació a les afectacions del pla a les zones de servei del Canal dins 
l’àmbit..

-1.2 Cal corregir la qualificació dels terrenys en sòl urbà consolidat reflectida en la 
part normativa; i cal computar dins el sostre màxim admissible a la finca la suma de totes 
les edificacions que s’hi localitzaran i que estan emparades en el planejament vigent.

-1.3. Cal incorporar els plànols de les alternatives estudiades a la sèrie dels plànols 
d’informació i deixar en la sèrie de plànols d’ordenació únicament els de caràcter normatiu 
i vinculant.

-2 Indicar a l’Ajuntament que el text refós inclourà el text de les normes urbanístiques i els 
plànols d’ordenació en suport informàtic i en format editable de tractament de textos, en 
compliment de l’article 17i.6 del Reglament de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 
305/2006, de 18 de juliol, i de l’ordre PTO/343/2005, de 27 de juliol, per la qual 
s’estableixen els requeriments tècnics de la presentació, en suport informàtic, de les 
normes urbanístiques de les figures de planejament urbanístic als òrgans de la 
Generalitat de Catalunya competents per a la seva aprovació definitiva.

-3 Comunicar-ho a l’Ajuntament.

El Ple de l’Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat, en sessió celebrada en data 23 de 
febrer de 2023, ha adoptat els següents acords:

Primer.- Verificar i donar conformitat al Text refós del Pla Especial Urbanístic de Can 
Pahissa, presentat pel Sr. Aleix Marquet Encinas, mitjançant instàncies amb registre 
d’entrada E2022026620 de data 15 de desembre de 2022 i E2023002471 de data 30 de 
gener de 2023 que incorpora les prescripcions de l’acord adoptat per la Comissió 
Territorial d’Urbanisme de l’àmbit Metropolità de Barcelona en data 7 de novembre de 
2022.

Segon.- Trametre a la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme de la 
Generalitat, la documentació tècnica i administrativa relativa al Pla Especial Urbanístic 
d’àmbit plurimunicipal de Can Pahissa per a la seva aprovació definitiva i posterior 
executivitat.

Tercer.- Notificar el present acord als promotors, a la propietat dels terrenys de l’àmbit del 
Pla Especial, al Real Canal de la Infanta Doña Luisa Carlota de Borbón, i a les següents 
administracions: Ajuntament de Molins de Rei, Consorci del Parc Natural de la Serra de 
Collserola, ADIF, Ministerio Transportes, Movilidad y Agenda Urbana, i a la Direcció 
General d’Ordenació del Territori i Urbanisme de la Generalitat.
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En data 26 de gener de 2023 té entrada en l’ajuntament el document del Text refós del 
Pla Especial Urbanístic de Can Pahissa.

En data 28 de febrer de 2023, la Cap de Planejament i Gestió Urbanística, ha emès 
informe favorable a la verificació del Text refós que incorpori les prescripcions per part de 
l’òrgan que ha atorgat l’aprovació provisional.

D’acord amb aquest informe tècnic, el Text refós del Pla Especial Urbanístic de Can 
Pahissa incorpora les prescripcions determinades per acord de la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de l’Àmbit Metropolità de Barcelona en sessió celebrada en data 7 de 
novembre de 2022.

1. Tramitació i òrgan competent

La verificació del present text correspon al mateix òrgan que ha produït l’aprovació 
provisional, i amb els mateixos requisits de quòrum i d’informe previ de secretaria que 
regeix per l’aprovació provisional.

L’òrgan competent per a l’aprovació provisional del Pla Especial és el ple municipal, tal i 
com estableixen l’article 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, de Bases del Règim Local, 
d’acord amb la redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de 
mesures per a la modernització del govern local i l’article 52.2.c) del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de règim local 
de Catalunya., i, en conseqüència, l’òrgan que ha d’aprovar el present text refós és així 
mateix el ple municipal, i amb els mateixos requisits de quòrum i d’informe previ de 
secretaria que regeix per a l’aprovació provisional.

L’acord requereix del vot favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres 
de la corporació, d’acord amb l’article 114 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril.

L’acord d’aprovació definitiva correspon a la Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Àmbit 
Metropolità de Barcelona, en funció de les previsions de l’article 80 del TRLUC.

D’acord amb l’art. 91.5 TRLUC, en el supòsit de que en la tramitació d’una figura de 
planejament urbanístic es produeixi un acord que requereixi la presentació d’un text refós, 
la resolució subsegüent de l’òrgan que correspongui ha de dictar-se dins del termini de 
dos mesos des de que aquest text hagi estat presentat. Si, un cop transcorregut aquest 
termini, no s’ha notificat cap acte exprés, s’entén que ha existit silenci administratiu positiu 
i que s’ha produït l’aprovació definitiva del text refós.

2. Conclusions

Vist els preceptes citats, i d’altres preceptes vigents de pertinent aplicació i l’informe 
favorable de la Cap de Planejament i Gestió Urbanística de data 28 de febrer de 2023, 
s’informa favorablement el document de Text refós del Pla Especial Urbanístic de Can 
Pahissa, i es proposa els següents acords:

Primer.- Verificar i donar conformitat al Text refós del Pla del Pla Especial Urbanístic de 
Can Pahissa, aprovada provisionalment per acord plenari adoptat en sessió de 23 de 
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desembre de 2021, d’acord amb el document registrat d’entrada amb núm. 2023002621, 
de 27 de febrer de 2023, en compliment de les prescripcions de l’acord adoptat per la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de l’àmbit Metropolità de Barcelona en data 7 de 
novembre de 2022.

Segon.- Trametre a la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme de la 
Generalitat, la documentació tècnica i administrativa relativa al Pla Especial Urbanístic 
d’àmbit plurimunicipal de Can Pahissa per a la seva aprovació definitiva i posterior 
executivitat.

Tercer.- Notificar el present acord als promotors, a la propietat dels terrenys de l’àmbit del 
Pla Especial, al Real Canal de la Infanta Doña Luisa Carlota de Borbón, i a les següents 
administracions: Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat, Consorci del Parc Natural de la 
Serra de Collserola, ADIF, Ministerio Transportes, Movilidad y Agenda Urbana, i a la 
Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme de la Generalitat.

Aquest és el meu informe, que sotmeto a qualsevol altre millor fonamentat en Dret.”

Vist l’informe emès en data 28 de febrer de 2023 per la cap de Planejament i Gestió 
urbanística. 

Vist l’informe emès en data 9 de març de 2023 per la Secretaria de la Corporació.

Vist l’informe proposta emès en data 10 de març de 2023 per la cap de Planejament i 
Gestió u rbanística.

Vista la proposta a la Comissió Informativa de SIT signada pel seu president en data 14 de 
març de 2023.

Per tot el que ha estat exposat, se sotmet a dictamen de la Comissió informativa Àrea de 
Sostenibilitat i Territori la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- Verificar i donar conformitat al Text refós del Pla Especial Urbanístic de Can 
Pahissa, aprovada provisionalment per acord plenari adoptat en sessió de 23 de 
desembre de 2021, d’acord amb el document registrat d’entrada amb núm. 2023002621, 
de 27 de febrer de 2023, en compliment de les prescripcions de l’acord adoptat per la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de l’àmbit Metropolità de Barcelona en data 7 de 
novembre de 2022.

Segon.- Trametre a la Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme de la 
Generalitat, la documentació tècnica i administrativa relativa al Pla Especial Urbanístic 
d’àmbit plurimunicipal de Can Pahissa per a la seva aprovació definitiva i posterior 
executivitat.

Tercer.- Notificar el present acord als promotors, a la propietat dels terrenys de l’àmbit del 
Pla Especial, al Real Canal de la Infanta Doña Luisa Carlota de Borbón, i a les següents 
administracions: Ajuntament de Sant Feliu de Llobregat, Consorci del Parc Natural de la 
Serra de Collserola, ADIF, Ministerio Transportes, Movilidad y Agenda Urbana, i a la 
Direcció General d’Ordenació del Territori i Urbanisme de la Generalitat.

L’òrgan competent esmentat més amunt, al qual es realitza aquesta proposta, 
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resoldrà no obstant, amb el seu millor criteri, el que estimi procedent.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem ara al punt 12, que és «Verificar i donar conformitat al text refós del...» No sé si 
m'he perdut alguna cosa? «Verificar i donar conformitat al text refós del Pla Especial 
Urbanístic de Can Pahissa». I fa l'explicació al regidor d'Urbanisme. Endavant.

Sr. Zaragoza:

Gràcies. 

Presenta el punt 12

Sr. Alcalde:

Moltíssimes gràcies. Obriríem el torn d'intervencions. Senyor Marc Vives, endavant.

Sr. Vives:

Sí. Bé, primer de tot m'agradaria recordar que la CUP vam ser l'únic grup municipal que el 
Ple de desembre del 2021 va votar en contra de l'aprovació inicial d'aquest pla urbanístic. 
Crèiem i seguim creient que Collserola no necessita més espais construïts i ocupats per 
humans. Collserola ja té prou pressió de persones a nivell d'usos i entorn. I, en tot cas, el 
que cal fer, i això ja és a altres escales, és aconseguir rebaixar aquesta pressió antròpica 
mica en mica i equilibrar el Parc de Collserola entre el seu manteniment ecològic i 
ambiental i el seu ús social. També vam votar en contra perquè no crèiem que una hípica 
sigui un equipament que faci Collserola un espai més accessible i popular. Ans al contrari, 
el fa un espai una mica més elitista. Per tant, nosaltres en concordança votarem en contra 
per no avalar unes esmenes que poden portar a una aprovació final del pla urbanístic.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Moltes gràcies. Més intervencions? No sé si vol afegir alguna cosa més el regidor. 
O passaríem a votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 7

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1
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MEC 1

C‘s 1

Total 18 3

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova  el present dictamen per 18 vots a 
favor del PSC (7), JxM (4), ERC (4), Molins Camina-Podem (1), MEC (1) i C’s (1) i 3  
vots en contra de la CUP (3).

COMISSIÓ INFORMATIVA DE L’ÀREA DE SERVEI A LES PERSONES

13.- Aprovar el Pla local d’infància i Adolescència de Molins de Rei per al període 
2022-2026 (Expedient 2/2023/APPAB).-

En aquest moment consta absent a la sessió la Regidora Sra. Jessica Revestido 
Romero.

DICTAMEN

En el marc de la Convenció sobre els Drets de l’Infant aprovada per l’Assemblea General 
de les Nacions Unides l’any 1989 i de la Llei 14/2010, de 27 de maig, dels drets i les 
oportunitats en la infància i adolescència, es ressalta l’interès superior de l’infant i 
l’adolescent com a principi inspirador i de base de les actuacions públiques. 

La Llei 14/2010, dels drets i les oportunitats en la infància i l’adolescència, de 3 de juliol de 
2010, reforma el sistema de protecció a la infància i l’adolescència per tal de garantir la 
protecció efectiva dels infants i adolescents, i augmenta la participació i les garanties 
envers tots els agents implicats (progenitors, tutors, guardadors, infants i adolescents). 
Aquesta Llei fomenta una revisió global del dret i les polítiques públiques des del prisma de 
l'interès superior de la infància i l'adolescència, així com la necessitat de dissenyar 
polítiques públiques adreçades a tota la infància, i no únicament a la infància en risc.

La Llei Orgànica 8/2021, de 4 de juny, de protecció integral a la infància i adolescència 
envers la violència, dona pas a un nou paradigma de prevenció i protecció comú a tot el 
territori de l'Estat davant de la vulneració de drets de les persones menors d'edat. Aquesta 
legislació estableix mesures de protecció, detecció precoç, assistència, reintegració de 
drets vulnerats i recuperació de la víctima. Així mateix, s’afavoreix que el conjunt de les 
administracions públiques, en el marc de les respectives competències, reforcin la seva 
implicació en un objectiu d'abast general com és la lluita contra la violència sobre els 
infants i adolescents, tot conseqüent amb els compromisos internacionals.

L’Ajuntament de Molins de Rei té la ferma voluntat de treballar per la defensa dels drets 
dels infants i adolescents a la vila, promovent processos que impulsin la seva participació 
activa en el municipi.
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El Pla d’Infància i Adolescència 2022-2026 s’ha elaborat transversalment, amb la 
implicació de les diferents àrees de l’Ajuntament i dels agents del territori que treballen per 
i amb els infants i els adolescents, realitzant una anàlisi global de la situació actual de la 
franja d’edat d’infància i adolescència. 

El PLIA és una eina i un objectiu final en si mateix, atès que ha de servir per a la definició 
d’una estratègia global en matèria d’infància i adolescència i ajudar a impulsar polítiques 
adreçades a la millora de les condicions de vida dels infants i els adolescents de Molins de 
Rei.

El Pla Local d’Infància i Adolescència de Molins de Rei, elaborat de manera participativa, 
és l’instrument de planificació en el qual es combinen les polítiques públiques adreçades a 
reforçar el protagonisme de tots els infants i adolescents menors de 18 anys de la vila. 

Aquest pla pretén fer un salt qualitatiu en la vida dels infants i adolescents de Molins de 
Rei, sabent quin són els principals obstacles a superar per garantir les millors condicions 
possibles per aquest grup de població. 

El Pla Local d’Infància i Adolescència vol ser un pla viu que s’anirà actualitzant 
periòdicament amb indicadors de seguiment i una revisió de les actuacions.

El Pla Local d’Infància i Adolescència de Molins de Rei 2022-2026 té com a missió posar la 
infància i l’adolescència al centre de les polítiques locals, des de la perspectiva de les 
Nacions Unides envers els drets i deures dels infants i l’enfocament de l’Agenda 2030 i els 
seus Objectius de Desenvolupament Sostenible (ODS).

Molins de Rei és una Ciutat Amiga de la Infància i, per tant, és un municipi compromès 
amb el compliment dels drets dels infants. Per això, el Pla Local d’Infància i Adolescència 
de Molins de Rei estructura les actuacions municipals al voltant de 5 drets, els quals estan 
alineats amb la Convenció dels Drets de l’Infant. Són aquests que es presenten a 
continuació: 

1. Dret a ser valorat/ada, respectat/ada i tractat/ada justament. 
2. Dret a ser escoltat/da. Tenir en compte les seves opinions, necessitats i prioritat en la 
vida pública. 
3. Dret a serveis essencials. Tenir accés a uns serveis socials bàsics de qualitat. 
4. Dret a viure en entorns segurs i nets. 
5. Dret a ser un infant. Tenir oportunitat per gaudir de la vida familiar, el joc i l’oci. 

La metodologia que s’ha seguit per a la seva confecció ha estat aquesta:
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Una vegada elaborada una primera diagnosi sobre la situació de la infància i l’adolescència 
de Molins de Rei i recollida tota la informació relativa als recursos existents així com la 
seva avaluació, es va desenvolupar el Pla d’Acció. 

Aquest es va elaborar tenint en compte els resultats de la diagnosi i amb les aportacions i 
consens de la Taula de Seguiment i de Coordinació del PLIA del procés. Aquest espai 
transversal està format pels principals agents i professionals que desenvolupen la seva 
feina al municipi de Molins de Rei, així com les aportacions del Consell dels Infants i les 
entitats de la vila vinculades al lleure dels infants i adolescents.

Aquesta Taula de seguiment i coordinació del PLIA està formada per els membres 
següents:

· Responsable polític: regidor d’Infància i Famílies i Educació
· Responsable tècnic: cap de negociat d’Infància i Joventut
· Grup motor: 

- Cap del Negociat d’Infància i Joventut
- Cap de negociat de Cultura
- Cap del Negociat d’Educació
- Cap del Negociat d’Esports
- Responsable de polítiques d’Igualtat
- Cap del Negociat de Salut Pública i Sanitat
- Cap del Negociat de Serveis Socials

Per a l’elaboració del Pla es van realitzar sessions de treball on es van desenvolupar els 
següents objectius:

• Presentació i consens de la diagnosi relativa a l’estat de la infància i l’adolescència 
de Molins de Rei

• Segons els principals eixos d’acció es van formular les següents preguntes:
· Del què fem què cal continuar fent i potenciar-ho?
· Cal que fem alguna cosa diferent? Cal repensar-ho? 

ANÀLISI DE 
LES DADES 
EXISTENTS

Recerca i anàlisi de les 
dades existents en 

relació a la infància i 
adolescència de la vila.

Fitxes omplertes per part 
de tots els serveis de 

l'Ajuntament per 
analitzar les activitats 
que desenvolupen en 
relació a la infància i 

adolescència

DIAGNOSI 
PARTICIPAD

A

Enquesta de percepció i 
hàbits per a infants i 

adolescents de la vila de 
Molins de Rei.

REDACCIÓ 
DEL PLA 
D'ACCIÓ

Definició de les 
estratègiques i dels 

objectius.

Sessions d'elaboració i 
contrast de les propostes: 
tècnics, infants i entitats.

Planificació de l'execució.

Elaboració de les fitxes de 
seguiment del PLIA.

ÒRGANS DE 
SEGUIMENT 

DEL PLIA

Taula de Seguiment i de 
Coordinació del PLIA i del 

Segell CAI.

Grups de treball.
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· Què cal fer de nou per tal de superar nous reptes i dificultats detectades.
• Definició d’accions concretes a desenvolupar
• Cronograma, organització i seguiment

El PLIA 2022-2026 està estructurat per:
- Una introducció, en la qual es detallen: els motius i la missió de la creació del Pla, 

els objectius que es pretenen assolir, el seu emmarcatge en relació a la Convenció 
sobre els Drets de l’Infant de les Nacions Unides, així com amb els Objectius de 
Desenvolupament Sostenible, i el compromís de l’Ajuntament en tant que protegir i 
defensar els drets dels infants i adolescents dins el seu marc competencial.

- Una metodologia, en la qual s’exposen les fases del procés metodològic utilitzat i 
el procés participatiu que s’ha dut a terme per elaborar la diagnosi i el conjunt del 
Pla. Les consultes realitzades amb els Consells d’Infants i Adolescents, així com les 
enquestes realitzades en les quals van respondre 197 infants i 314 adolescents, 
queden destacades en aquesta part del pla.

- Una descripció geogràfica de la vila.
- Una diagnosi de la realitat sociodemogràfica, educativa, laboral i de salut dels 

infants i adolescents de la vila. Aquesta part ens ha permès obtenir una radiografia 
de quines són les seves necessitats en diferents àmbits per tal d’esbrinar les 
accions més prioritàries pel nou Pla Local d’Infància i Adolescència.

- Un apartat de seguiment i avaluació, que inclou l’explicació de les diferents 
variables que han de permetre fer un seguiment de l’execució del Pla, així com el 
procés previst per a l’avaluació. A més, s’exposa el grau d’implementació de les 
accions proposades a l’anterior Pla (2018-2021) segons una valoració genèrica de 
quatre categories (totalment realitzada, parcialment realitzada, en fase d’estudi i no 
iniciada). Els informes d’avaluació fets per Unicef també queden recollits en 
aquesta part del Pla.

- L’estructura del Pla, que inclou el desplegament dels 5 eixos, els 36 objectius 
estratègics i les 95 actuacions previstes.

L’Ajuntament de Molins de Rei té el reconeixement com a Ciutat Amiga de la Infància des 
de l’any 2018 i vol renovar el comprimís amb UNICEF per 4 anys més. Per poder 
formalitzar la renovació, és indispensable disposar d’un Pla d’Infància i Adolescència 
(PLIA) actualitzat i d’un Consell d’Infants, que ja tenim creat des del 2016. La vila de Molins 
de Rei, a més, disposa d’un Consell d’Adolescents, el qual es va posar en marxa el 2018. 
Tots aquests factors esdevenen la raó per la qual es convoca la Taula de Seguiment i de 
Coordinació del PLIA i del Segell CAI, com a únic òrgan de seguiment d’ambdós projectes.

El programa Ciutats Amigues de la Infància (CAI) va ser creat l’any 2001 per UNICEF 
Espanya amb l’objectiu de promoure l’aplicació de la Convenció sobre els Drets dels 
Infants als municipis de l’estat espanyol. A través d’aquest programa, UNICEF reconeix la 
iniciativa de governs locals mitjançant l’entrega del Segell de reconeixement Ciutat Amiga 
de la Infància.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:
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PRIMER.- Aprovar el Pla Local d’Infància i Adolescència 2022-2026. 

SEGON.- Restar assabentat del procediment de diagnosi i disseny del Pla Local d’Infància 
i Adolescència 2022-2026.

TERCER.- Donar difusió d’aquesta aprovació als mitjans de comunicació de la vila i 
publicar-ho al web municipal.

QUART.- Acordar que aquest Pla serà vigent fins l’aprovació del proper Pla.

CINQUÈ.- Notificar aquest acord al programa Ciutats Amigues de la Infància (CAI) de 
UNICEF Comitè Catalunya, a la Generalitat de Catalunya, a la Diputació de Barcelona i al 
Consell Comarcal del Baix Llobregat.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem a la Comissió Informativa de l'Àrea de Serveis a les Persones amb el punt 13 
de l'ordre del dia, que és «Aprovar el Pla Local d'Infància i Adolescència de Molins de Rei 
per al període 2022-2026». I fa l'explicació d'aquest punt la regidora Carme Madorell. 
Endavant.

Sra. Madorell:

Hola, bon vespre a tothom. 

Presenta el punt 13 

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Gràcies. Primer de tot volem fer arribar el nostre reconeixement als tècnics que han 
elaborat aquest pla, sobretot després d'haver hagut de reprendre'l un cop l'empresa que se 
n'estava encarregant va abandonar la feina. En segon lloc, creiem que és de destacar que 
s'hagin incorporat les recomanacions fetes en l'anàlisi de l'anterior pla com és mesures 
d'avaluació o la creació de la comissió que anualment farà seguiment de l'estat del 
compliment del pla, com també, tal com deia la regidora, les actuacions que no es van 
implantar en el pla anterior, com l'arrelament dels adolescents, el servei d'acompanyament 
socioeducatiu, activitats sobre coneixements científics basats en la nutrició i algunes 
propostes en espais de joc al carrer o acabar algunes només iniciades anteriorment. 

Hi votarem a favor perquè creiem que és necessària una eina que marqui les actuacions a 
fer, però com ha passat en altres plans que hem aprovat, ens preocupa com es resoldrà 
una de les principals mancances que exposava l'anàlisi del pla anterior, la falta de recursos 
per poder tirar endavant amb tot el que es proposa. Actualment hi ha dues persones per 
gestionar l'aplicació del pla, però, per a una d'elles, al mes de juny s'acaba la subvenció 
que ha permès que s'incorporés a la regidoria. El pla incorpora actuacions molt ambicioses 
com el projecte d'intervenció contra el bullying, el pla integral d'arrelament i incrementar la 
participació d'infants i adolescents. Aquesta última activitat, molt bàsica perquè realment es 
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pugui fer sentir la veu d'aquesta franja jove de la població. És una actuació, però, que no 
és fàcil d'afrontar. Hem observat indicadors que al nostre entendre no es corresponen amb 
el que realment s'hauria d'analitzar com a èxit o fracàs d'una actuació en concret, com 
també iniciatives molt concretes que es presenten com una campanya. I creiem que hi ha 
moltes activitats de caire més formatiu que no pas pràctic. Això no obstant, hi ha un esforç 
d'actualització d'actuacions i de revisió de les necessitats actuals dels infants i joves que 
no aturarem amb un «no» a l'hora de votar el pla. Ara bé, insistim que la base de tot èxit és 
tenir els recursos per poder tirar endavant tota aquesta proposta. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Estefania Castillo, endavant.

Sra. Castillo:

Sí. Bona tarda. Avui duem al Ple l'aprovació del Pla Local d'Infància i Adolescència 2022-
2026. A nivell tècnic, com diem sempre, nosaltres no ho som, per tant, creiem que és un 
document que al nostre entendre està bé i és correcte. Som conscients de les casuístiques 
de com s'ha elaborat aquest pla i de la feinada que han hagut de fer els tècnics d'infància i 
se'ls hi ha de reconèixer la feina. Aquest pla té algunes novetats, com que vinculi cada 
actuació amb la matriu de drets i components del marc de la iniciativa de Ciutats Amigues 
per a la Infància, però segueix sent continuista de l'anterior. Creiem, tal com diu el 
document en alguna ocasió, que cal una millora de la inversió municipal en infància i el 
compromís d'elaborar pressupostos amb perspectiva d'infància en què es prioritzin les 
polítiques i serveis adreçats als infants i a les seves famílies amb focus en l'equitat. Millorar 
la inversió en aquesta regidoria és una condició imprescindible per trencar el cicle de 
desigualtats i combatre la pobresa infantil. L'Ajuntament ha d'invertir de forma decidida en 
la creació de projectes comunitaris als barris amb més infants en risc d'exclusió social. 

Sense un treball comunitari que impliqui el teixit dels barris, les escoles, les famílies el 
problema es cronifica. Per tant, nosaltres seguim apostant perquè els patis de les escoles 
estiguin oberts a la pràctica esportiva i a la cohesió social fora dels horaris lectius i que es 
porti a terme el projecte de biblioteques escolars de barris que és una manera d'apropar 
els infants i adolescents cap a la lectura. 

Un altre aspecte que ens ha sorprès és veure que al punt d'activitats i actuacions i 
projectes que es realitzen a favor de la infància de la vila a Molins de Rei és el tema dels 
murs de colors. Aquesta activitat va ser proposada per la CUP quan estàvem al Govern i 
es va dur a terme l'any 2018 i 2019. Aquest Govern no ho ha continuat fent tot i la nostra 
insistència i no entenem que estigui en aquest pla quan no té partida pressupostària des 
del 2020 i si ha sigut un error i no hi ha voluntat política per executar-ho, demanem que no 
ens autoenganyem i es tregui del pla. Tot i així, hi votarem a favor.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? senyor Miguel Angel Pozo, endavant.

Sr. Pozo:

Sí. Jo igualment, igual que la regidora i les companyes, també sumar-me a l'agraïment als 
tècnics de la casa per redactar un pla que la veritat és que és molt dens i llarg, tal com ha 
dit. Però que sí que és veritat que està molt complert, que el nivell tècnic i de cura de 
proposta d'activitats és bo, és molt bo. Però el que sí que volíem comentar, que ens 
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preocupa una miqueta i també en la línia que comentava la Marta, és que al final aquest 
pla contempla, si no ho recordo malament, 95 accions, val? 95 accions a desenvolupar 
durant 4 anys i que algunes es repeteixen durant aquest període, val? I que aquestes 
accions, el que requereixen també són recursos, no?, el que ha comentat la Marta, 
requereix recursos i, sobretot, requereix els recursos de personal dins de la casa, val? 
Perquè jo, sincerament, espero que sí, eh?, però tinc el dubte que si serem capaços de 
poder realitzar totes aquestes accions i que això no produeixi una sobrecàrrega de feina 
als treballadors de la casa, als tècnics que hi ha, que ja he comentat la Marta. I que per 
tant jo, com a mínim, demanaria que si ja des de dins de la casa se'ns avisa que això 
s'hauria d'arreglar, doncs, com a mínim, que des del Govern es posin mesures per poder 
garantir el bon funcionament, no? Perquè de plans tots estem molt contents d'aprovar-ne, 
però evidentment els plans s'han de dur a terme. I en això tots hi estem crec que d'acord 
que si volem dur a terme els plans i que no es quedin de cara a la galeria hem de ficar els 
recursos, no? Que està molt be ficar recursos en moltes coses que fiquem, no?, com les 
modificacions que hem fet avui i s'han aprovat, doncs, també amb aquestes coses és 
interessant també, en aquest cas, incrementar el personal. I poca cosa més. Agrair una 
altra vegada als tècnics de la casa i que, evidentment, votarem a favor.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Si no hi ha més intervencions, senyora Madorell, endavant.

Sra. Madorell:

A veure, anem per pams. Aquest pla, evidentment, aquestes 95 accions no totes són que 
les hagi fet la regidoria de Turisme, ai perdó, la regidoria d'Infància, perquè si us hi fixeu 
una mica, al final de tot, que hi havien tres pàgines que eren com un resum de totes les 
fitxes, així només mirades molt ràpidament, com ja us he dit, és un pla que és transversal, 
és a dir, afecta moltes regidories, no tot ho ha de portar, Déu ens guard... vull dir, si ho 
haguéssim de portar tot Infància, perquè realment podria plegar mig Ajuntament i ens 
quedaríem sols els d'Infància, m'entens? Vull dir que són molt transversals. Per dir una 
cosa, per exemple, que no té res a veure, per exemple, amb ASP, és que també hem 
recollit tendals als parcs infantils i això toca amb l'altra regidoria, que hi ha l'Àlex, per 
exemple. És a dir, nosaltres hem agafat tot el que creiem que... També hi ha moltes coses 
que afecten, per exemple, a esports; coses que afecten a salut. O sigui que, d'alguna 
manera, tot el que hi ha aquí, que està en cinc eixos diferents, no tot ho ha de portar a 
terme la regidoria d'Infància i Famílies. O sigui que si després us ho llegiu en calma, ja ho 
veureu que és una regidoria molt transversal i que fa de paraigua amb tot el que afecta a 
infants, però que està també repartit amb altres regidories. 

Després us agraeixo, evidentment, que tingueu en compte els tècnics perquè ja us hem 
explicat perquè hem trigat tant a elaborar-lo, el volíem haver aprovat bastant abans. I sí, és 
veritat que vam tenir aquest problema d'aquesta empresa, doncs, els hi va afectar la crisi 
que va provocar el covid-19, van plegar i ens van deixar mig pla enlaire. I, aleshores, 
agraïm al Quim Expósito i al Joel que agafessin el toro per les banyes i van dir «Doncs, ho 
tirem nosaltres endavant» i realment han invertit moltes hores. O sigui, que els hi diem, 
doncs, moltes gràcies de part de tothom. I realment el tema dels murs, doncs, mira, què 
vols que t'hi digui, Estefania? Si l'únic que trobeu malament d'aquest pla és això, doncs, 
estic prou contenta.

Sr. Alcalde:



SEC/SCC/ALD
ACTA PLE 30/03/2023

SESSIÓ ORDINÀRIA

Pàg. 67/90

Pl. Catalunya, 1  | 08750 Molins de Rei
Tel. 93 680 33 40 | ajuntament@molinsderei.cat

Molt bé. Doncs, si no hi ha més peticions de preguntes, passaríem a la votació d'aquest 
pla. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 6

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

14- Aprovar l’adhesió a la Declaració de la Xarxa d’Alcaldes i Alcaldesses per la Pau 
de Catalunya amb motiu del primer aniversari de la invasió de Rússia a Ucraïna 
(Expedient 5/2023/MOCIO).-

DICTAMEN

Atès que l’Ajuntament de Molins de Rei forma part de la Xarxa d’Alcaldes i Alcaldesses per 
la Pau de Catalunya i el passat dia 23 de febrer es va aprovar la “Declaració de la xarxa 
d’Alcaldes i Alcaldesses per la Pau de Catalunya amb motiu del primer aniversari de la 
invasió de Rússia a Ucraïna”.

El text d’aquesta declaració és el següent:

“Un any després de l’inici de la invasió russa a Ucraïna, expressem la nostra profunda 
preocupació per la prolongació del conflicte bèl·lic i pel patiment que està causant en la 
població civil. Com a representants de ciutats i pobles, volem mostrar la nostra solidaritat 
amb els alcaldes i alcaldesses ucraïnesos i el nostre suport a totes les víctimes del 
conflicte, tot manifestant un gran respecte pel seu coratge i resiliència.

A mesura que l'escalada nuclear s'ha entrellaçat amb aquest conflicte, amb reiterades 
amenaces per part de Rússia d’utilitzar armes nuclears, augmenten els riscos de 
destrucció indiscriminada, amb conseqüències catastròfiques per a les persones i pel 
planeta. Per això demanem al govern rus que aturi la seva amenaça nuclear, així com la 
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violació constant del dret internacional humanitari. És per això que instem la comunitat 
internacional a denunciar sense matisos aquest comportament tan immoral com perillós.

Les nostres ciutats, amb una ciutadania solidària i compromesa amb la pau, en part 
marcada per una història local de guerra i refugi, han ofert suport a les persones que 
fugen d’aquest conflicte, que han pogut comptar amb vies legals i segures. Demanem que 
aquesta realitat no sigui una excepció i que qualsevol persona tingui dret a buscar un 
futur millor sense arriscar la seva vida per aconseguir-ho.

Ens comprometem a continuar col·laborant per alleujar el patiment de la població i 
manifestem la nostra disposició a participar en la reconstrucció del país i la reparació dels 
danys que han traspassat les fronteres d’Ucraïna i se senten en l’àmbit mundial, essent 
especialment significatius a països de l’Àfrica i de l’Orient Mitjà, amb crisis humanitàries 
preexistents.

Demanem als representants dels països del món que alcin les seves veus en favor de la 
pau, la solidaritat i la  justícia i facin pinya per construir un sistema multilateral més sòlid, 
inclusiu i eficient que faci aquests ideals possibles. Necessitem que la comunitat 
internacional s’impliqui en nous esforços diplomàtics per silenciar les armes i preservar la 
vida i els drets humans de la ciutadania que està patint les conseqüències del conflicte 
bèl·lic.

Mentre ens comprometem a jugar el nostre paper en la construcció d'una Europa més 
pacífica, donarem suport a les accions que s’emprenguin per aconseguir la fi del conflicte 
i per assolir un món en pau i lliure d’armes nuclear”.

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer.- Aprovar l’adhesió a la Declaració de la Xarxa d’Alcaldes i Alcaldesses per la Pau 
de Catalunya amb motiu del primer aniversari de la invasió de Rússia a Ucraïna.

Segon.-. FER PÚBLICS aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).

Tercer.- TRASLLADAR aquest acord a la Presidència del Govern de l’Estat espanyol, al 
secretariat d’Alcaldes per la Pau, a la Federació Espanyola de Municipis i Províncies i a 
Fund iPau (Fundació per a Pau.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara passem al punt 14, que és «Aprovar l'adhesió a la declaració de xarxes d'alcaldes i 
alcaldesses per la pau de Catalunya amb motiu del primer aniversari de la invasió de 
Rússia a Ucraïna». I fa l'explicació d'aquest punt la presidenta de l'Àrea de Serveis a les 
Persones. Endavant, senyora Ainoa García.

Sra. García:

Presenta el punt 14 
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Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Estefania Castillo, endavant.

Sra. Castillo:

Sí, gràcies. Un any després exigim l'aturada immediata de la guerra, denunciem les 
accions militars que pateix el poble d'Ucraïna per part dels governs rus i de l'OTAN, instem 
a l'aturada immediata del desplegament de tropes a la zona i la retirada d'aquestes als 
seus respectius territoris, fem una crida al diàleg i al retorn a les vies diplomàtiques entre 
totes les parts per buscar una solució. Cal establir un marc de relacions internacional i 
oposat al marc que imposa l'OTAN, que es basi en el respecte a la sobirania dels pobles, 
la solidaritat, la cooperació i la pau. Cal assenyalar també la responsabilitat dels Estats 
Units i de l'OTAN com a forces imperialistes que han promogut la guerra amb 
conseqüències desastroses per a la població. L'Afganistan, Iraq, Síria o Líbia en són els 
exemples més recents. Denunciem que el Govern de l'Estat espanyol hagi optat per 
alinear-se amb l'OTAN en comptes de contribuir a la resolució del conflicte reforçant la via 
diplomàtica i de diàleg. Emplacem les nacions sense estat dins d'Espanya i França a 
treballar en un marc antiimperialista i allunyat de les posicions bel·licistes de l'OTAN, 
Madrid i París no poden decidir per nosaltres. No volem les seves bases i exèrcits a les 
nostres nacions. Denunciem que, un cop més, qui pateix la guerra és la població civil i no 
aquells que la provoquen per interessos econòmics. No a la guerra i no l'OTAN.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, alguna intervenció més? Senyor Gerard Corredera, endavant.

Sr. Corredera:

Jo seré molt breu, eh? Una mica... Jo també no a la guerra, sí a la pau. I recordar que 
l'Estat espanyol és un dels principals fabricants d'armes i, per tant, també un altre model de 
reconstrucció. Perquè parlem que Espanya ha de participar en la reconstrucció, doncs, 
comencem per no destruir. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més intervencions? Senyor Miguel Angel Pozo, endavant.

Sr. Pozo:

També molt, molt, molt ràpid. Evidentment, evidentment no a la guerra, evidentment, sí a la 
pau. Però el mateix discurs, és a dir, comencem per no destruir el país nosaltres mateixos. 
Perquè, clar, si el nostre suport per evitar la guerra és enviar tancs o enviar avions de 
combat igual alguna cosa trontolla, eh? De la mateixa manera, agrair a la Unió Europea 
per les sancions també a Rússia, que al final ens afecta a nosaltres. O sigui, la qual cosa ja 
és una mica... Estrambòtic tot, eh? Però, evidentment, ningú vol que es destrueixi un país i 
que sobretot es matin civils. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:
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Gràcies. Evidentment hi votarem a favor. En tot cas, el que afegiríem al que han dit tots els 
companys és que tant de bo aquestes declaracions no quedin en paper mullat i realment 
serveixin per avançar i per fer un pas endavant. I sobretot també de cara a les persones 
que són les primeres perjudicades per les decisions d'àmbit polític que no tenen res a 
veure amb elles. Esperem que sigui així, doncs.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? No sé si vol afegir alguna cosa més? No? Doncs, 
passem a la votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 6

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 20

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

15.- Aprovar el Manifest del Dia Mundial de la conscienciació sobre l’Autisme 2023 
(Expedient 7/2023/MOCIO).-

En aquest moment consta absent a la sessió la Regidora Sra. Cristina Rodriguez 
Galceran.

DICTAMEN

Amb motiu del Dia Mundial de la Conscienciació sobre l’autisme, que es commemora cada 
2 d’abril, l’entitat Gueopic ens ha fet arribar la proposta de manifest següent:

Es considera que, a Europa, prop de 7 milions de persones estan en l’espectre autista i 
més de 470.000 persones a Espanya.

El trastorn de l’espectre de l’autisme (TEA) és una condició que afecta la forma de pensar i 
de comportar-se, com també la comunicació i la interacció amb els altres. Tot i que cada 
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persona amb autisme és molt diferent, totes comparteixen una realitat comuna: les 
múltiples barreres a què s’hauran d’afrontar al llarg de la seva vida.

Volem fer una crida als responsables polítics europeus en general, i als espanyols en 
particular, per construir entre tots una societat inclusiva per a les persones autistes i, així, 
garantir-los totalment els drets que els corresponen, d’acord amb la Convenció de les 
Nacions Unides sobre els Drets de les Persones amb Discapacitat i amb l’Estratègia 
Europea de Discapacitat 2021-2030. Per fer-ho, és necessari un enfocament integral en 
totes les polítiques públiques i la coordinació de les diferents administracions implicades 
que promoguin la participació activa de les persones amb autisme i les seves famílies, tant 
en l’àmbit nacional com en la Unió Europea.

Un any més tornem a alçar la veu per reivindicar la participació de les persones amb 
autisme en la societat i busquem la comprensió i el suport necessaris per aconseguir un 
veritable canvi social cap a la inclusió de l’autisme, no solament en els poders públics, sinó 
també en el conjunt de la societat. En aquest sentit, les necessitats de les persones 
autistes s’han d’abordar adequadament en totes aquestes àrees:

- Les persones autistes tenen dret a prendre les seves pròpies decisions i a rebre el 
suport per fer-ho quan sigui necessari; tenen dret que els béns i serveis siguin 
accessibles i a contribuir a la formulació de polítiques que avancin en la seva 
participació com a ciutadans i ciutadanes de ple dret.

- No hi ha dues persones amb autisme iguals: cadascuna té els seus interessos, les 
seves capacitats i les seves necessitats, encara que comparteixin un mateix 
diagnòstic. És fonamental comprendre l’autisme com un espectre ampli, on cada 
persona es pot trobar en una situació molt diferent, tot i que tinguin molts punts 
comuns. Amb independència de la individualitat o la capacitat intel·lectual de la 
persona, l’autisme implica en si mateix uns trets diferenciadors i específics 
d’aquesta condició que fan que les persones amb autisme puguin tenir dificultats, 
però també habilitats i capacitats úniques.

- Per a les persones autistes, l’accessibilitat es tradueix a poder participar plenament 
en la societat i a tenir igualtat d’accés a oportunitats i serveis. L’accessibilitat 
implica crear un entorn que s’adapti i sigui sensible a les necessitats específiques 
i/o de processament sensorial de les persones autistes. És essencial dissenyar 
espais i serveis que siguin inclusius per a l’autisme. Per tant, és necessari 
identificar i eliminar els obstacles i les barreres a l’accessibilitat per a les persones 
autistes, de conformitat amb l’article 9 de la Convenció de Drets de les Persones 
amb Discapacitat. 

Per tot el que ha estat exposat, es sotmet a dictamen de la Comissió Informativa Àrea de 
Serveis a les Persones la proposta d’adopció al Ple de la Corporació dels acords següents:

Primer. Aprovar el manifest del Dia Mundial de la Conscienciació sobre l’autisme, amb 
motiu del dia 2 d’abril de 2023.

Segon. Fer públics aquests acords a través dels diferents mitjans de comunicació 
municipals de titularitat pública (Ràdio Molins de Rei, el web municipal i el butlletí El Balcó 
de la Vila).
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Tercer. Notificar aquest acord a Gueopic i traslladar-lo als Negociats de Sanitat i Serveis 
Socials.

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I passem el punt 15, que és «Aprovar el manifest del Dia Mundial de la Conscienciació 
sobre l'Autisme 2023». Endavant, senyora Ainoa García.

Sra. García:

Presenta el punt 15

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:

Bé, en tot cas, començaria la meva intervenció amb el que he acabat dient i és que tant de 
bo les declaracions no quedin en paper mullat. La majoria de persones que coneixem 
tothom parla d'inclusió i que realment hem de garantir els drets de totes les persones. Però 
el que és cert és que tenim barreres de tot tipus, físiques, sensorials, de tota mena i que 
cal realment fer un esforç important per trencar-les. Aquest Ajuntament disposa d'una 
regidoria, per tant, és, diguem-ne, l'eina o l'instrument bàsic per realment posar-se les piles 
i fer un pas important. En aquest cas parlem de l'autisme, però ho podríem fer extensiu a 
qualsevol altra necessitat més de totes les persones. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? Senyora Estefania Castillo, endavant.

Sra. Castillo:

Sí, gràcies. Primer de tot, l'agraïment a l'entitat Gueopic per fer la proposta d'aquest 
manifest. Vull dir, hi estem d'acord i nosaltres hi votarem a favor. És cert el que diu la 
regidora, vull dir, hi ha molts tipus d'autisme i en tenim molt poca informació i recursos. No 
hi han dos persones autistes amb el mateix diagnòstic. I és cert que s'ha de seguir 
visibilitzant aquest dia i conscienciar la població, en aquest cas, sobre els casos de TEA. 
La nostra intervenció anirà una mica en la mateixa línia que el Ple de desembre quan vam 
aprovar l'adhesió al manifest pel Dia Mundial de la Discapacitat i bàsicament demanem a 
les administracions competents el seu compromís amb aquestes persones. Primer de tot, 
el compliment del decret d'inclusió de l'escola inclusiva. Tornem a repetir que els recursos 
materials i personals són insuficients a les escoles públiques del nostre país per poder 
atendre infants amb necessitats educatives específiques. I si volem una escola inclusiva, 
pública i inclusiva, calen més recursos si no provoquem que els infants amb necessitats 
educatives específiques marxin a escoles d'educació especial, les famílies que s'ho poden 
permetre, perquè recordem que n'hi ha moltes altres que no s'ho poden permetre. També 
la formació a personal docent i vetlladores per poder atendre aquests infants 
adequadament. I, òbviament, també creiem que totes aquestes competències depenen del 
Departament. Malauradament, les persones que treballem a l'escola veiem i patim aquesta 
manca de recursos i creieu-me que és molta la impotència que sentim. I parlem 
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d'educació, però la manca de suport és a tots els nivells, eh?, podem parlar a nivell laboral, 
d'habitatge. 

I a nivell municipal, ara que s'està elaborant el pla de discapacitat, també crec que és 
interessant que puguem promoure la figura de dependència per donar suport a les 
persones amb autisme o altres tipus, però en aquest cas és autisme del que estem parlant, 
algú que garanteixi que puguis exercir els teus drets garantint que les eleccions les facin 
ells i elles mateixos, independentment del nivell de suport que necessita, sigui o no verbal, 
tingui la mobilitat que tingui o si té problemes de conducta. Aquestes figures treballen en la 
transició de la vida adulta tot aprenent les eines necessàries en base a la vida independent 
i es parteix d'un pla personalitzat. 

És evident que s'ha de fer molta feina i que hi ha d'haver, en aquest cas, voluntat política i 
inversió econòmica. Segurament la legislatura que ve es portarà a Ple el pla de 
discapacitat i desitgem que aquest camí s'escurci una mica més per fer de Molins de Rei 
una vila realment més inclusiva. Merci.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Més intervencions? No? Doncs, si volgués tancar la regidora. Endavant.

Sra. García:

Agrair a tots el suport. El Dani estava convidat al Ple, però per motius de conciliació no ens 
ha pogut acompanyar avui. Sí que us trasllado la invitació a que ens acompanyeu tots el 
dia 22 al Foment per celebrar aquest acte commemoratiu. I res, totalment d'acord amb 
l'Estefania, ho hem parlat moltíssimes vegades, no?, aquesta necessitat que les persones 
o els nens amb necessitats educatives especials tinguin tot el suport que necessiten dintre 
de les escoles, no? Que actualment aquest decret d'inclusió és paper mullat i que sembla 
que la Generalitat continua mirant cap a una altra banda quan parlem d'aquests joves o 
d'aquests nens que estan a les escoles ordinàries. No només dels nens, sinó dels 
professionals, com dèiem, de les mestres, de les vetlladores que els estan acompanyant 
dia a dia dintre de les aules. Res més. Ho deixaria aquí.

Sr. Alcalde:

Passem a votació, però vull aclarir aquest dubte que ha sorgit perquè entenc que el 
manifest és del dia 2 d'abril, que és el dia de l'autisme, però estem convocats a l'acte que 
és el 22 d'abril. És a dir, el dia que se celebra l'autisme és el 2 d'abril, però l'acte enguany 
està convocat al Foment el 22 d'abril, eh? No és un error d'afegir un segon 2, sinó... Si sí, 
endavant.

Sra. García:

Potser l'error ve perquè portem dos anys, els dos anys de pandèmia, des de l'entitat del 
Gueopic no han pogut organitzar aquest acte gran que es feia al voltant del Dia de 
l'Autisme. Aleshores, des de l'Ajuntament, des de la regidoria organitzàvem a la plaça de 
l'Ajuntament el dia 2 la lectura del manifest. Però aquest any, com que l'entitat ha recuperat 
aquest acte gran, el que fem és la lectura del manifest dintre de l'acte que organitza l'entitat 
mateixa. Simplement és el dia 22 per un tema de, tots ho sabem, la setmana que ve és 
Setmana Santa, per tant aquells dies al voltant del dia 2 no es pot fer i aleshores ho han 
passat el dia 22 d'abril. Però no és que hi hagi cap error, simplement el dia 2 d'abril, de fet, 
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des de l'Ajuntament es penjarà la pancarta, es farà difusió que és el dia de la 
commemoració de l'autisme, però l'acte, diguéssim, formal serà el dia 22.

Sr. Alcalde:

Un cop aclarides les dues dates, passem a la votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 6

JxM 4

ERC-AM 3

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 19

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació aprova el present dictamen per unanimitat 
dels membres presents.

C – QÜESTIONS SOBREVINGUDES

16.- Qüestions sobrevingudes.-

No n’hi han.

D – MOCIONS

En aquest moment s’incorpora a la sessió la regidora Sra. Cristina Rodriguez 
Galceran.

17.- Moció del Grup Municipal la CUP-Molins per la condemna dels casos d’infiltració 
de policies nacionals als moviments socials i polítics transformadors dels Països 
Catalans. (Expedient 6/2023/MOCIO).-

MOCIÓ
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“Als mesos de gener i de febrer de 2023, el diari La Directa va destapar dos casos greus 
d'infiltració de dos Policies Nacionals a moviments socials i polítics i transformadors dels 
Països Catalans.

El primer cas destapat va ser el de l'agent de Policia Nacional D.H.P., conegut sota la 
identitat falsa de Daniel Hernández Pons. Aquest agent s'ha infiltrat durant tres anys en 
els moviments socials de Barcelona. Es va incorporar al centre social La Cinètika l'any 
2020 i va establir relacions sexoafectives instrumentals amb dones que li facilitaven 
participar en assemblees, jornades i manifestacions.

Poques setmanes més tard es va destapar el cas de l'agent espanyol R.M.F., amb la 
identitat falsa de Ramón Martínez Hernàndez, que s'ha infiltrat durant dos anys en el 
moviment popular i antifeixista de València per mitjà de Cuidem Benimaclet i el centre 
social okupat anarquista l'Horta.

Tot va començar, però, el juny del 2022, quan el mateix diari va publicar la primera 
informació d'una infiltració. L'agent de la policia espanyola I.J.E.G., sota la identitat falsa 
Marc Hernàndez Pon, es va infiltrar durant dos anys en el moviment pel dret a l'habitatge 
a través de Resistim al Gòtic i en l'esquerra independentista per mitjà del Casal Popular 
Lina Òdena, fins a esdevenir coordinador del nucli del campus Mundet de la UB del 
Sindicat d'Estudiants dels Països Catalans.

El setembre del 2022, després d'una petició de compareixença d'Òmnium Cultural i de 
diversos grups polítics, el ministre d'interior Fernando Grande-Marlaska va donar 
explicacions.

El ministre va donar compte d'un informe de la Comissaria General d'Informació que 
legitimava la infiltració perquè a Catalunya han succeït "situacions que, de manera 
il·lícita, pretenen subvertir l'ordre constitucional o alterar l'estructura territorial de l'Estat". 
Amb l'objectiu de prevenir la comissió de "possibles fets delictius" defensen que no 
sempre serveixen "les tècniques d'investigació tradicionals".

Els tres casos guarden una clara relació de fets: suposat origen de les persones 
infiltrades, coincidència dels cognoms, així com tota una relatoria de fets i 
procediments que deixen clar que no es tracta de casos aïllats, sinó que corresponen a 
una mateixa estratègia d'espionatge al moviment social i polític transformador per part 
del Govern de l'Estat espanyol.

Diversos grups polítics han demanat, de nou, la compareixença al Congrés dels Diputats 
del ministre d'interior Fernando Grande-Marlaska per donar explicacions d'aquests fets. 

És essencial que el govern espanyol doni resposta a preguntes com si el president del 
Govern espanyol tenia coneixement dels fets, qui va autoritzar l'operació i per quina raó, 
quin cost ha tingut per a les arques públiques, qui ha falsificat la informació i els 
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documents necessaris o si existeix una operació sota la supervisió del ministre 
d'introducció de múltiples espies a l'activisme social.

Les infiltracions de policies s'han de fer sempre amb autorització judicial en casos 
d'especial gravetat, com terrorisme, crim organitzat o tràfic d'estupefaents. Ara com ara, 
el Ministeri d'Interior encara no ha donat explicacions d'uns fets greus i reiterats en el 
temps.

Per aquests motius, des del Grup Municipal de la CUP Molins de Rei proposem al Ple de 
l'Ajuntament de Molins de Rei que adopti els següents acords:

1. Condemnar, com a Ajuntament de Molins de Rei, les infiltracions injustificades i 
vulneradores de drets fonamentals per part de policies del Cos de Policia 
Nacional a moviments socials i polítics transformadors dels Països Catalans.

2. Elevar als representants de cada Grup municipal al Congrés dels Diputats la 
necessitat d’exigir que el Ministre de l’Interior del govern espanyol, Fernando 
Grande-Marlaska, comparegui en seu parlamentària i doni explicacions 
exhaustives sobre aquestes infiltracions.

3. Traslladar aquests acords al Ministeri d'Interior del Govern de l’Estat Espanyol i 
als mitjans de comunicació locals i comarcals.

Molins de Rei, 17 de març de 2023”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

I ara, amb aquest punt quinzè de l'ordre del dia, hem finalitzat tots els aspectes dictaminats 
per les comissions informatives. De qüestions sobrevingudes, diria que no hi ha cap. Per 
tant, passem ja a l'apartat de les mocions. I comencem pel punt dissetè, que és la «Moció 
del Grup Municipal de la CUP Molins per la condemna dels casos d'infiltració de policies 
nacionals als moviments socials i polítics transformadors dels Països Catalans». Endavant.

Sr. Vives:

Sí, gràcies. 

Presenta el punt 17

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Doncs, si no hi ha... Sí? Senyora Marta 
Espona, endavant.

Sra. Espona:

En tot cas, queda prou clar el text de la moció i, per tant, nosaltres no hi afegirem res més i 
hi votarem a favor.
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Sr. Alcalde:

Més intervencions? Sí? Senyor Ramon Sánchez, endavant.

Sr. Sánchez:

Gràcies. Sí. Al final, nosaltres evidentment donarem llibertat de vot, però, en tot cas, és 
evident que això ha passat i continuarà passant. Vull dir, malauradament, l'Estat espanyol 
contra la repressió dels moviments socials i dels partits independentistes, doncs, ha fet, fa i 
continuarà fent tot el que pugui i més per intentar reduir-nos. I, per tant, en aquesta línia 
l'únic que podem fer és continuar treballant conjuntament i intentar, com diu molt bé la 
moció, que els drets fonamentals no es vulnerin. Perquè, per l'altra banda, sempre 
reclamen també l'aplicació d'aquests drets o l'aplicació de la Constitució. Per tant, en tot 
cas, jo crec que és una moció que està molt ben treballada, que crec que explica 
perfectament el que està passant i, evidentment, són fets absolutament repugnants i 
reprovables.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Més intervencions? Doncs, si no n'hi ha cap més, si volen tancar?

Sr. Vives:

Bé, agrair el suport dels grups municipals que hi votaran a favor, que espero que siguin la 
majoria. I, doncs, ja està.

Sr. Alcalde:

Molt bé, doncs. 

[Votació]. 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 1 5

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 14 1 5
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Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda aprovar la present moció per 14 
vots a favor,  PSC (1 - Sr. Josep Maria Puiggarí Troyano), JxM (4), ERC (4), la CUP (3),  
MEC (1) i Molins Camina-Podem (1), 5 abstencions del PSC (5) i 1 vot en contra de 
C’s (1).

18.- Moció del Grup Municipal la CUP-Molins per la municipalització del servei 
d’atenció domiciliària a partir de l’u d’agost de 2023. (Expedient 8/2023/MOCIO).-

MOCIÓ

“Avui, dia 30 de març, i des de ja fa 35 anys, és el Dia Internacional de les Treballadores 
de la Llar. És una diada en la qual, com cada dia de l’any, cal fer valer la gran 
trascendència de la tasca que duen a terme les persones treballadores de la llar, que en la 
seva gran majoria, no ho oblidem, son dones. És una diada en la qual, també, com cada 
dia de l’any, cal reivindicar la total i innegociable dignificació dels treballs domèstics.

És ben sabut que la reivindicació de la dignificació d’aquest sector no és cosa del passat a 
casa nostra. Ans al contrari, està més viva que mai, perquè és més necessària que mai. A 
Catalunya, de la mateixa manera que arreu de l’Estat espanyol, la precarització dels 
serveis d’atenció domiciliària (SAD) està a l’ordre del dia. Arran d’això, les treballadores 
s’han organitzat i estan en peu de guerra, visibilitzant i denunciant cada cas d’explotació i 
batallant per tal que no es torni a repetir.

I Molins de Rei no és pas una excepció de tot plegat. Malauradament, tenim un servei que, 
tot i ser prestat per un ens sense afany de lucre, la Fundació S21, està precaritzat. I 
aquesta precarització afecta tant a les treballadores com a les persones usuàries.

En aquest darrer sentit, cal recordar les paraules de les representants de les treballadores 
que, fa poc menys d’un any, van ser en aquesta sala de plens per denunciar aquesta 
precarització i per posar en relleu el seu descontentament amb la fundació. Van posar de 
manifest com, amb pràctiques de gestió més que qüestionables, com ho seria el fet de 
retallar la durada de cada servei d’atenció a les persones usuàries, pretenien vendre’s 
millor a costa tant de sobrecarregar indegudament a les treballadores com de minvar la 
prestació diligent i de qualitat del servei.

Enfront d’això, tant les treballadores del SAD de Molins de Rei com la Candidatura d’Unitat 
Popular ho tenim clar: la dignificació del SAD passa necessàriament per la municipalització 
del servei, pel control directe per part de l’Ajuntament.

I som conscients de què es tracta d’una reivindicació del tot factible i realista, duta a la 
pràctica a diversos municipis. Aquí a prop, trobem l’exemple de Sentmenat, al Vallès 
Occidental, on el SAD està municipalitzat des de fa anys i s’ha convertit en referent a l’hora 
de reclamar un servei digne a d’altres municipis. I un cas que ens queda una mica més 
lluny és el de Jérez de la Frontera, a Cadis, on el SAD també va ser municipalitzat i es 
gestiona a través de l’empresa pública municipal COMUJESA.

Alhora, ens trobem en el moment idoni per assumir la gestió directa del SAD, en tant que 
l’encàrrec de gestió amb la Fundació S21 finalitza el proper 31 de juliol, després de 4 anys 
de prestació del servei per part d’aquest ens.
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Atesos els contactes mantinguts durant els mesos de febrer i març d’enguany amb la 
Regidora de Serveis Socials, l’Ainoa Garcia, i, molt especialment, atès que se’ns ha 
manifestat que, ara per ara, totes les opcions estan obertes pel que fa al model de gestió 
del SAD un cop finalitzi l’encàrrec de gestió actualment vigent.

Atesa la necessitat imperiosa de prioritzar la municipalització del SAD, no només per la 
idoneïtat del moment actual per a fer-ho i per ser l’opció més encertada per dignificar el 
servei a Molins de Rei i arreu, sinó també, i sobretot, pel seu caràcter de servei públic 
essencial i sensible per a la comunitat.

Per tot l’anterior, el grup municipal de la Candidatura d’Unitat Popular-Alternativa 
Municipalista proposa al Ple de l’Ajuntament de Molins de Rei l’adopció dels següents 
acords:

1. Municipalitzar el servei d’atenció domiciliària, entenent per municipalització 
l’assumpció de la gestió directa del servei per part de l’Ajuntament o bé la 
realització d’un encàrrec de gestió de l’Ajuntament a l’empresa pública 
Molivers Societat Municipal, S.L

2. Dedicar els recursos econòmics i tècnics necessaris per tal de fer efectiva 
la municipalització del servei d’atenció domiciliària a partir de l’1 d’agost de 
2023, entenent per fer efectiva la municipalització el fet que, a partir de la 
data esmentada, l’Ajuntament, bé de forma directa, o bé a través de 
l’empresa pública Molivers Societat Municipal, S.L., presti el servei 
d’atenció domiciliària.

3. Traslladar els presents acords a les treballadores del servei d’atenció 
domiciliària de Molins de Rei, a la gerència de Molivers Societat Municipal, 
S.L., i als mitjans de comunicació locals i comarcals.”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

Passem al punt divuitè de l'ordre del dia, que és la «Moció del grup municipal de la CUP 
Molins per a la municipalització del servei d'atenció domiciliària a partir de l'1 d'agost del 
2023». Endavant.

Sr. Corro:

Presenta el punt 18 

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Senyora Marta Espona, endavant.

Sra. Espona:
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Certament, és el moment idoni de plantejar o de replantejar el model de gestió tenint en 
compte la data de finalització de l'encàrrec de gestió. I, per tant, insistint en la 
municipalització del servei, tenint en compte que és un servei lligat totalment a l'atenció a 
les persones i que a l'Administració també li correspon vetllar per les condicions laborals 
de les persones. Per tant, entenem que és un bon moment per plantejar-ho, tot i que 
dubtem, doncs, que Molivers tingui també la infraestructura suficient per assumir un altre 
encàrrec de gestió. Aleshores, no sabem l'equip de govern com ho tenia plantejat, tenint en 
compte això, que la data és molt propera per a aquesta finalització. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyor Gerard Corredera, endavant.

Sr. Corredera:

Bé, bona tarda. Bé, nosaltres vam intentar parlar amb els companys de la CUP per veure si 
podíem modificar una mica l'adopció dels acords. Finalment heu mantingut la moció i, 
evidentment, totalment legítim. I una mica perquè nosaltres també anàvem en la línia del 
que deia la Marta, no?, el dubte que realment l'empresa pública Molivers pugui prestar 
aquest servei, amb la situació actual segur que no, i quina voluntat tenia l'equip de govern 
per si tot estava obert i tot era plantejable, doncs, mirar aquesta acció. Bé, en aquest sentit, 
nosaltres el que volem, evidentment, és, dit això, no?, també hi donarem recolzament, tot i 
que no hagueu acceptat la modificació, Bàsicament perquè per a nosaltres l'objectiu bàsic, 
no? o el que el que intenta expressar aquesta moció és que hi hagi realment una gestió i 
un control directe per part de l'Ajuntament, que es garanteixin els salaris dignes dels 
treballadors i les treballadores. I, per tant, que no ens desentenguem d'un servei que 
presten als molinencs i molinenques, diguem-ne, de la funció de l'Ajuntament que ha de 
ser vetllar per aquest servei i per les persones que el presten. I sobretot, no?, no fer, com 
en altres serveis, pròrrogues forçoses o continuar amb una prestació d'un contracte que, 
bé, ja ens ho van explicar, doncs, té mancances i té, diguem-ne, algunes dificultats que ja 
ens van expressar en la moció que van presentar en el seu moment. Per tant, el nostre 
recolzament, tot i que haguéssim volgut alguna modificació en els acords. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Senyora Ainoa García, en nom del Govern, especifico, endavant.

Sra. García:

Bé, només entrant en com tres parts de la moció. Parlàvem que hem estat en contacte, és 
veritat, durant el mes de febrer vam parlar en diferents ocasions de com estava aquest 
servei i de quines eren les diferents propostes del Govern o les diferents línies de treball 
del Govern. Entrant en el detall exacte del que vostès demanen a la moció, una de les 
opcions que demanen o que posen sobre la taula és que el servei el presti directament 
l'Ajuntament, cosa que ja ho fem perquè la Fundació Segle 21 té aquesta part també de 
gestió directa. M'agradaria remarcar que actualment tenim 42 treballadores al servei de 
SAD que donen servei a 315 usuaris, amb unes tasques molt concretes, amb uns horaris 
molt especials. Són 42 persones que, en el cas que entressin, diguéssim, a la plantilla de 
l'Ajuntament, hauríem d'adaptar el conveni laboral dels treballadors municipals, ja que 
aquestes treballadores que avui tenim no tenen encaix dintre del conveni laboral actual de 
l'Ajuntament. La gestió d'aquest personal pel que fa als horaris, els canvis, suplències i 
demés és tan complex que, atenent a les casuístiques especials del col·lectiu de persones 
a qui atenem, hi ha molts pocs municipis, com heu dit vosaltres, Sentmenat, Jerez de la 
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Frontera i poca cosa més, que gestionin directament aquest servei. Són contractes 
finançats per capítol 1 i, a més, com deia, són municipis molt petits i que tenen una 
demanda molt petita. 

I la segona opció que plantegen, que és el servei que presta Molivers, totalment d'acord 
amb el que comentava la companya Marta Espona. Aquesta línia ja l'hem parlat en 
diverses ocasions en aquest Ple, des del Govern municipal no volem ofegar Molivers, 
sabem que s'està... sabeu que s'estan estudiant altres possibles serveis a gestionar, com 
poden ser les escoles bressol. És un tema que hem parlat en diverses ocasions i que 
sabeu que Molivers està estudiant. Pensem que obrir moltes vies de treball i d'estudi pot 
conduir a no acabar-ne cap i és garantia de paràlisi. I aquest no és el nostre model, 
preferim anar a poc a poc i que els serveis que es vagin internalitzar, doncs, vagin 
funcionant de manera correcta. Des de l'Ajuntament, des del Govern establirem la millor 
manera d'oferir el servei per als usuaris amb les millors condicions possibles per a les 
treballadores. 

M'agradaria recordar que allò que demanaven en la moció, que també comenten vostès, 
que es va aprovar per unanimitat a la sessió ordinària del Ple del 31 de maig, que era el 
suport a les treballadores del SAD, ja s'ha complert. Sabeu que han tingut l'increment 
salarial del 8 % al desembre del 2022 amb caràcter retroactiu i el 2023 se'ls hi està pagant 
un 2,5 més del seu salari. I en això he de dir-los que hem posat el nostre gra de sorra, que 
continuarem treballant perquè les treballadores del SAD tinguin les millors condicions 
possibles laborals i que també els nostres usuaris de la nostra vila, doncs, també tinguin el 
millor servei possible.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Voldrien tancar el torn d'intervencions? Endavant.

Sr. Corro:

Bé, primer de tot, gràcies a tots els grups municipals per les seves aportacions, 
valoracions. Farem una miqueta de comentaris al respecte. Sobre el que comentaven els 
companys de Comuns i d'Esquerra Republicana, bé, podem entendre aquests dubtes, si 
més no, nosaltres, com deia, ens hem basat en el que ens ha comentat la companya 
l'Ainoa García. I durant aquests mesos de febrer i de març, l'última comunicació amb ella i 
en la qual encara ens manifestava que totes les opcions estaven obertes a nivell de gestió i 
que si hi havia alguna una novetat ens la farien arribar va ser el 16 de març, o sigui fa 
quinze dies escàs. Però, bé, com deia, és això. Òbviament, entenem que cal adoptar la 
fórmula més idònia de gestió directa. I això en el seu moment, doncs, s'haurà d'estudiar 
per part dels tècnics de la casa. Si més no, nosaltres volem emfatitzar, doncs, en aquestes 
dues opcions perquè entenem, entenem, que si bé formalment es pot considerar gestió 
directa la gestió a través de la Fundació S21, entenem que la pràctica això no és així, 
perquè a l'Ajuntament se li escapen moltes coses i no té el control propi que té o bé sobre 
els seus propis treballadors o bé sobre els treballadors d'una empresa pública municipal 
cent per cent municipal, que al final és un braç executor de l'Ajuntament. 

I dit això, passo una mica a valorar, doncs, aquests apunts de la companya Ainoa García. 
Alguns ja els he comentat. Sí que ens ha sobtat, no?, hi ha pocs exemples, de municipis 
petits... Bé, Jerez de la Frontera té més de dos-cents mil habitants, no sé què entenem per 
municipi petit en aquest plenari. Un altre punt que m'ha semblat interessant és que s'ha 
portat a col·lació la moció que es va aprovar al Ple de maig de l'any passat recolzant les 
treballadores del SAD i que gràcies a això, a aquest granet de sorra s'ha aconseguit 
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l'increment del 8 % en els seus salaris. És cert, s'ha aconseguit aquest increment, però no 
pas gràcies a les accions d'aquest Govern o de qualsevol altre, sorgides de mocions, amb 
acords pobres i gens decidits i inclús copiades d'altres municipis, amb alguns errors, no?, 
com per exemple «Donar compte al SAD o al Comitè d'empresa del SAD de Santa Coloma 
de Gramenet...» en una moció presentada aquí a Molins de Rei. No ha estat gràcies a 
això, sinó gràcies a les treballadores organitzades en sindicats combatius i a la seva 
persistència i tenacitat. Recordar que aquest increment es va aconseguir després que des 
del sindicat SAD amenacessin el Consorci, que és el paraigua sota el qual està la 
Fundació S21, amb la interposició d'una demanda de conflicte col·lectiu i de portar el tema 
als tribunals. 

Dit això, també, òbviament, s'han plantejat aquestes reticències per part del Govern de 
cara a municipalitzar el servei, que seria, diguem-ne, un afer costós i que potser no hi ha 
temps. Al final, si és així, a nosaltres ens queda clara una cosa, i jo crec que resulta 
palpable i evident que si no arribem a temps a municipalitzar-ho, tot i ser l'opció més idònia 
per dignificar el SAD de Molins de Rei, serà per una manca total de voluntat política del 
Govern i de compromís amb les treballadores del SAD, especialment després que la 
qüestió, com bé s'ha dit, es posés sobre la taula a la sessió del Ple de maig de l'any passat 
i que el propi alcalde recordés que es necessita temps per aconseguir un canvi d'empresa. 
No s'ha tingut temps, no?, des del maig de l'any passat? 

D'altra banda, s'ha constatat una altra cosa, i és que se'ns ha mentit de forma evident en 
tant que se'ns deia, l'últim cop, com deia, fa quinze dies, que totes les opcions eren 
factibles i que estaven obertes i que si hi havia novetats ens les farien arribar tan bon punt 
les tinguessin. I ara, de cop i volta, resulta que ens n'adonem que no, que no està tot obert, 
que ja està decidit segurament, l'únic que no se'ns ha volgut facilitar aquesta informació. 
Tot i això, bé, ja ens ho ensumàvem en tant també que no es troba... O La previsió de nou 
encàrrec del servei del SAD a Molivers, per exemple, no es trobava en la previsió de nous 
encàrrecs que ens va facilitar el regidor Enseñat en el seu moment al gener, precisament 
el gener, a finals de gener d'aquest any. I al final és això, senzillament, el que ens 
ensumàvem ara es constata i s'explicita. I res, fins aquí.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Doncs, passem a la votació. 

[Votació] 

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 6

JxM 4

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1
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C‘s 1

Total 9 10 1

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda no aprovar la present moció per 10  
vots en contra de PSC (6), JxM (4), 1 abstenció de C’s (1) i 9 vots a favor d’ERC (4), la 
CUP (3),  MEC (1) i Molins Camina-Podem (1).

19.- Moció conjunta dels Grups Municipals d’Esquerra Republicana de Catalunya, 
Molins Camina-Podem i Molins en Comú de suport a la renda bàsica universal i al pla 
pilot de la renda bàsica universal. (Expedient 9/2023/MOCIO).-

MOCIÓ

“Catalunya està determinada a avançar cap a un model d’estat del benestar més garantista 
i universal, que estigui preparat per als reptes del segle XXI. Amb aquests efectes, la 
Generalitat de Catalunya està dissenyant el Pla pilot de la renda bàsica universal, que ha 
de ser implementat durant aquesta legislatura. L’objectiu és recollir informació sobre 
l’impacte d’una renda bàsica universal a nivell individual, familiar i comunitari. Amb 
aquestes dades es pretén testar i avaluar els seus efectes, fomentar un debat informat i de 
qualitat, i valorar la implementació d’aquesta política pública a Catalunya.

La renda bàsica universal és una assignació monetària, atorgada per l’Estat o una 
Administració pública, al conjunt de la ciutadania d’un territori determinat, definida per les 
següents característiques:

- Universalitat: té dret a percebre-la tota la població; no s’adreça a cap col·lectiu 
específic. 

- Individualitat: es reconeix i atorga a favor de la persona a títol individual, de 
manera que no està vinculada a la llar o la unitat familiar o de convivència, ni a 
la seva composició. 

- Incondicionalitat: la recepció no està condicionada a cap requisit o condició.
- Suficiència: la quantia és suficient per cobrir les necessitats materials bàsiques 

per a una vida digna.
- Regularitat: es paga de manera periòdica i té un caràcter estable en el temps. 

No és un pagament puntual ni temporal. 

Gràcies a aquestes característiques, la renda bàsica universal es diferencia de les 
prestacions i subsidis preexistents i es configura com una mesura efectiva i adequada 
davant dels reptes de la societat actual. 

Addicionalment, promou la igualtat efectiva de les persones, la seva llibertat real i 
l’autonomia en la presa de decisions, ja que dota de seguretat i estabilitat econòmica el 
conjunt de la població, sense una fiscalització per part de l’Administració Pública i fugint de 
lògiques paternalistes.
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Si bé s’han dut a terme molts plans pilots de renda bàsica universal arreu del món, el de 
Catalunya és únic pel seu disseny, que manté les característiques definitòries de la renda 
bàsica universal. Hi participaran unes 10.000 persones, unes 5.000 de les quals rebran 
l’assignació monetària de la renda bàsica universal. La quantia serà de 800 euros per 
persona adulta i de 300 euros per persona menor d’edat, rebuts mensualment durant 24 
mesos. De les 5.000 persones que podran rebre l’assignació monetària, unes 2.500 seran 
escollides mitjançant una selecció aleatòria de domicilis de tot Catalunya i les altres 2.500 
correspondran a pràcticament la totalitat de la població de dos municipis de Catalunya, 
seleccionats mitjançant criteris metodològics que garanteixin l’avaluabilitat del Pla. Aquest 
disseny té en especial consideració l’àmbit local, ja que la meitat del Pla consisteix a 
saturar dos municipis. 

La renda bàsica universal i el Pla pilot compten amb un ampli suport social, expressat a 
través de nombrosos manifestos per part de múltiples col·lectius, moviments, 
organitzacions i grups socials d’àmbit nacional i internacional. 

Per tots aquests motius, els grups municipals d’Esquerra Republicana Molins de Rei, 
Molins Camina Podem i Molins en Comú  proposen l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.- Manifestar el suport públic a la renda bàsica universal, reconeixent-la com a 
mesura adequada per promoure la igualtat efectiva i la llibertat real de les persones.

SEGON.- Donar suport públic al Pla pilot de la renda bàsica universal impulsat per la 
Generalitat de Catalunya. 

TERCER.- Promoure el coneixement de la renda bàsica universal entre la població del 
municipi, de forma coordinada amb la Generalitat de Catalunya i les entitats socials.

QUART.- Expressar la voluntat de col·laboració amb la Generalitat de Catalunya en la 
implementació del Pla pilot de la renda bàsica universal, prenent en consideració que no és 
possible sol·licitar proactivament la participació en el Pla pilot.

CINQUÈ.- Traslladar els presents acords al Govern de la Generalitat de Catalunya, a 
l’Associació Catalana de Municipis i a la Federació de Municipis de Catalunya.
 Compromís 

Molins de Rei, 24 de març de 2023”

PRESENTACIÓ I DELIBERACIONS

Sr. Alcalde:

A partir d'aquí, passem... Hem acabat amb això els punts de les diferents mocions, passem 
a l'apartat de precs i preguntes. Perdó, perdó, perdó, perdó, que l'havia tatxat de seguida. 
Perdoneu, perdoneu, teniu raó. Punt dinovè, ja l'havia tatxat, «Moció conjunta dels grups 
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municipals d'Esquerra Republicana de Catalunya, Molins Camina Podem i Molins en Comú 
de suport a la renda bàsica universal i al Pla pilot de la renda bàsica universal. Endavant.

Sr. Pozo:

Hola, bona tarda de nou. Només comentar que aquesta exposició la farem entre la Marta i 
jo mateix. I començo ja a explicar, val? 

Presenta el punt 19 

Sra. Espona:

Presenta el punt 19

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. S'obriria el torn d'intervencions. Vol dir algo? Endavant.

Sr. Vives:

No hi ha cap manera d'establir un ordre d'intervencions, no? És una cosa que sempre quan 
toca intervenir ens mirem uns i altres, i no ho sé. És igual, és igual. Tampoc ve d'aquí, 
tampoc ve d'aquí, és igual. Era més...

Sr. Alcalde:

No, no. És un debat interessant. En molts llocs el que es fa és per no estar depenent de 
veure qui mira i aquesta partida d'escacs, que amb aquesta configuració de plens no és 
fàcil per a mi, és de menor a major. Així és com es fa a la majoria d'institucions, que en el 
moment que hi ha la intervenció es fa de menor a major. En qualsevol cas, ara mateix, 
endavant, eh?

Sr. Vives:

En tot cas, ens toca llavors, per una cosa o per l'altra. Bé, no tindríem aquest debat avui si 
la CUP no haguéssim posat sobre la taula aquest aspecte en el pacte d'investidura de 
l'actual Govern de la Generalitat. Aquell acord va permetre crear a finals del 2021 l'oficina 
tècnica que prepararia aquest pla pilot que havia d'iniciar-se a finals del 2022. La realitat és 
capritxosa i des de finals del 2021 hi ha hagut molts moviments polítics més o menys 
sorprenents. L'única realitat és que, a dia d'avui, la partida que havia d'executar aquesta 
prova pilot aquest 2023 ha caigut dels pressupostos de la Generalitat i ha caigut perquè 
s'ha establert una aliança entre el PSC, Junts, PP, Vox i Ciutadans. És a dir, la dreta i la 
ultradreta que ha tombat aquest acord. No ens sorprèn aquest pacte, al cap i a la fi són 
partits liberals en l'àmbit econòmic. La llàstima és que tant Esquerra com els Comuns 
hagin aplanat sense fer massa soroll aquesta aliança i hagin votat amb el PSC aquests 
pressupostos de la Generalitat, que anaven condicionats pels acords existents entre 
Esquerra, Comuns, Podem i PSC a l'Ajuntament de Barcelona o al Congreso de los 
Diputados. En resum, pactes de despatxos i allunyats de la vila que al final repercuteixen 
en la població perquè no permeten fer aquesta prova pilot de la renda bàsica universal, 
que s'ha demostrat una eina vàlida i que hauria d'anar acompanyada d'una nova llei fiscal 
que permeti redistribuir la riquesa seguint la màxima del qui més té, més paga. A la moció, 
evidentment, hi votarem a favor.

Sr. Alcalde:
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Més intervencions? Endavant.

Sra. García:

Sou coneixedors de la posició del Grup Parlamentari Socialista durant la negociació dels 
pressupostos de la Generalitat per al 2023, que ha estat suspendre la prova pilot de la 
renda bàsica universal prevista per aquest any. La mesura, però, no va formar part de 
l'acord pressupostari subscrit pel Govern. L'executiu es va comprometre a no destinar cap 
partida a aquesta renda bàsica universal, però la llei d'acompanyament deixava oberta la 
porta a fixar una partida pressupostària quan entrés en vigor la normativa que regula 
l'aplicació de la renda bàsica universal. El Grup Parlamentari Socialista va presentar una 
esmena a la supressió d'aquest article, que és aprovada per la majoria parlamentària de 
tots els partits, a excepció d'Esquerra, dels Comuns i de la CUP. Com molt bé ha explicat 
la moció, unes 10.000 mil persones participarien en aquest pla pilot. D'aquestes, unes 
5.000 rebran una assignació monetària de pla pilot durant vint-i-quatre mesos i participaran 
en actuacions d'avaluació. 800 euros al mes per a les persones adultes i 300 euros al mes 
per als infants. El que s'han descuidat de dir és que el cost d'aquesta prova pilot és de 40 
milions d'euros anuals. En la situació actual, cal disposar dels màxims recursos possibles 
per portar a terme polítiques efectives que ajudin a reduir les desigualtats i millorar el 
nostre sistema de prestacions i serveis perquè ningú quedi enrere. Considerem que ara 
per ara és prioritari que els 40 milions que el Govern vol destinar a la prova pilot haurien 
d'anar destinats a enfortir les polítiques de drets socials. Per exemple, amb aquests 40 
milions es poden posar en marxa 2.000 places més de residència per a gent gran o per a 
persones amb discapacitat i reduir la llista d'espera, que actualment és de 17.000 
persones. 

No descartem que l'aplicació de la renda bàsica pugui ser un mecanisme a tenir en compte 
en un futur en funció de com evolucioni el mercat laboral. Ara per ara, la proposta que es fa 
no és assumible per part del Govern de la Generalitat. Es calcula que es necessitarien 
entre 50.000 i 60.000 milions d'euros només per a aquesta política, el que a la pràctica 
significa doblar el pressupost de la Generalitat, que actualment és de 41.000 milions 
d'euros. En la seva moció parlen que molts països han fet proves pilots com aquesta. 
Saben quin ha estat el resultat d'aquestes proves pilot? Cap país ni ciutat del món que ha 
fet aquestes proves pilot de rendes bàsiques l'han aplicat. Ni Finlàndia, ni Alemanya, ni 
Canadà, ni Brasil. Creiem que no té sentit i no és factible establir avui per avui una renda 
bàsica universal incondicional. I és per això que el nostre grup municipal votarà en contra.

Sr. Alcalde:

Molt bé. Més intervencions? Si volem tancar?

Sra. Espona:

Bé. En tot cas, qualsevol canvi en el que està establert, doncs, sí que representa uns 
costos i representa uns canvis de mentalitat, uns canvis d'hàbits i uns canvis de tot. Per 
tant, dir que no s'hi està d'acord, però que potser en un futur es podria estudiar, doncs, 
també es pot començar a estudiar ara si l'opció és correcta o no. Creiem que cal insistir-hi i 
que realment val la pena intentar-ho. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Passem a la... Perdó. Miguel Angel Pozo, endavant.
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Sr. Pozo:

Perdó. Sí, afegir només a la Marta, evidentment, al grup municipal de la CUP el suport que 
donem a la moció. També recordar que des del Govern espanyol sí que és veritat que 
també es fan polítiques a nivell social com el ingrés mínim vital, val? Però, clar, si volem 
fomentar també aquestes polítiques socials, potser li podríem recordar també al senyor... 
bé, al Govern estatal, i evidentment també en formem part nosaltres, doncs, que l'ingrés 
mínim vital el que fa és una cobertura del 23 % del que és el global de la població en risc 
de pobresa. I, per tant, potser també podríem estar encaminats a poder modificar aquests 
criteris i establir, doncs, uns criteris més laxes a l'hora de poder garantir també o arribar, jo 
que sé, 50 %, 60 %, 70 % d'aquesta població. Això, aquesta proposta, aquesta moció 
ajuda... Evidentment és un altre tipus, diguéssim, de renda, val?, és un altre suport, és un 
altre tipus... És un altre concepte. I que evidentment això, el que a nosaltres ens agrada, 
doncs, una mica que es facin aquest tipus de proves. 40 milions, sí, són 40 milions, que 
després podrien ser 60.000, evidentment, al final hi ha un estudi, es mira si es pot fer, com 
es pot fer i, bé, al final, doncs, intentar encabir-ho, d'acord? I simplement això. Bé, doncs, 
agrair als companys de la CUP i ja està. Merci.

Sr. Alcalde:

Moltes gràcies. Passaríem la votació. 

[Votació]

VOTACIÓ:

Grup Municipal Vots a favor Vots en contra Abstencions

PSC 6

JxM 1 3

ERC-AM 4

CUP 3

Molins Camina-Podem 1

MEC 1

C‘s 1

Total 9 7 4

Sotmès a votació, el Ple de la Corporació acorda  aprovar la present moció per 7  
vots en contra de PSC (6), JxM (1- Sra. Carme Madorell Colomina),  4 abstencions de 
JxM (3), C’s (1) i 9 vots a favor d’ERC (4), la CUP (3),  MEC (1) i Molins Camina-Podem 
(1). 

20.- Precs i preguntes.-
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PREGUNTA FORMULADA PELS GRUPS MUNICIPALS 

Grup Municipal Esquerra Republicana de Catalunya- Acord Municipal

Pregunta:

El grup nostre grup municipal ha demanat vàries vegades per diverses vies,  respecte les 
activitats de Can Malvehy i en cap dels casos no hem rebut una resposta concreta. 

Tenint en compte que dissabte 18 de febrer es va produir un incendi a la part de dalt de 
l'edifici, volem insistir en la nostra petició. 

En concret, voldríem saber el cens de les activitats que s'hi desenvolupen, els epígrafs a 
què corresponen i si tenen la llicència d'activitats vigent. Tenint en compte que es tracta de 
sòl industrial, ens preocupa que l'edifici disposi de les mesures de seguretat pertinents, 
extintors, sortides d'emergència o el que calgui, tant per a la seguretat del que es fa a dins 
de l'edifici com també per a la seguretat del seu entorn. 

Resposta:

Realitzada la consulta a la base de dades d’activitats, no hi ha antecedents de cap 
expedient d’activitat a la zona anomenada Can Malvehy. 

Així doncs, les activitats que s’estan exercint a la antiga fàbrica tèxtil Can Malvehy, 
s’estan exercint sense cap permís d’activitats ni control per part de les 
administracions respecte les normatives que afecten a la seguretat i salut de les 
persones, ni tampoc a aquelles normatives relatives a medi ambient i protecció 
contra incendis.

Recentment s’han realitzat dues visites a la zona.

La primera,  per part de la Guàrdia Urbana, durant l’incendi i segons manifestacions 
de les persones que es trobaven a l’ ubicació es recull que:

- L’incendi es va produir en un taller, tot i que a les fotografies preses al lloc 
dels fets es pot apreciar que hi ha també una cuina

- Que una de les persones assistides, del  local del costat, va manifestar que 
era la seva vivenda

- També es va manifestar que altres locals eren despatxos
 
La segona visita, es va realitzar per part de tècnics i tècniques de l’ajuntament. En 
aquesta actuació, no es van poder comprovar els usos atès que les portes estaven 
tancades i sense indicatius. Tot i això, segons manifestaren persones presents, els 
usos que es duen a terme en aquesta zona són suposadament esportius, serveis, 
tallers artístics, magatzems, forja.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL REVIU MOLINS-EN COMÚ GUANYEM SOBRE 
QUINA ÉS LA SITUACIÓ DE L’OBRA AL PALAU DE REQUESENS I EN QUINA 
SITUACIÓ ES TROBA LA SEGURETAT DE LES PERSONES QUE ACCEDEIXEN AL 
PALAU.

Sr. Alcalde:
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I passem al punt vintè de «Precs i preguntes». Els passen la resposta a la pregunta del 
darrer Ple. I és el torn dels diferents regidors de fer les preguntes que considerin. Hi ha 
voluntat de fer preguntes?

Sr. Corredera:

Sí, jo una.

Sr. Alcalde:

Senyor Gerard Corredera, endavant.

Sr. Corredera:

A l'última comissió informativa ens explicaven que hi havia uns actes plantejats al Palau de 
Requesens, que no sabien si tenien l'acta de recepció o no. I una mica saber en quina 
situació es troba l'obra i en quina situació es troba la seguretat de les persones que 
accedeixen al Palau. Gràcies.

Sr. Alcalde:

Més preguntes? Doncs, jo mateix respondré aquesta pregunta. No s'ha fet l'entrega total. 
El que es fa és una jornada de portes obertes del Palau de Requesens, garantint 
absolutament la seguretat de tothom que vagi a visitar-la. En un moment en què es fa el 
divendres tarda amb visites també guiades, en el decurs del divendres tarda, dissabte 
matí, dissabte tarda i diumenge matí i diumenge tarda. També informar que qui vulgui 
visitar l'equipament rehabilitat sense necessitat de fer-ho amb la visita guiada ho pot fer 
lliurement, no es necessita una reserva prèvia a l'hora de visitar el Palau. I recordo que 
això és una fase, tal com hem explicat en més d'una ocasió, de pràcticament finalització 
del que són les obres de restauració del Palau de Requesens, però que després s'ha de 
continuar executant el projecte museogràfic, que és el que després determinarà fer una 
sèrie de reports i seguiment de les condicions climàtiques de l'edifici a partir del qual, 
només a partir del qual i a partir que tinguem els registres durant tres mesos d'aquest 
registre, doncs, podrem notificar a la Generalitat, des d'un punt de vista de rebre 
l'acreditació en tant en quant museu i, per tant, rebre les obres que han de culminar 
definitivament en la inauguració del museu. El que sí que hi ha és un acta, i matiso, eh?, 
de recepció temporal de l'equipament amb una inspecció prèvia, doncs, lògicament, de 
l'ECA i del Bombers mateixos, que és el que facilita i garanteix la seguretat dels visitants 
que hi pugui haver aquest cap de setmana.

Sr. Corredera:

Per això anava a dir, que no és un debat, però en tot cas ja ens fareu arribar els 
documents que habiliten l'accés.

Sr. Alcalde:

Per descomptat, com fem sempre, quan ens pertoca.

PREGUNTA DEL GRUP MUNICIPAL CUP-AMUNT SOBRE LES OBRES DE 
L’ESTACIÓ.

Sr. Corro:
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Sí, és molt ràpida. Les obres de l'estació, pot ser que estiguin aturades ara mateix?

Sr. Alcalde:

Demà precisament tenim una reunió amb els responsables de Renfe i, segurament, ens 
informaran en quin estat està. Certament en les darreres setmanes s'han alentit i, 
segurament, això, en tant en quant tinguem una informació, doncs, ja farem arribar als 
portaveus en quina situació estan actualment les obres de l'estació de Renfe. El que 
sabem actualment és que s'està treballant encara dins del que és l'ascensor i, per tant, en 
aquesta doble vessant de les obres que hi havia, que era tot el treball que hi havia a les 
andanes i, com a mínim, garantir l'accessibilitat a l'edifici. Amb aquestes obres, amb el hall 
i a les obres exteriors, que era eliminar aquell muntacàrregues i fer un ascensor, el que 
sembla que ara estarien treballant és en una recepció temporal d'aquestes obres de 
l'ascensor. Per tant, per garantir l'accessibilitat plena de l'edifici. I, en tot cas, en el moment 
que demà tinguem aquesta reunió ja informarem als portaveus, tal com acostumem a fer 
dels diversos temes. 

21.-Torn obert de paraules.-

Sr. Alcalde:

Escoltin, doncs, si no hi ha res més, gràcies a tots i a totes. Deixin-me abans de... Un 
segon, que no he acabat, si em permeten. Abans de finalitzar el Ple, sí que deixin-me 
desitjar, si més no al conjunt de regidors i regidores, uns bons dies, que segurament una 
mica descansaran. Per tant, una bona Setmana Santa, uns bons dies de descans, perquè, 
com saben, en tornar estarem tots convocats a un esprint final, doncs, que ens implicarà a 
molts de nosaltres. I, per tant, bon descans per a tothom. Moltes gràcies.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la Presidència, 
quan son les vint hores i quaranta-dos  minuts, de la qual s’estén la present acta.



L'Alcalde

05/05/2023  12:08:32

Xavi Paz Penche

La Secretària

05/05/2023   16:40:49

Sandra Castelltort Claramunt
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